

မေတ္တာသည် ရန်ကင်းငြိမ်း၏
 အကြင်သူသည် သတ္တဝါအားလုံးတို့အပေါ်၌ မေတ္တာစိတ်အဖို့အစရှိသည် ဖြစ်၍ တစ်စုံတစ်ယောက်ကိုမျှ မိမိကိုယ်တိုင်လည်း မညှဉ်းဆဲ၊ သူတစ်ပါးကိုလည်း မသတ်ဖြတ်စေ၊ မိမိကိုယ်တိုင်လည်း အနိုင်မယူ၊ သူတစ်ပါးတို့ကိုလည်း အနိုင် မကျင့်စေ၊ ထိုမေတ္တာပွားသူအား တစ်စုံတစ်ခုသော အတွင်းရန်၊ အပြင်ရန်ဟူ၍ မရှိနိုင်။
 (အင်္ဂုတ္တိုရ်ပါဠိတော်၊ ပထမတွဲ၊ မေတ္တာသုတ်-၄၄၃။)

ရေပါတီလား၊ ဒေးကလပ်လား၊ အပန်းဖြေပန်းခြံလား

ရေကူးကန်အလယ်ရှိ ရေပန်းမှ ပန်းထွက်လာသည့် လွင့်ယုံနေသော ရေမှုန်ရေမွှားများက လေးဖြူ၏ အမဲလိုက်အက သီချင်းသံနှင့် လိုက်ဖက်ညီစွာ လူငယ်များကို ရွှင်မြူးတက်ကြွစေသည်။ ယမကာအရှိန်ဖြင့် တဒိန်းဒိန်း တိုးလာသော သွေးခုန်နှုန်းများနှင့်အတူ မပွယ်မရာမြင်ကွင်းတစ်ခုက ပို၍ပို၍ ပီပြင်လာကာ ဒေါသတို့ကို ဆူဝေစေသည်။ အောင်အောင် (အမည်လွှဲ)က သူ့အမျိုးသမီး သူငယ်ချင်းအနားသို့ အဆမတန်တိုးကပ်ကာ နှောင့်ယှက်လာနေသည့် လူတစ်စုကို တိုက်ခိုက်ပစ်လိုက်ချင်သည့်စိတ်အား ထိန်းချုပ်မရတော့ဘဲ အများ

သူငါ့ မြင်ကွင်းတွင် ခိုက်ရန်ဖြစ်ပွားမိခဲ့ကြောင်း သူ့ဖြစ်ရပ်ကို ပြန်လည်ပြောပြသည်။
 “ကျွန်တော့်မိန်းကလေးသူငယ်ချင်းကို နှောင့်ယှက်နေတာမြင်တော့ ဒေါသထွက်ပြီး ထိုးနှက်မိခဲ့တယ်။ ရဲစခန်းရောက်တော့ အိမ်ကလိုက်လာပြီး အမှုဖြေရှင်းရပါတယ်။ ကျွန်တော်လည်း ထိုးကြိတ်ဒဏ်ရာတွေရခဲ့တယ်” ဟု ပြည်သူ့ဥယျာဉ် ရေကူးကန်နှင့် ရေလွှာလျှောစီး အပန်းဖြေနေရာသို့ လာရောက်ရင်းရန်ဖြစ်ခဲ့သူ အောင်အောင်က ဆက်ပြောသည်။

သတင်းဆောင်းပါး-ခင်ရတနာ
ဓာတ်ပုံ- တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)

ပြည်သူများ အပန်းဖြေနိုင်ရန်ရည်ရွယ်ကာ ၁၉၈၉ခုနှစ်က စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည့် ပြည်သူ့ရင်ပြင်နှင့် ပြည်သူ့ဥယျာဉ်၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုတွင် ယင်းမြင်ကွင်းများကို **စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့**



၂၀၀၈ ခုနှစ်လောက်မှာ စတင်ငှားရမ်းဖို့ ကတိကဝတ်တွေထားခဲ့ပြီး ၂၀၀၉ ခုနှစ်မှာ စာချုပ်ချုပ်ခဲ့တာပါ။ ပထမစာချုပ်အရ မြေအားလုံးကို ငှားရမ်းထားခဲ့ပေမယ့် ကော်မတီသစ်လက်ထက်မှာ စိစစ်ရေးအဖွဲ့ကို ပြန်ဖွဲ့ပြီး ၅၀ ဒသမ ၇၉ ဧကကို ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီက ပြန်လည်ရယူထားပါတယ်။

ရန်ကုန်မြို့ ပြည်သူ့ဥယျာဉ်အတွင်းရှိ ရေကူးကန်တွင် ရေပါတီအလားကခုန်ပြုစုနေကြသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

50+

Spektrum

DMAE + Ginseng + Multivitamin + Minerals

ခန္ဓာကိုယ်အတွက်လိုအပ်သော ဗီတာမင်နှင့် သတ္တုဓာတ်အပြင် သက်လုံကောင်းစေသော ဂျင်စင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံတွင်တစ်ခုတည်းသော မှတ်ဉာဏ်နှင့် အာရုံစူးစိုက်မှုအားကောင်းစေသည့် **DMAE** ပါဝင်သောအားဆေး။



ကြေးမုံစာတည်းရှုထောင့်

၂၄-၇-၂၀၁၅၊ သောကြာနေ့

သဘာဝဘေးကို ကြုံကြုံခံကျော်လွှား

ပြီးခဲ့သည့်ရက်ပိုင်းအတွင်းက မြန်မာနိုင်ငံအထက်ပိုင်းတွင် မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် ရေကြီး၊ ရေလျှံမှုများဖြစ်ပွားခဲ့သည်ကို မြင်တွေ့ရမည်ဖြစ်သည်။ ရေကျော်၊ ရေလွှမ်းမိုးမှုများကြောင့် ဒေသခံ ပြည်သူများ ရေဘေးဒုက္ခနှင့်ကြုံတွေ့လျက်ရှိရာ ရေလွှမ်းမိုးမှုအများဆုံး ဖြစ်ပွားရာ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မြို့နယ်များသို့ နိုင်ငံတော် သမ္မတကြီးကိုယ်တိုင် သွားရောက်ကြည့်ရှုအားပေးကူညီပြီး လိုအပ်သည်များကို လမ်းညွှန်စီမံပေးလျက်ရှိသည်မှာ ကောင်းမွန်သောလုပ်ဆောင်ချက် ပင်ဖြစ်သည်။

ထို့အတူ တာဝန်ရှိသူများ၊ တပ်မတော်သားများ၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် တာဝန်သိပြည်သူများက ရေဘေးကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် စွန့်စွန့်စားစား သက်စွန့်ကြိုးပမ်း ကယ်ဆယ် ကူညီဆောင်ရွက်ပေးနေသည့် သတင်းများကိုလည်း ကြားသိနေရပေရာ ၎င်းပုဂ္ဂိုလ်များအားလုံးအတွက် ကြေးမုံသတင်းစာက ချီးကျူးဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။

ယခုအခါ မြန်မာနိုင်ငံအထက်ပိုင်းတွင်သာမက မြန်မာနိုင်ငံ အောက်ပိုင်းဒေသများတွင် မိုးများအဆက်မပြတ်ရွာသွန်းလျက်ရှိပြီး မြန်မာနိုင်ငံ

အောက်ပိုင်းတွင် နောက်ရက်များအတွင်း မိုးပိုမိုလာနိုင်သည်ဟု မိုးလေဝသနှင့်ဇလဗေဒမှ သတင်းထုတ်ပြန်ထားသည်။ ထို့ကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံအောက်ပိုင်းမှ ရေလွှမ်းမိုးနိုင်သော ဒေသများအနေဖြင့်လည်း ကြိုတင်ကာကွယ် သတိပြုကြရမည်ဖြစ်သည်။

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးတွင် ပြီးခဲ့သည့် ဇူလိုင် ၁၄ ရက်မှ ၁၈ ရက်အထိ မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းခဲ့ရာ တိုင်းထွာချက်များအရ ကန့်ဘလူမြို့၏ မိုးရေချိန်လက်မမှာ လွန်ခဲ့သည့်နှစ်ပေါင်း ၂၄ နှစ်အတွင်း စံချိန်သစ်တင်ခဲ့သည်ဟု သိရသည်။ ထိုသို့စံချိန်တင်မိုးရွာသွန်းမှုကြောင့် ကသာ၊ ထီးချိုင့်၊ ကောလင်း၊ အင်းတော်၊ ဝန်းသို၊ ပင်လည်ဘူး၊ မင်းကင်း၊ ဒီပဲယင်း၊ ကန့်ဘလူ၊ ကျွန်းလှ၊ တန့်ဆည်၊ ရေဦးနှင့် ဘုတလင်မြို့နယ်များအတွင်းရှိ ကျေးရွာအုပ်စု ၁၄၂ အုပ်စုမှ မိုးစပါး၊ နွေစပါးစိုက်ခင်းများ ရေကြီးနှစ်မြုပ်ခဲ့သည်။

ယခုအခါ မိုးရာသီဖြစ်၍ မိုးဆက်လက်ရွာသွန်းဆဲဖြစ်ပြီး ကယ်ဆယ်ရေး၊ နေရာချထားရေး၊ ကူညီစောင့်ရှောက်ရေးလုပ်ငန်းများကို ဦးစားပေးဆောင်ရွက်နေကြပေသည်။ သဘာဝဘေးကို မလွန်ဆန်နိုင်ဘဲရင်ဆိုင်ကြရာတွင် ကယ်ဆယ်ကူညီဆောင်ရွက်ကြသူများက တက်တက်ကြွကြွ ရဲရင့်ရင့် ဆောင်ရွက်ပေးနေကြသလို ဒေသခံပြည်သူများအနေဖြင့်လည်း စိတ်ပျက်အားငယ်စရာမလိုဘဲ ညီညီညွတ်ညွတ် အတူပူးပေါင်း ပါဝင်ကြရမည်ဖြစ်သည်။ သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများ၏ ကူညီညွှန်ကြားမှုနှင့်အတူ ရပ်တည်ကြရမည်ဖြစ်သည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်၏ ကယ်ဆယ်ကူညီစောင့်ရှောက်ရေး ထက်သန်စွာ ဆောင်ရွက်ပေးမှုများကိုရယူပြီး မိမိတို့၏ဘဝ ပြန်လည်တည်မတ်အောင် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်သည်။ ယခုကဲ့သို့ ဖြစ်ပွားနေသောအချိန်တွင် ရေစစ်သူကို ဝါးကူထိုးသကဲ့သို့ဖြစ်အောင် ဒေသခံပြည်သူများ အထိတ်တလန့် ဖြစ်စေမည့် အပြုအမူအပြောအဆိုများကို သတိပြုဆင်ခြင်ကြရမည်ဖြစ်သည်။ မမှန်မကန်သတင်းကြားမှုများကိုလည်း နားမယောင်မိဖို့ လိုပေသည်။

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးတွင် စိုက်ပျိုးရေးအတွက် တည်ဆောက်ထားသော ဆည်တစ်ခုခုရှိသည်။ ယင်းဆည်တစ်ခုခုကို အကြောင်းပြု၍ အခြေအမြစ်မရှိသော သတင်းများကြားသိရပါက နားမယောင်မိဖို့လိုသည်။ သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများကလည်း မိုးရွာသွန်းမှုမြင့်မားလာပြီး ရေဝင်ရောက်မှု၊ ရေသိုလှောင်မှု တက်လာသောအခါ ဆည်မကျိုးမပေါက်အောင် စီမံခြင်း၊ ရေပိုများထုတ်လွှတ်ပေးခြင်း၊ ဆည်အောက်ကျေးရွာများအား ရွှေ့ပြောင်းပေးခြင်း စသည့်ဆည်မြောင်းဆိုင်ရာ ကာကွယ်ရေးအစီအမံများ ဆောင်ရွက်ပေးနေသည်ကို မြင်တွေ့ရပါသည်။

ထို့ကြောင့် သဘာဝဘေးဒဏ်ကို မဖြစ်မနေရင်ဆိုင်ရသော်လည်း သက်ဆိုင်ရာက အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ တက်တက်ကြွကြွနှင့် စနစ်တကျ စီမံဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသောကြောင့် ပြည်သူများအနေဖြင့် စိုးရိမ်ပူပန်မှုများ များစွာမဖြစ်သင့်ပါ။ သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများနှင့်အတူ ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် သဘာဝဘေးဒဏ်ကို ကြုံကြုံခံ ရင်ဆိုင်ကျော်လွှားနိုင်မည်ဟု ယုံကြည်ပါသည်။ ။



သတ်မှတ်စည်းကမ်း မလိုက်နာသူများအား အရေးယူဖို့လို

ပဲခူး ဇူလိုင် ၂၃ များသာ မက ခရီးသွားပြည်သူများက လည်း စည်းကမ်းရှိကြပြီး သတ်မှတ် ယာဉ်ကြော၊ တံတားတို့မှ ဖြတ်သန်းသွားလာရန် လိုအပ်ပေသည်။

ပဲခူးမြို့မှာ မရှိသေးပါဘူး။ ယာဉ်တွေကိုလည်း စည်းကမ်းပျက် အရေးယူသလို၊ စည်းကမ်းပျက် ခရီးသွားများကိုပါ နှစ်ဦးနှစ်ဖက် အရေးယူလိုက်မယ်ဆိုရင်တော့ ယာဉ်အန္တရာယ် ပိုမိုကင်းဝေးနိုင်ပြီး ယာဉ်ကြော ရှုပ်ထွေးတာလည်းလျော့သွား နိုင်မှာပါ။ ဟု ဒေသခံတစ်ဦးက ပြောသည်။ (၅၈၇)

Table with 2 columns: 'ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း' and 'နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း'. It lists various exchange rates and prices for items like rice, oil, and foreign currency.

Advertisement for 'အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၈ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပမည်' (General Election on November 8, 2015). It lists candidates and their parties, including UUP, NLD, and others.

ကျောင်းဈေးသည်များအား ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး သီပေါ ဇူလိုင် ၂၃ ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) သီပေါအထက(၂)၊ ခွဲထ(၁)ကျောင်း၌ မြို့နယ်အထောက်အကူပြုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ခင်၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင်ဝင်း၊ မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဒေါ်ခင်မမလတ်၊ မြို့နယ်ဆေးရုံဆရာဝန်ကြီး ဒေါ်တာနန်းရူပဟန်၊ ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်ခင်ဝင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဝမ်းနူးစာများမရောင်းချရေး၊ သန့်ရှင်းသော အစားအစာများရောင်းချရေးတို့ကို ဇူလိုင် ၂၁ ရက်က ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



Footer section containing contact information for 'ကြေးမုံ' (Kraemong) newspaper, including phone numbers and addresses for different branches.

ပြည်တွင်းရေးရာ

လာအိုနိုင်ငံ ဒုတိယသမ္မတ မစ္စတာ ဘွန်ညံပိုရာချစ်နှင့် ဇနီး ဦးဆောင်သည့်ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ ရန်ကုန်မြို့မှ ပြန်လည်ထွက်ခွာ

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၂၃

လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံ ဒုတိယသမ္မတ မစ္စတာ ဘွန်ညံပိုရာချစ်နှင့် ဇနီး ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော် မှ ရန်ကုန်မြို့သို့ လေကြောင်းခရီးဖြင့်ရောက်ရှိကြရာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးကြီးတင်ဝင်းနှင့် ဇနီး၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ လာအို နိုင်ငံ စစ်သံမှူးနှင့် ဇနီး၊ နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများက ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။

ဧည့်သည်တော် လာအိုနိုင်ငံ ဒုတိယသမ္မတနှင့် ဇနီးတို့ ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် နံနက် ၁၀ နာရီ တွင် ရွှေတိဂုံစေတီတော်သို့ ရောက်ရှိကြပြီး ဧည့်သည်တော်

ဒုတိယသမ္မတက စေတီတော်ဧည့်သည်တော်မှတ်တမ်း၌ လက်မှတ်ရေးထိုးကာ စေတီတော်အား ပန်း၊ ရေချမ်း၊ ဆီမီး ကပ်လှူပူဇော်ပြီး အလှူငွေများ ပေးအပ်လှူဒါန်းသည်။ ယင်းနောက် ဧည့်သည်တော်အဖွဲ့သည် ရွှေတိဂုံစေတီတော် အား လှည့်လည်ဖူးမြော်ကြည့်ညိကြသည်။(ယာပုံ)

ဧည့်သည်တော် လာအိုနိုင်ငံ ဒုတိယသမ္မတနှင့် ဇနီး ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေနှင့် ဇနီးတို့က ရန်ကုန်မြို့ နတ်မောက်လမ်းရှိ ချက်ထရီယမ်ဟိုတယ်၌ နေလယ်စာ ဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံသည်။

ဧည့်သည်တော် လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတ နိုင်ငံ ဒုတိယသမ္မတနှင့် ဇနီး ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ် အဖွဲ့သည် ညနေပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့မှ လေကြောင်းခရီး



ဖြင့် ပြန်လည်ထွက်ခွာရာ တိုင်းဒေသကြီး လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးနှင့် ဇနီး၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ လာအို နိုင်ငံသံအမတ်ကြီးနှင့် ဇနီး၊ စစ်သံမှူးနှင့် ဇနီး၊ နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများက ရန်ကုန်အပြည်ပြည် ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ ပို့ဆောင်နှုတ်ဆက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအား ထောက်ပံ့လှူဒါန်းမှုများ စဉ်ဆက်မပြတ်ပြုလုပ်

မုံရွာ ဇူလိုင် ၂၃

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း မိုးသည်ထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် မုံရွာ၊ ရွှေဘို၊ ကန့်ဘလူ၊ ကသာ၊ ကလေးခရိုင်အတွင်းရှိ မြို့နယ် ကိုးမြို့နယ်၊ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်စု ကိုးခုရှိ အိမ်ခြေ ၇၀၈၄ အိမ်၊ လူဦးရေ ၃၅၂၂၃၂ ဦး ရေဝင်ရောက်မှုဖြစ်ပေါ် ခဲ့ရာ ရပ်ကွက် ၃၃ ရပ်ကွက်ရှိ အိမ်ခြေ ၃၀၉၁ အိမ်၊ အိမ်ထောင်စု ၃၀၆၈ စုရှိ လူဦးရေ ၁၃၈၃၄ ဦးကို ရေလွတ်ရာဒေသများသို့ ရွှေ့ပြောင်း ပေးနိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ မုံရွာ၊ ကန့်ဘလူနှင့် ကသာ ခရိုင်အတွင်းရှိ ခုနစ်မြို့နယ် တွင် ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းများ ဖွင့်လှစ်ထားရှိပြီး လူဦးရေ စုစုပေါင်း ၅၃၃၄ ဦး နေထိုင်လျက်ရှိကြောင်း စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ ဇူလိုင် ၂၃ ရက် ထုတ်ပြန်ချက်အရ သိရသည်။

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ရေနစ်မြုပ်သည့်ဒေသများသို့ အလှူငွေ ပေးအပ်ပွဲကို ဇူလိုင် ၂၃ ရက် နံနက်

၁၀ နာရီက တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ကိုယ်စား လှယ်များ၏ တစ်နေ့တွက်စရိတ် ကျပ် ၁၉၄၀၀၀ နှင့် လွှတ်တော်ရုံး ဝန်ထမ်းများက ကျပ်ခြောက်သောင်း၊ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသင်းလှိုင်မိသားစုက ကျပ် ၁၀ သိန်း၊ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်၊ လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့အစည်းဝင် များ လစာစုဆောင်းငွေမှ ကျပ်သိန်း ၅၀၊ နာဂဦးစီးအဖွဲ့နှင့် စာရာမေရီ မိသားစု၊ မုခ်ကူညီနောင်၊ စာရာမေရီ ရွှေညိုကို ကုမ္ပဏီလီမိတက်က ကျပ်သိန်း ၂၀၊ ကလေးခရိုင်စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီက ကျပ်သိန်း ၃၀၊ Rose Wood ကုမ္ပဏီက ကျပ် ၁၀ သိန်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သံယု နာယကဥက္ကဋ္ဌ ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တ ကုဋ္ဌဗလက ကျပ်သိန်း ၅၀ အပါအဝင် စုစုပေါင်းကျပ် ၄၀၅ သိန်း ပေးအပ် လှူဒါန်းရာ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးသာအေးက လက်ခံရယူသည်။

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ရေဝင်ရောက်မှုကြောင့် မြို့နယ် ၂၁ မြို့နယ်ရှိ ကျေးရွာအုပ်စု ၂၉၃ စုတွင် နေစုပေါင်း ၄၉၅၆ ဧက၊ မိုးစပါး ၅၁၅၅၉ ဧက၊ စပါးပျိုးခင်း ၁၁၉၁၅ ဧက၊ ဆီထွက်သီးနှံ ၂၁၅၅ ဧက၊ ပဲမျိုးစုံ ၄၇၆ ဧက၊ အခြားသီးနှံ ၁၁၃၆၆ ဧက စုစုပေါင်း ၈၂၄၂၇ ဧက ရေဝင် နစ်မြုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ လမ်းများနှင့် တံတားများထိခိုက် ပျက်စီးမှုနှင့် ရေဝင်နစ်မြုပ်မှုအနေဖြင့် လမ်း တံတားဦးစီးဌာနပိုင် လမ်း ၁၇ လမ်း၊ သစ်သားတံတား ငါးစင်း၊ ကွန်ကရစ်တံတား ၁၀ စင်း၊ ဘေလီ တံတားတစ်စင်း ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့ပြီး စည်ပင် သာယာရေးအဖွဲ့ပိုင်လမ်းများ အနေဖြင့် မြေသားလမ်း တစ်လမ်း၊ ကျောက်ခင်းလမ်း ငါးလမ်း၊ ကတ္တရာ လမ်း ရှစ်လမ်းတို့မှာ ရေဝင်နစ်မြုပ်ပြီး သစ်သားတံတားခုနစ်စင်း၊ ကွန်ကရစ် တံတား ၁၀ စင်း၊ ရေကျော်တစ်ခုတို့ ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ကျေးလက်ဦးစီးဌာနပိုင်များအနေ

ဖြင့် မြေသားလမ်း ၁၀ လမ်း၊ ကျောက် ခင်းလမ်းနှစ်လမ်း၊ ဂျင်းလမ်းတစ်လမ်း၊ ကတ္တရာလမ်းသုံးလမ်းတို့ ရေဝင် နစ်မြုပ်ပြီး သစ်သားတံတားအစင်း ၃၀၊ ကွန်ကရစ်တံတားသုံးစင်း၊ ရေပြန်နှစ်ခု၊ ရေကျော်သုံးခုတို့ ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အဆောက်အအုံပျက်စီးဆုံးရှုံးမှု များမှာ လူနေအိမ် ၇၆ အိမ်၊ စာသင် ကျောင်းတစ်ကျောင်း၊ သာသနာရေး အဆောက်အအုံလေးခုနှင့် အခြား အဆောက်အအုံ ၁၇ ခု စုစုပေါင်း ၉၈ ခု ပျက်စီးဆုံးရှုံးခဲ့သကဲ့သို့ ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင် ရွက်နေသည့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်တစ်ဦး၊ အရန်မီးသတ် တပ်ဖွဲ့ဝင် တစ်ဦး၊ ပြည်သူ့ ငါးဦး စုစုပေါင်းခုနစ်ဦး အသက်ဆုံးရှုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ လှူဒါန်းထောက်ပံ့မှုများအနေဖြင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် တပ်မတော် (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) မိသားစု၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများ၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၊ ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေး ပါတီ၊ စေတနာရှင်ပြည်သူများ၊ လူမှုရေးအဖွဲ့အစည်းများမှ လှူဒါန်း သော စားသောက်ကုန်၊ လူသုံးကုန် နှင့် ဆောက်လုပ်ရေးပစ္စည်း၊ ဆေးဝါး ပစ္စည်းစုစုပေါင်း ၈၈၇၇၄၈၆၀ ကျပ် နှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ အတွက် ဗလာစာအုပ်၊ စာရေးကိရိယာ နှင့် ပြဌာန်းစာအုပ်များ ထောက်ပံ့ လျက်ရှိသလို ဆက်လက်လှူဒါန်း ထောက်ပံ့ကူညီမှုများလည်း ရှိနေသေး ကြောင်း သိရသည်။

မုံရွာမြို့တွင် ဇူလိုင် ၂၃ ရက်မှ စတင်၍ ရေဘေးအတွက် ထောက်ပံ့ နိုင်ရန် မုံရွာမြို့နယ် သဘင် အစည်းအရုံးဝင်များဖြစ်သည့် အငြိမ်း၊ ဇာတ်ပွဲနှင့် ဆိုင်းပညာရှင်များ ပါဝင် သော အဖွဲ့သည် မုံရွာမြို့ပေါ်ရှိ ဈေးကြီးများ၊ လမ်းမကြီးများနှင့် ရပ်ကွက်များအတွင်းသို့ ဖျော်ဖြေရေး ကားနှင့်အတူ သီဆိုတီးမှုတ်၍ အလှူခံခြင်းကို ငါးရက်တိုင်ပြုလုပ်၍ ရရှိလာသမျှငွေနှင့် ပစ္စည်းများကို ရေဘေးသင့်ဒေသများသို့ ပေးပို့ လှူဒါန်းသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။

မျိုးဝင်းထွန်း(မုံရွာ)

မြန်မာနိုင်ငံပြန်တမ်း

ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းအကြီးအမှူး ပြောင်းရွှေ့ခန့်ထားခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် တက္ကသိုလ်ဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး ဘဏ် ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးယဉ်ဇော်မျိုးအား မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ် ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူးအဖြစ် တာဝန်ဝတ္တရားများကို စတင်ဆောင်ရွက် သည့်နေ့မှစ၍ ပြောင်းရွှေ့ခန့်ထားလိုက်သည်။

စေတနာ့အဖွဲ့အစည်းများနှင့် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးပါတီအား နိုင်ငံရေးပါတီအဖြစ် မှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြု

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ပြည်ထောင်စုရွှေ့ကောက်ပွဲကော်မရှင် နေပြည်တော်

ကြေညာချက်အမှတ် (၃၈/၂၀၁၅) ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ဒုတိယဝါဆိုလဆန်း ၇ရက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၂၃ ရက်)

စေတနာ့အဖွဲ့အစည်းများနှင့် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးပါတီအား နိုင်ငံရေးပါတီအဖြစ် မှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြုခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ သယ်န်းကျွန်းကြီး၊ ကာယ (၁၂) လမ်း၊ အမှတ် (၄/၃၆၁) တွင် ပါတီရုံးချုပ်ဖွင့်လှစ်ထားရှိသော စေတနာ့ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးပါတီအား ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇူလိုင်လ ၂၃ ရက်နေ့မှစ၍ နိုင်ငံရေးပါတီအဖြစ်မှတ်ပုံတင်ခြင်းပုဒ်မ ၉ နှင့်အညီ မှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြုလိုကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

စေတနာ့အဖွဲ့အစည်းများနှင့် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးပါတီ၏ မှတ်ပုံတင် အမှတ်မှာ (၉၈) ဖြစ်ပါသည်။

အမိန့်အရ

(တင်ထွန်း) အတွင်းရေးမှူး ပြည်ထောင်စုရွှေ့ကောက်ပွဲကော်မရှင်

ဓာတ်ပုံသတင်း

ရန်ကုန်ပန်းဆိုးတန်းဆိပ်ကမ်းနှင့် ဒလဘက်ကမ်းသို့ သယ်ယူပို့ဆောင်ပေးနေသော ချယ်ရီနစ်ထပ်သင်္ဘော များ ဆိပ်ကမ်းမကပ်မီနှင့် ကမ်းမှခွာသည့်အခါ ခုန်တက်နေသည့် အလုပ်သမားများနှင့် ခရီးသည်များကို တွေ့ရစဉ်။ (ဓာတ်ပုံ-ဇေယျာဝင်း)

ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် ကျပ်သိန်း ၂၀၀၀ လှူဒါန်း

စစ်ကိုင်း ဇူလိုင် ၂၃

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ရေဘေးဒုက္ခနှင့် ကြုံတွေ့နေရသော ကောလင်းမြို့၊ ဝန်းသိုမြို့၊ ကန့်ဘလူမြို့၊ ကျွန်းလှမြို့၊ ချပ်သင်းမြို့နှင့် ဘုတလင် မြို့တို့ရှိ ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် အလှူရှင်များက လှူဒါန်းလျက် ရှိကြောင်း သိရသည်။

ထိုသို့ လှူဒါန်းရာတွင် ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်နှင့် ကမ္ဘောဇအုပ်စု အနာဂတ်အလင်းတန်းမြန်မာဖောင်ဒေးရှင်း (KBZ Group Brighter Future Myanmar Foundation) တို့မှ အရာထမ်း၊ ဝန်ထမ်းများက ကူညီစောင့် ရှောက်ရေးစခန်း၌ နေစဉ် အစားအသောက်များ ချက်ပြုတ်ကျွေးမွေးခြင်း၊ ရေဘေးကယ်ဆယ်ရေးစခန်းများသို့ ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျ သွားရောက်၍ ထမင်း ထုပ်များ ဝေငှလှူဒါန်းခြင်းနှင့် လိုအပ်သည့် အကူအညီများ ပေးအပ်ခြင်း တို့အပြင် ဇူလိုင် ၂၂ ရက်က ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် ကျပ်သိန်း ၂၀၀၀ လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(ကြေးမုံ)

သီရိလင်္ကာနိုင်ငံတွင် ပီဇာသက်တမ်းလွန် နိုင်ငံခြားသား အရေအတွက် တိုးပွားလျက်ရှိ

ကိုလံဘို ဇူလိုင် ၂၃
သီရိလင်္ကာနိုင်ငံတွင် ပီဇာသက်တမ်းလွန်နိုင်ငံခြားသား အရေအတွက် တိုးပွားလျက်ရှိကြောင်း သီရိလင်္ကာအစိုးရက ပြောသည်။

နိုင်ငံအတွင်း ပီဇာသက်တမ်းလွန်နိုင်ငံခြားသားများကို အာဏာပိုင်များက လိုက်လံဖမ်းဆီးလျက်ရှိသည်။ ပီဇာသက်တမ်းလွန် နိုင်ငံခြားသားအရေအတွက်မှာ များပြားလာသောကြောင့် ကိုလံဘိုမြို့တွင် ၎င်းတို့အား အမိန့်ခံရပြီး ပြန်လည်မပို့ဆောင်မီ ထိန်းသိမ်းထားရန်အတွက် စင်တာတစ်ခုစီလှုပ်လှန် အစိုးရက စီစဉ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်ဟု အစိုးရအဖွဲ့ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူက ဆိုသည်။

အဆိုပါစင်တာနှင့်ပတ်သက်သည့် အရေးကိစ္စများကို လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးဌာနက ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ပြီး စင်တာကို ဘန်ဒါရန်နီကီ နိုင်ငံတကာလေဆိပ်အနီးတွင် ဖွင့်လှစ်ထားရှိမည်ဖြစ်သည်။

လွန်ခဲ့သည့်လများက ခရီးသွားဗီဇာကိုင်ဆောင်ထားသည့် နိုင်ငံခြားသားများသည် စီးပွားရေးနှင့်ကုန်သွယ်ရေး နယ်ပယ်များတွင် ဝင်ရောက်စွက်ဖက်မှုများရှိခဲ့သည့် အတွက် အာဏာပိုင်များက နိုင်ငံခြားသားအများအပြားကို ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခဲ့သည်။ **ဆင်ဟွာ။**



အမေရိကန်ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး မကြေညာဘဲ အီရတ်သို့ရောက်ရှိ

ဘဂ္ဂဒက် ဇူလိုင် ၂၃
အမေရိကန်ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး အက်ရစ်တန်ကာတာသည် ကြိုတင်ကြေညာခြင်းမရှိဘဲ အီရတ်နိုင်ငံသို့ ယနေ့ ရောက်ရှိလာခဲ့သည်။

အီရတ်နိုင်ငံသည် အမေရိကန် စစ်ဘက်၏ လေကြောင်းမှ တိုက်ခိုက်ပေးခြင်း၊ စစ်ပညာလေ့ကျင့်ပေးခြင်း စသည့်အကူအညီများဖြင့် အစ္စလာမစ်နိုင်ငံ (အိုင်အက်စ်) စစ်သွေးကြွများကို တိုက်ခိုက်လျက်ရှိသည်။

ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး၏ လေယာဉ်သည် ဘဂ္ဂဒက်မြို့သို့ ယနေ့ နံနက်စောစောပိုင်းတွင် ဆိုက်ရောက်ခဲ့သည်။ ဝန်ကြီးချုပ် ဟိုင်းဒါးအဲလ်-အဘာဒီနှင့် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး ခါလက်အဲလ် အိုဗိုင်းဒီတို့ ပါဝင်သော အီရတ် တာဝန်ရှိသူများနှင့် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးက တွေ့ဆုံ ဆွေးနွေးမည်ဖြစ်သည်။

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသည် အီရတ်နိုင်ငံ မြောက်ပိုင်းနှင့် အနောက်ပိုင်းတို့ကို ထိန်းချုပ်ထားသည့် အိုင်အက်စ်တို့ကို တိုက်ခိုက်ရန်အတွက် စည်းရုံးလျက်ရှိရာ ဝန်ကြီးကာတာသည် ဆွန်နီခေါင်းဆောင်များနှင့်လည်း ဆွေးနွေးမည်ဖြစ်သည်။

အန်ဘာပြည်နယ်မှ ရာမာဒီမြို့ကို ပြန်လည်သိမ်းပိုက်ရန်အတွက် အီရတ်သည် မကြာမီကာလအတွင်း အဓိက ထိုးစစ်တစ်ရပ်ဆင်နွှဲမည်ဟု မျှော်လင့်ရသည်။

အီရတ်စစ်ဘက်အတွက် အရေးပါသော စမ်းသပ်မှု တစ်ရပ် ဖြစ်လာဖွယ်ရာရှိသည်ဟု ဆိုသည်။ **ရိုက်တာ။**

ဇူလိုင် ၂၃ ရက်ထုတ် ကြေးမုံသတင်းစာ စာမျက်နှာ-၁၂ နိုင်ငံတကာသတင်းစာမျက်နှာပါ စင်ကာပူ အလုပ်လုပ်နေသော ပြည်ပပညာရှင်များအနိမ့်ဆုံးလုပ်ခလစာ တိုးမြှင့်ခံစားခွင့်ရရှိမည် သတင်းမှာ ဘာသာပြန်ဆိုချက်လွဲမှားသွားသဖြင့် အဆိုပါသတင်းနှင့်ပတ်သက်၍ သတင်းအမှန်အား ပြင်ဆင်ဖော်ပြအပ်ပါသည်။ (စာတည်း)

စင်ကာပူ နိုင်ငံခြားသားအလုပ်သမားများ မိသားစုဝင်များခေါ်ယူနိုင်ရေး လစာနှုန်းထားသတ်မှတ်ချက် မြှင့်တင်ရန်လိုအပ်

စင်ကာပူ ဇူလိုင် ၂၃
စင်ကာပူနိုင်ငံ၌ ယခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁ ရက်မှ စတင်မည့် ကာလရှည်အလုပ်အကိုင်ဗီဇာ သို့မဟုတ် မိုဆိုသူများ နေထိုင်ခွင့်ဗီဇာအရ နိုင်ငံခြားသား အလုပ်သမားများသည် ၎င်းတို့၏ မိသားစုဝင်များကို ခေါ်ဆောင်နိုင်စေရေးအတွက် ပိုမိုမြင့်မားသည့် လုပ်ခလစာနှုန်းထား သတ်မှတ်ချက်ကို ခံစားခွင့်ရရှိရန်လိုအပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း စင်ကာပူပြည်သူ့အင်အား ဝန်ကြီးဌာန၏ အင်တာနက် ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် ဖော်ပြထားသည်ကို လေ့လာတွေ့ရှိရသည်။

နိုင်ငံခြားသားလုပ်သားများသည် မိုဆိုသူများ နေထိုင်ခွင့်ဗီဇာအရ စင်ကာပူနိုင်ငံ၌ တည်းခိုနေထိုင်မည့် ဇနီး သို့မဟုတ် ခင်ပွန်း သို့မဟုတ် ကလေးသူငယ်များအား တာဝန်ယူခေါ်ဆောင်နိုင်ရန် အနိမ့်ဆုံး ပုံသေလစာငွေလက်ရှိစင်ကာပူဒေါ်လာ ၄၀၀၀ ခံစားခွင့်ရရှိရာမှ စင်ကာပူဒေါ်လာ ၅၀၀၀ ခံစားခွင့်ရရှိရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း အဆိုပါဝန်ကြီးဌာန၏ အကြံပြုလွှာတွင် ဖော်ပြထားသည်။ အဆိုပါ အကြံပြုလွှာကို လွန်ခဲ့သည့် ရက်သတ္တပတ်က ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် တင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

အလားတူပင် အလုပ်လုပ်ခွင့်ရရှိထားသူ နိုင်ငံခြားသား လုပ်သားများသည် ၎င်းတို့၏ မိဘများအနေဖြင့် ကာလရှည် အလုပ်အကိုင် နေထိုင်ခွင့်ဖြင့် စင်ကာပူ၌ တည်းခိုနေထိုင်နိုင်စေရေးအတွက် ငွေကြေးအထောက်အပံ့ပေးနိုင်ရန် စင်ကာပူဒေါ်လာ ၁၀၀၀၀ ထက်မနည်း ဝင်ငွေရရှိရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်သည်။ လက်ရှိ လစာနှုန်းထားသတ်မှတ်ချက်မှာ စင်ကာပူဒေါ်လာ ၈၀၀၀

ဖြစ်ကြောင်း အဆိုပါ ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် ဖော်ပြထားသည်။ စင်ကာပူအစိုးရအဖွဲ့သည် မိုဆိုသူဗီဇာနှင့် ကာလရှည် အလုပ်အကိုင်ဗီဇာတို့နှင့်အညီ လစာနှုန်းထားသတ်မှတ်ချက်ကို သဟဇာတဖြစ်စေရေးအတွက် အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ကိုက်ညီပေးနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူတစ်ဦးက စတင်တိုင်းမိစ်သတင်းစာသို့ ပြောကြားသည်။

စင်ကာပူအစိုးရအဖွဲ့သည် နိုင်ငံအတွင်း အလုပ်လုပ်ကိုင်လျက်ရှိကြသော နိုင်ငံခြားသားပညာရှင်များနှင့် ပတ်သက်၍ ပိုမိုတင်းကျပ်သည့် ဥပဒေစည်းမျဉ်းများကို အောက်တိုဘာ ၁ ရက်မှစ၍ အာဏာသက်ဝင်စေရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ယင်းစည်းမျဉ်းသစ်များနှင့်အညီ နိုင်ငံခြားသားပညာရှင်များအတွက် လစာနှုန်းထားသတ်မှတ်ချက်တွင် အပြောင်းအလဲများ ရှိလာမည်ဖြစ်သည်။

စင်ကာပူနိုင်ငံသို့ မိသားစုဝင်များအား ခေါ်ယူလိုသော နိုင်ငံခြားသားများအတွက် အခြေခံလစာသတ်မှတ်ချက်နှုန်းထားကို မြှင့်တင်ရန် ဦးတည်ဆောင်ရွက်ချက်သည် နိုင်ငံခြားသားများအား ငှားရမ်းပုံနှင့် လစာပေးပုံတို့ကို ထိခိုက်စေမည်မဟုတ်ဟု ဆိုသည်။

ကျွမ်းကျင်မှုမြင့်မားသော နိုင်ငံခြားသားပညာရှင်များအား လိုအပ်ချက်ရှိနေလင့်ကစား ၎င်းတို့အနေဖြင့် မိသားစုဝင်များကို ခေါ်ယူနိုင်ရေးရည်ရွယ်ချက်သက်သက်တစ်ခုတည်းအတွက် လစာသတ်မှတ်ချက်နှုန်းထားကို မြှင့်တင်ပေးမည်မဟုတ်ဟု အလုပ်ရှင်များက ပြောကြားကြသည်။ တိုးမြှင့်ထားသည့် လစာသတ်မှတ်ချက်နှုန်းထားနှင့်

ကိုက်ညီမှုရှိစေရေးအတွက် ယေဘုယျအားဖြင့် အလုပ်ရှင်များက လစာတိုးမြှင့်ပေးလေ့မရှိကြောင်း၊ လစာနှုန်းထားကို ဆုံးဖြတ်ခြင်းမပြုမီ အလုပ်လျှောက်ထားသူ၏ ကျွမ်းကျင်မှုအဆင့်နှင့် ဈေးကွက်တွင် ဖြစ်ပေါ်နေသော နှုန်းထားတို့အပေါ် မြှင့်ကြည့်လေ့ရှိကြောင်း Goodrich Global အမည်ရှိ အိမ်တွင်းမွမ်းမံပြင်ဆင်ရေး လုပ်ငန်းကုမ္ပဏီ၏ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ် ချန်းချွန်ဘင်းက ပြောကြားသည်။

စင်ကာပူနိုင်ငံ၌ အလုပ်လုပ်ကိုင်လျက်ရှိကြသော နိုင်ငံခြားသားအမှုဆောင်အရာရှိများ (အကြီးတန်း မန်နေဂျာများ)သည် ၎င်းတို့၏ မိသားစုဝင်များကို ခေတ္တအတူနေထိုင်ရန် ခေါ်ယူလေ့မရှိကြပေ။ အကြောင်းမှာ ယင်းနိုင်ငံ၏ လူနေမှုစရိတ်မြင့်မားမှုကြောင့်ဖြစ်သည်။

စင်ကာပူ၌ အလုပ်လုပ်ကိုင်နေကြသော နိုင်ငံခြားသား ပညာရှင်များသည် ၎င်းတို့၏ ဇနီး (သို့မဟုတ်) ခင်ပွန်း (သို့မဟုတ်) သားသမီးများ (သို့မဟုတ်) မိဘများနှင့်အတူ ခေတ္တအတူနေထိုင်နိုင်ရန်အတွက် ဗီဇာများ လျှောက်ထားခြင်းမပြုမီ တိုးမြှင့်ပေးသည့် အခြေခံလစာနှုန်းထားသတ်မှတ်ချက်ကို ရရှိခံစားနေသူဖြစ်ရန် လိုအပ်လိမ့်မည်ဟု စင်ကာပူပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာနက ထုတ်ပြန်ကြေညာထားကြောင်း စတင်တိုင်းမိစ် သတင်းစာတွင် ဖော်ပြရသည်။

(ရည်ညွှန်း-စတင်တိုင်းမိစ်သတင်းစာ) **ကိုရင်ဩ**



တရုတ်တွင် အင်တာနက်သုံးစွဲသူ ၆၆၈ သန်းရှိ

ပေကျင်း ဇူလိုင် ၂၃
ကမ္ဘာပေါ်တွင် အွန်လိုင်းသုံးစွဲသူဦးရေ အများဆုံး နိုင်ငံဖြစ်သည့် တရုတ်နိုင်ငံ၌ ဇွန်လအတွင်းက အင်တာနက်သုံးစွဲသူ ၆၆၈ သန်းအထိရှိခဲ့ပြီး ၎င်းတို့အနက် မိုဘိုင်းဖုန်းဖြင့် အင်တာနက်သုံးစွဲသူ ၅၉၄ သန်းရှိသည်ဟု သိရသည်။

တရုတ်အင်တာနက်ကွန်ရက် သတင်းအချက်အလက် ဗဟိုဌာန၏ ကိန်းဂဏန်းဖော်ပြချက်များအရ ယခု ပထမနှစ်ဝက်အတွင်း တရုတ်အင်တာနက်သုံးစွဲသူဦးရေ ၁၈ ဒသမ ၉ သန်းမြင့်တက်ခဲ့သည်ဟု သိရသည်။ မိုဘိုင်း အင်တာနက် သုံးစွဲသူဦးရေ ၁၆ ဒသမ ၈ သန်း မြင့်တက်လာခဲ့ပြီး မိုဘိုင်းဖုန်းများသည် တရုတ်နိုင်ငံ၏ အင်တာနက်

သုံးစွဲမှုတွင် အဓိကပစ္စည်းဖြစ်လာခဲ့သည်။ တရုတ်နိုင်ငံ၏ အင်တာနက်သုံးစွဲမှုတွင် မိုဘိုင်းဖုန်းဖြင့် အင်တာနက် သုံးစွဲမှုမှာ ၈၈ ဒသမ ၉ ရာခိုင်နှုန်းရှိသည်။

မိုဘိုင်းဖုန်းမှတစ်ဆင့် အွန်လိုင်းတွင် ငွေပေးချေခြင်း ၂၆ ဒသမ ၉ ရာခိုင်နှုန်း၊ ဈေးဝယ်ခြင်း ၁၄ ဒသမ ၅ ရာခိုင်နှုန်းနှင့် ခရီးသွားလာရေးအတွက် ဝန်ဆောင်မှုပေးခြင်း ၂၅ ရာခိုင်နှုန်း မြင့်တက်ခဲ့သည်။

တရုတ်နိုင်ငံ ကျေးလက်ဒေသများမှ အင်တာနက် သုံးစွဲဦးရေသည်လည်း မြင့်တက်နေဆဲဖြစ်သည်။ တရုတ်နိုင်ငံတွင် ကျေးလက်ဒေသမှ အင်တာနက်သုံးစွဲသူ ၁၈၆ သန်းရှိပြီး တစ်နိုင်ငံလုံးသုံးစွဲသူဦးရေ၏ ၂၇ ဒသမ ၉ ရာခိုင်နှုန်းရှိသည်ဟု သိရသည်။ **ဆင်ဟွာ။**

နီပေါနိုင်ငံ ပြန်လည်တည်ဆောက်ရေးတွင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၀ သန်း တရုတ် ထောက်ပံ့မည်

ဘဂ္ဂဒက် ဇူလိုင် ၂၃
ငလျင်လှုပ်ခတ်မှုဒဏ်ခံခဲ့ရသော နီပေါနိုင်ငံ ပြန်လည်တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းတွင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၀ သန်း ထောက်ပံ့ရန် ဇူလိုင် ၂၃ တွင် တရုတ်နိုင်ငံက သဘောတူညီခဲ့သည်။

ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နီပေါနိုင်ငံ ဆင်ဟွာဒါဟာမြို့ရှိ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၌ ကျင်းပသော ဘေးအန္တရာယ် ကျရောက်မှုကာလအလွန် ပြန်လည်တည်ဆောက်ရေး ဆိုင်ရာ နှစ်နိုင်ငံပူးတွဲအစည်းအဝေးကျင်းပပြီးနောက် နီပေါနှင့်တရုတ်နိုင်ငံတို့က အဆိုပါငွေကြေးထောက်ပံ့ရေးနှင့်ပတ်သက်၍ နားလည်မှုစာချွန်လွှာတစ်ရပ်ကို လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ကြသည်။

တရုတ်နိုင်ငံက နီပေါနိုင်ငံ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးမှု လှုပ်မြန်စွာ ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာသည်ကို တွေ့မြင်လိုပါကြောင်း၊ ပြန်လည်တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းတွင်လည်း ကူညီပေးရန်ဆန္ဒရှိကြောင်း၊ တရုတ်နိုင်ငံ ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန (MOC) မှ နိုင်ငံတကာ ကုန်သွယ်ရေးဆိုင်ရာ ဒုတိယစေ့စပ်ညှိနှိုင်းရေးကိုယ်စားလှယ် ဇန်ရှန်ချန်းက လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲအခမ်းအနားအပြီးတွင် မိဒီယာသို့ ပြောကြားသည်။

နီပေါနိုင်ငံ၏ လူမှုစီးပွားဖွံ့ဖြိုးရေးတွင် အဆက်မပြတ် ကူညီပေးသည့်အတွက် တရုတ်နိုင်ငံကို ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း၊ အဆိုပါထောက်ပံ့ပေးအပ်ငွေကို စီမံကိန်းများ ရွေးချယ်ဖော်ထုတ်ပြီးနောက် ပြန်လည်တည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းတွင် အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း နီပေါနိုင်ငံမှ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး ဆူမန် ပရာဆက် ရှာမာက မိဒီယာသို့ ပြောကြားသည်။ **ဆင်ဟွာ။**

ပြည်တွင်းရေးရာ

သတ္တမအကြိမ် နိုင်ငံတော်သံယမဟာနာယကအဖွဲ့ (၄၇)ပါးစုံညီ အဋ္ဌမအစည်းအဝေး ပထမနေ့ ကျင်းပ

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၂၃

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် သတ္တမ အကြိမ် နိုင်ငံတော်သံယမဟာနာယကအဖွဲ့ (၄၇)ပါး စုံညီ အဋ္ဌမအစည်းအဝေး ပထမနေ့ကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီ တွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မရမ်းကုန်းမြို့နယ် သီရိ မင်္ဂလာ ကမ္ဘာအေးကုန်းမြေ ဝိဇယမင်္ဂလာဓမ္မသဘင်၌ ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးသို့ နိုင်ငံတော်သံယမဟာနာယကအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ မန္တလေးမြို့ ဗန်းမော်ကျောင်းတိုက် ဆရာတော် အဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရု အဘိဓဇအဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မ ဇောတိက ဒေါက်တာ ဘဒ္ဒန္တကုမာရာဘိဝံသ၊ နိုင်ငံတော်သံယမဟာ နာယကအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင် ဆရာတော်ကြီးများ၊ သာသနာရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးဝင်းနှင့် သာသနာ ရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်များမှ သာသနာရေးမှူးများနှင့် သာသနာရေး ဦးစီးဌာနမှ အရာထမ်းများ တက်ရောက်ကြည့်ပါကြသည်။

အစည်းအဝေးတွင် နိုင်ငံတော်သံယမဟာနာယက အဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ အဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရု အဘိဓဇအဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မ ဇောတိက ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တကုမာရာဘိဝံသက သဘာပတိ အဖြစ် ဆောင်ရွက်တော်မူပြီး တွဲဖက်အကျိုးတော်ဆောင် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဇော ဘဒ္ဒန္တဓမ္မ ပါလာဘိဝံသက အခမ်းအနားများအဖြစ် ဆောင်ရွက်တော် မူသည်။

အခမ်းအနားများဆရာတော်က အစည်းအဝေးစတင် ကြောင်းနှင့် ကြွရောက်တော်မူလာကြသော နိုင်ငံတော် သံယမဟာနာယက ဆရာတော်ကြီးများ၏ အရေအတွက် ကို ဖတ်ကြားလျှောက်ထားပြီး အစည်းအဝေးထမြောက် အောင်မြင်ကြောင်း ကြေညာသည်။

ရှေးဦးစွာ နိုင်ငံတော်သံယမဟာနာယကအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌက အစည်းအဝေးဖွင့် သာရဏီယ ဩဝါဒကထာကို

မြွက်ကြားတော်မူသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးဝင်းက သာသနာရေးဆိုင်ရာများကို လျှောက်ထားရာတွင် “အနန္တ ဂုဏ်အင်ကျေးဇူးရှင်ဖြစ်တော်မူသော သဗ္ဗညုဘုရားရှင် သည် ရွှေပြည်နိဗ္ဗာန်ဝင် စံတော်မူပြီးဖြစ်သော်လည်း သက်တော်ထင်ရှားရှိတော်မူစဉ်အခါက သတ္တဝါဝေနေယျ တို့ အကျိုးငှာ ဝါတော် ၄၅ ဝါပတ်လုံး ဟောကြားတော်မူခဲ့ သော ဝိနည်းသုတ္တန် အဘိဓမ္မာတရားဒေသနာတော် များသည် သင်္ဂါယနာခြောက်တန် ကျေးဇူးကြောင့် မူလ ပကတိအတိုင်း ဗုဒ္ဓဘုရားရှင်၏ ကိုယ်စားတော်အဖြစ် တည်ရှိနေပါကြောင်း၊ ဗုဒ္ဓဘုရားရှင်၏ အဆုံးအမ တရား တော်များတည်ရှိနေသမျှ ဗုဒ္ဓသာသနာတော်မြတ်ကြီး ထွန်းလင်းစည်ပင်နေမည်ဖြစ်ရာ ဘုရားရှင်က ‘ငါဘုရား၏ အဆုံးအမ သာသနာတော်တည်းဟူသော သီလ၊ သမာဓိ၊ ပညာ သုံးဖြာသော အကျင့်မြတ်ကို ပြောဆိုမိတ်စွာ လိုက်နာ ကျင့်ဆောင်နေသူများတည်ရှိနေသမျှ သာသနာတော်သည် တည်တံ့ပြန့်ပွားနေပေလိမ့်မည်’ဟု မိန့်ကြားတော်မူခဲ့သည် ကို ဆရာတော်ကြီးများ၏ ဟောဖော်ညွှန်ပြမှုအရ သိရှိရ ပါကြောင်း။

ပထမအကြိမ်မှစ၍ ယခု သတ္တမအကြိမ်အထိ ဂိုဏ်း ပေါင်းစုံပါဝင်သည့် နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယအဖွဲ့ ဆရာ တော်ကြီးများသည် နှစ်စဉ်ကျင်းပသည့် နိုင်ငံတော်ဗဟို သံယာဝန်ဆောင် အစည်းအဝေးပွဲကြီးသို့ကြွရောက်တော် မူကြပြီး ဩဝါဒကထာ ခိုးမြှင့်တော်မူကြလျက်ရှိပါကြောင်း၊ ဂိုဏ်းပေါင်းစုံပါဝင်သည့် နိုင်ငံတော်သံယမဟာနာယက အဖွဲ့ ဆရာတော်ကြီးများသည်လည်း အဖွဲ့ခွဲ(၃)ဖွဲ့ခွဲကာ သာသနာတော်သန့်ရှင်းတည်တံ့ ပြန့်ပွားရေးလုပ်ငန်းများကို ‘သံယာဂီစွာ သံယာဆောင်ရွက်ရေး မူနှင့်အညီ ဆောင်ရွက် တော်မူလျက်ရှိပါကြောင်း။

ဂိုဏ်းပေါင်းစုံသံယာအဖွဲ့အစည်းကြီး ပေါ်ပေါက်လာ



သည်နှင့်အမျှ သာသနာတော် သန့်ရှင်းတည်တံ့ပြန့်ပွားရေး လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရာတွင် ထေရဝါဒ ဗုဒ္ဓဝိဇ္ဇာကတ် တော်များနှင့် ဆန့်ကျင်ပြီး ထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာတော်ကို ဆန့်ကျင်ဖျက်ဆီးနေကြသည့်ကျောက်သင်္ဘောဝါဒ၊ လူသေ လူဖြစ် အရှင်ဥက္ကဋ္ဌဝါဒ အစရှိသော အဓမ္မဝါဒ အဖွဲ့ အစည်း(၁၇)ဖွဲ့ တို့အား အဓမ္မဝါဒအဖြစ် စိစစ်ဆုံးဖြတ်၍ ဖော်ထုတ်ရှင်းလင်းနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ဝိနည်းသိက္ခာပုဒ်တော် အရ သာသနာတော်နှင့်မသင့်လျော်ဘဲ သာသနာတော်အား အကြည်ညိုပျက်စေသည့် ရဟန်းတု ရဟန်းယောင်များ၊ အကျင့်ပျက် ဒုဿိလပုဂ္ဂိုလ်များအား မေ့စက်၊ အာဏာစက် အရှိန်အဝါဖြင့် ရှင်းလင်းဖယ်ရှားနိုင်ခြင်းသည်လည်း ဂိုဏ်း ပေါင်းစုံသံယာအဖွဲ့အစည်းကြီး၏သာသနာတော် သန့်ရှင်း ရေးအတွက် အရေးပါသော ဆောင်ရွက်မှုဖြစ်ခဲ့ပါ ကြောင်း။

ဝါဆိုသံယာစာရင်းဝင် ရဟန်းသာမဏေများအနက် သာသနာဝင် မှတ်တမ်းမပြုလုပ်ရသေးသော ရဟန်း၊ အသက် (၁၈) နှစ်ပြည့်ပြီးသော်လည်း သာသနာဝင် မှတ်တမ်းမရသေးသော သာမဏေများနှင့် သာသနာ့ဥယ် ဝင်မှတ်တမ်းမရရှိသေးသော သီလရှင်များအား သာသနာ ဝင် ကတ်ပြားများ ဆက်ကပ်နိုင်ရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေး ဦးစီးဌာနတို့နှင့် ညှိနှိုင်းမှုယူပြီး မြို့နယ်သံယနာယကအဖွဲ့ ဆရာတော်များနှင့်ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါ

သည်ဘုရား”ဟု စသည်ဖြင့် လျှောက်ထားသည်။(အပေါ်ဖွဲ့) ယင်းနောက် သတ္တမအကြိမ် နိုင်ငံတော်သံယမဟာ နာယကအဖွဲ့(ပထမအဖွဲ့ခွဲ)၏ ဒုတိယအကြိမ် တာဝန် ကျရာ ကာလအတွင်း ဆောင်ရွက်ချက်အစီရင်ခံစာအကျဉ်း ကို တာဝန်ကျအဖွဲ့ခွဲ၏ကိုယ်စား တွဲဖက်အကျိုးတော်ဆောင် ဆရာတော်က တင်သွင်းလျှောက်ထားသည်။

ထို့နောက် သတ္တမအကြိမ် နိုင်ငံတော်သံယမဟာ နာယကအဖွဲ့ခွဲ (ပထမအဖွဲ့ခွဲ)၏ ဒုတိယအကြိမ်တာဝန် ကျရာကာလအတွင်း ဆောင်ရွက်ချက်အစီရင်ခံစာအကျဉ်း ကို အဖွဲ့ဝင် ဆရာတော်များက ကဏ္ဍအလိုက်တင်သွင်း လျှောက်ထားသည်။

ယင်းနောက် သာသနာရေးဆိုင်ရာကိစ္စများ၊ ဝိနိစ္ဆယ ရေးဆိုင်ရာကိစ္စများ၊ ပညာရေးဆိုင်ရာကိစ္စများကို တင်ပြ လျှောက်ထားရာ တာဝန်ကျအဖွဲ့ခွဲ ဆရာတော်များက ဝေဖန် ဆွေးနွေးတော်မူကြပြီး အစည်းအဝေးကို မွန်းလွဲ ပိုင်းတွင် ရပ်နားသည်။

ယနေ့အစည်းအဝေးသို့ ကြွရောက်တော်မူလာကြ သော နိုင်ငံတော်သံယမဟာ နာယက ဆရာတော်ကြီးများ အား အလှူရှင် ကျီကြွစံ ဝေဠုဝန်ကျောင်းတိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တမာနိတနှင့် တပည့်ဒါယကာ ဒါယိကာမများက ပန္နရသမအကြိမ်အဖြစ် နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြ သည်။

(သတင်းစဉ်)



မြန်မာ့ပုလဲရောင်းချပွဲ ဆက်လက်ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၃

မြန်မာ့ ပုလဲရောင်းချပွဲကို နေပြည်တော်ရှိ မဏိရတနာ ကျောက်စိမ်းခန်းမ၌ ကျင်းပလျက်ရှိရာ (အပေါ်ပုံ) ယနေ့တွင် ပုလဲအတွဲ ပေါင်း ၁၁၄ တွဲကို တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ပြီး ပုလဲအတွဲ ၁၁၄ တွဲမှာ မြန်မာ့ပုလဲထုတ်လုပ် ရေးနှင့် ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်းမှ ပုလဲအတွဲ ၁၀၅ တွဲ၊ မြန်မာ အတ္တလန် တစ်ကုမ္ပဏီမှ ပုလဲအတွဲ ၈ တွဲနှင့်

အောင်ဇေယျကုမ္ပဏီမှ ပုလဲအတွဲ ၁ တွဲတို့ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယနေ့တွင် ပုလဲကုန်သည်များသည် ပုလဲအတွဲများကို လွတ်လပ်စွာ ကြည့်ရှုလေ့လာပြီး တင်ဒါပို့အမှတ်-၁ အတွင်း ညနေ ၃နာရီ နောက်ဆုံး ထား၍ အဆိုပြုလွှာများ ထည့်သွင်း ရမည်ဖြစ်ပြီး တင်ဒါအောင်မြင်သူများ ကို ညနေ ၄နာရီမှ စတင်ကာ ကြေညာ သွားမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာ့ပုလဲရောင်းချပွဲတွင် မြန်မာ့

ပုလဲထုတ်လုပ်ရေးနှင့် ရောင်းဝယ် ရေးလုပ်ငန်းမှ ပုလဲအတွဲ ၃၁၅ တွဲ၊ မြန်မာအတ္တလန်တစ် ကုမ္ပဏီမှ ပုလဲ အတွဲ ၂၂ တွဲနှင့် အောင်ဇေယျကုမ္ပဏီမှ ပုလဲအတွဲ ၅ တွဲတို့ကို ရောင်းချ သွားမည်ဖြစ်ပြီး အဆိုပါရောင်းချပွဲသို့ ပြည်တွင်း ပုလဲကုန်သည်များအပြင် ဂျပန်၊ နော်ဝေ၊ တရုတ်၊ စင်ကာပူ၊ ထိုင်း၊ အိန္ဒိယစသည့် နိုင်ငံများမှ ပုလဲ ကုန်သည်များလည်း လာရောက်ကြ ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ရွှေတိဂုံစေတီတော် ဓမ္မစကြာအခါတော်နေ့နှင့် ဝါဆိုရွှေကြာသင်္ကန်း ကပ်လှူပူဇော်ပွဲ ကျင်းပမည်

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၂၃

လေးဆူဓာတ်ပုံ ရွှေတိဂုံစေတီတော် မြတ်ကြီး ဂေါပကအဖွဲ့က ကြီးမှူး၍ ၁၃၇၇ ခုနှစ် ဒုတိယ ဝါဆိုလပြည့် (ဇူလိုင် ၃၁ ရက်-သောကြာနေ့)တွင် ဓမ္မစကြာအခါတော်နေ့နှင့် ဝါဆို ရွှေကြာသင်္ကန်း ကပ်လှူပူဇော်ပွဲတို့ကို ဘာသာရေးထုံးတမ်းစဉ်လာနှင့်အညီ အစဉ်အလာမပျက် စည်ကားသိုက် မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

အစီအစဉ်များအရ စေတီတော် ဩဝါဒါစရိယ ဆရာတော်ကြီးများ၊ ဂေါပကအဖွဲ့ဝင်များ၊ ဘာသာရေးဝတ် အသင်းများနှင့် ဘုရားဖူးလာပြည်သူ များက ဝါဆိုလပြည့် နံနက် ၅ နာရီ တွင် စေတီတော် ရင်ပြင်တောင်ဘက် ဧည့်ခံတန်းဆောင်း၌ ဗုဒ္ဓရှင်တော်မြတ် ဘုရားအား ရည်မှန်း၍ ရွှေတိဂုံစေတီ တော်ကြီးအား ဆွမ်း၊ သစ်သီးဆွမ်း၊ ပန်း၊ ရေချမ်း၊ ဆီမီး၊ အမွှေးတိုင်တို့ဖြင့် ဆက်ကပ်ပူဇော်ကြပြီး နံနက် ၆ နာရီ တွင် ရှေးဟောင်းဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်များ တန်ဆောင်း၌ ဓမ္မစကြာအခါတော်နေ့ အခမ်းအနားကို ဘာသာရေးထုံးတမ်း စဉ်လာနှင့်အညီ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ နံနက် ၇ နာရီတွင် ဘာသာရေး အသင်းအဖွဲ့ဝင်များက ဝါဆိုရွှေကြာ သင်္ကန်းများအား ပင့်ဆောင်ကာ ရှေးဟောင်း ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်များ

တန်ဆောင်းစုရုပ်မှ စေတီတော်ရင်ပြင် တစ်ပတ်လှည့်လည်ပူဇော်ပြီး စေတီ တော် အထက်ပစ္စယ်ရှိ ပတ္တမြား မျက်ရှင် ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်နှင့် စေတီ တော်ရင်ပြင် မုခ်လေးမုခ်ရှိ ဘုရား လေးဆူတို့၌ ကပ်လှူပူဇော်ကြမည်ဖြစ် သည်။ ယင်းနောက် နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် ရှေးဟောင်းဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်များတန် ဆောင်း၌ စေတီတော် ဩဝါဒါစရိယ ဆရာတော်ကြီးများထံမှ စေတီတော် ဂေါပကအဖွဲ့ဝင်များ၊ ဘာသာရေး အသင်းအဖွဲ့ဝင်များက ဝါတွင်းသီလ ခံယူဆောက်တည်ပြီး ရောင်တော်

ဖွင့်တန်ဆောင်း၌ ဩဝါဒါစရိယ ဆရာတော်ကြီးများ၊ ပင့်သံယာတော် များအား နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်း ကြမည်ဖြစ်သည်။ ရွှေတိဂုံစေတီတော်ဩဝါဒါစရိယ ဆရာတော်ကြီးများထံမှ ၁၃၇၇ ခုနှစ် ဒုတိယဝါဆိုလပြည့်နေ့မှ ကြားရက် ဥပုသ်နေ့များ အပါအဝင် သီတင်း ကျွတ်လပြည့်အထိ ဥပုသ်သီလခံယူပွဲ များ ကျင်းပရန် စေတီတော်ဂေါပက အဖွဲ့က စီစဉ်ထားပြီးဖြစ်ရာ ရဟန်း ရှင်လှပြည်သူများ ပါဝင်ကူညီလိုပြု နိုင်ကြောင်း သိရသည်။

(ကိုချစ်)

မြန်မာနိုင်ငံတင်းနပ်အဖွဲ့ချုပ် နည်းပြအဖွဲ့ ပွဲစဉ်မည်

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၂၃

မြန်မာနိုင်ငံအိုလံပစ်ကော်မတီ အားကစားဝန်ကြီးဌာန၏ရည်မှန်းချက်၊ မြန်မာနိုင်ငံတင်းနပ်အဖွဲ့ချုပ်၏ လိုအပ်ချက် အကောင်အထည်ဖော်ရန်အတွက် တင်းနပ်နည်းပြအဖွဲ့အစည်းကို ဖွဲ့စည်းမည်ဖြစ်သည်။ နည်းပြအလုပ် အမှုဆောင်အဖွဲ့အား မြန်မာနိုင်ငံတင်းနပ်အဖွဲ့ချုပ်၏ ဖွဲ့စည်းရေးကော်မတီမှ ကြီးကြပ်ဖွဲ့စည်းပေးမည်ဖြစ်သည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ မြန်မာနိုင်ငံရှိ မည်သည့်တင်းနပ် နည်းပြမဆို အသင်းဝင်အဖြစ် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ အသင်းဝင်လိုသော နည်းပြအဖွဲ့သည် မြန်မာနိုင်ငံတင်းနပ်အဖွဲ့ချုပ် ရုံးဖုန်း ၀၁-၃၇၂၃၆၀၊ ၀၉-၂၅၀၀၂၀၀၅၄ သို့ ဆက်သွယ်ကာ အသင်းဝင်အဆိုပြုလွှာတင်သွင်းနိုင် ကြောင်း သိရသည်။

(ကြေးမုံ)

လော်စီးလာညီလာခံ၌ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်ခေါင်းဆောင်များ အဆိုတင်သွင်းထားသည့် အချက် (၁၃)ချက်လုံး ဒုတိယနေ့အစည်းအဝေးတွင် ဆွေးနွေးနိုင်

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၂၃

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ (UPWC) နှင့် တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများ၏ တစ်နိုင်ငံလုံး အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်ညှိနှိုင်းရေး ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ (SD) တို့၏ (၈) ကြိမ်မြောက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ သဘောတူညီမှု စာချုပ် NCA ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ဒုတိယနေ့အဖြစ် ယနေ့နံနက် ၁၀ ရက် ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေလီလမ်းရှိ မြန်မာနိုင်ငံ ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းဗဟိုဌာန (MPC) တွင် ဆက်လက်ကျင်းပခဲ့သည်။

အစည်းအဝေးမတင်မီ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ (UPWC) ၏ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်မင်းနှင့် တစ်နိုင်ငံလုံး အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်ညှိနှိုင်းရေး ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ (SD) အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ကရင်အမျိုးသား အစည်းအရုံး ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပဒိုနော်စီဖိုးရာစိန် တို့က အဖွင့်မိန့်ခွန်းပြောကြားသည်။

ယနေ့ပြုလုပ်သော (UPWC) နှင့် အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်ညှိနှိုင်းရေး ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ (SD) တို့၏ NCA စာချုပ်အတွက် ဒုတိယနေ့ ဆွေးနွေးပွဲအား ညနေ ၄ နာရီခွဲတွင် ရပ်နားခဲ့ပြီး အစည်းအဝေးတွင် လော်စီးလာညီလာခံမှ အဆိုတင်သွင်းသည့် အချက် (၁၃)ချက်အနက် ကျန်ရှိနေသေးသည့်

အချက် (၉)ချက်စလုံးအား ဒုတိယနေ့ဆွေးနွေးပွဲတွင် ဆွေးနွေးနိုင်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းဗဟိုဌာန MPC ၏ အထူးအကြံပေးပုဂ္ဂိုလ် ဦးလှမောင်ရွှေ၊ တစ်နိုင်ငံလုံး အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်ညှိနှိုင်းရေးကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ (SD) ၏ ဒုတိယအဖွဲ့ ခေါင်းဆောင် (၂) ပူးဇင်ကျုံးနှင့် SD အဖွဲ့ဝင် ဦးနိုင်ဟံသာတို့က ညနေ ၆ နာရီတွင် သတင်းမီဒီယာများအား ယနေ့ပြုလုပ်သည့် ဆွေးနွေးချက်များနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားရာတွင် ယနေ့ပြုလုပ်သည့် နှစ်ရက်တာအစည်းအဝေးပြီးသည့်အထိ လော်စီးလာညီလာခံမှ အဆိုပြုထားသည့် NCA မူကြမ်းတွင် ပြန်လည်သုံးသပ်ချင်သည့် အချက် (၁၃)ချက်လုံးကို ဆွေးနွေးခဲ့သော (၁၃)ချက်အနက် အချက်(၁၀)ချက်အား NCA စာချုပ်တွင် အချောသပ် ညှိနှိုင်းနိုင်ခဲ့သည်ဟုပြော၍ ရပါကြောင်း၊ ကျန်ရှိနေသည့် အချက် (၃) ချက်အနက် အချက် (၂) ချက်ကိုလည်း နှစ်ဖက်ခေါင်းဆောင်များအနေဖြင့် ယာယီသဘောတူညီထားပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ကျန်ရှိနေသည့် အချက်တစ်ချက်ကိုသာလျှင် ဆွေးနွေးရန်လိုတော့ကြောင်း၊ တိုင်းရင်းသားများဘက်တွင် ကျန်ရှိသည့် ခေါင်းဆောင်များအား မေးမြန်းပြီးပါက UPWC ကို ပြန်တင်ပြမည်ဟု ယေဘုယျသဘောတူထားကြောင်း။

လက်ရှိခေါင်းဆောင်များဘက်က အဆိုပြုထားပြီး



ဆွေးနွေးပွဲအစီအစဉ်တွင် တစ်နိုင်ငံလုံး အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ် (NCA) စာချုပ်အား အစိုးရနှင့် တိုင်းရင်းသားဘက်မှ မည်သည့်ခေါင်းဆောင်များပါဝင်လက်မှတ်ရေးထိုးမည်ဆိုသည်ကိုစွဲရပါ။ NCA စာချုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးရာတွင် နိုင်ငံတကာသက်သေအဖြစ် ဖိတ်ကြားသွားမည့်ကိစ္စရပ်၊ NCA စာချုပ် လက်မှတ်ရေးထိုးရာတွင် တိုင်းရင်းသားများဘက်မှ အဆိုပြုထားသည့် အားလုံးပါဝင်နိုင်ရေးကိစ္စရပ်များကို တတိယနေ့အစည်းအဝေးတွင် ဆက်လက်ဆွေးနွေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီနှင့် တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများ၏ တစ်နိုင်ငံလုံး အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်ညှိနှိုင်းရေး ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ (SD) တို့၏ တတိယနေ့အစည်းအဝေးအဖြစ် ဇူလိုင် ၂၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် မြန်မာနိုင်ငံ ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းဗဟိုဌာန၌ ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

NCA စာချုပ်အား ပြန်လည်သုံးသပ်ရန် လော်စီးလာမှ အဆိုပြုသည့် အချက် (၁၃)ချက်နှင့်ပတ်သက်သည့် နှစ်ဖက်သဘောထားအမြင်များ

သတင်း - ရဲခေါင်ညွန့်၊ မြတ်သန္တာမောင် ဓာတ်ပုံ - ဖိုးထောင်

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီ (UPWC) နှင့် တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင် အဖွဲ့အစည်းများ၏ တစ်နိုင်ငံလုံး အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်ညှိနှိုင်းရေး ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ (SD) တို့သည် ဒုတိယနေ့ဆွေးနွေးပွဲအဖြစ် ယနေ့ ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေလီလမ်းရှိ မြန်မာနိုင်ငံ ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းဗဟိုဌာန (MPC) တွင် ဆက်လက်ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

များက ယာယီအားဖြင့်တော့ သဘောတူညီထားပြီဖြစ်ပါတယ်။ တစ်ချက်ကို သာပဲ ကျွန်တော်တို့ဆွေးနွေးဖို့ ကျန်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် အခုပြုလုပ်နေတဲ့

ဘက်က အဆိုပြုထားတဲ့ (၁၅) ဖွဲ့ကို စတင်လက်မှတ်ထိုးဖို့နဲ့ တိုင်းရင်းသားတွေဘက်က အဆိုပြုထားတဲ့အလုံးပါဝင်နိုင်ရေးကို ဆွေးနွေးပါမယ်။

ဆွေးနွေးနေတာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီနေ့ဆိုရင် (၁၀)ချက်ပြီးတယ်လို့ ယူဆလို့ရတယ်။ ကျန်တဲ့ သုံးချက်ကတော့ ကျွန်တော်တို့ တိုင်းရင်းသားတွေ

ဆွေးနွေးဖြစ်ပါတယ်။ အခုလက်ရှိမှာ ဖြစ်နေတဲ့ တိုက်ပွဲတွေက NCA လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ခင်မှာ မဖြစ်သင့်ဘူးလို့ ကျွန်တော်တို့ တိုင်းရင်းသားတွေ ဘက်ကတော့ တင်ပြထားပါတယ်။ UPWC ဘက်ကလည်း NCA လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ခင်မှာ ဒီလိုအဖြစ်ပျက်မျိုး ဖြစ်တာဟာ ဖြစ်သင့်ဖြစ်ထိုက်တဲ့ ကိစ္စမဟုတ်ဘူးလို့ ကျွန်တော်တို့ ဆီကိုအကြောင်းပြန်ကြားထားပါတယ်။ ဒါဟာဆိုရင် ဒီလိုဖြစ်တဲ့ ကိစ္စတွေဟာ မဖြစ်သင့်ဘူးလို့ နှစ်ဖက်စလုံးက ယူဆတယ်ဆိုတာမျိုး ကျွန်တော်တို့ ကောက်ချက်ချလို့ရပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ အနေနဲ့ နှစ်ဖက်ယုံကြည်မှု တည်ဆောက်ဖို့ဟာ အင်မတန်မှ အရေးကြီးပါတယ်။

မလုပ်ဘူးဆိုလို့ရှိရင် တိုက်ပွဲတွေဖြစ်လာနိုင်စရာ အကြောင်းမရှိဘူးလို့ ကျွန်တော်တို့ယူဆပါတယ်။ ဒါကိုလည်း သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်တွေက ဆက်ပြီးတော့ ဆောင်ရွက်လိမ့်မယ်လို့လည်း ကျွန်တော်ယူဆပါတယ်။

နှစ်ဖက်အဖွဲ့များ၏ နှစ်ရက်တာ ဆွေးနွေးပွဲတွင် ၂၀၁၅ ဇွန်လတွင်းက ပြုလုပ်ခဲ့သည့် လော်စီးလာညီလာခံတွင် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်ခေါင်းဆောင်များ အဆိုပြုထားသည့် NCA မူကြမ်းအတွက် ပြန်လည်သုံးသပ်လိုသည့် အချက် (၁၃)ချက်အား ဆွေးနွေးနိုင်ခဲ့သည်။ နှစ်ရက်တာကာလအတွင်း နှစ်ဖက်ခေါင်းဆောင်များ၏ ဆွေးနွေးချက် ရလဒ်များနှင့်ပတ်သက်ပြီး ဇူလိုင် ၂၃ ရက် ညနေပိုင်းတွင် ပြုလုပ်သည့်သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် ပြောကြားချက်များကို ကောက်နုတ်ဖော်ပြအပ်ပါသည်။



ဦးလှမောင်ရွှေ။



ပူးဇင်ကျုံး။



ဦးနိုင်ဟံသာ။

အစည်းအဝေးအစီစဉ်ရဲ့ ပထမတစ်ခုဖြစ်တဲ့ NCA စာချုပ်မူကြမ်းကို ညှိနှိုင်းတာ သုံးလေးရက်အတွင်းမှာ ပြီးနိုင်တယ်လို့ ပြောလို့ရပါတယ်။ ကျန်တဲ့ အစီစဉ် (၃)ခုကတော့ မနက်ဖြန် ညှိနှိုင်းမှုပေါ်မှာပဲ မူတည်ပါတယ်။

ပူးဇင်ကျုံး အဆင့်မြင့်ညှိနှိုင်းရေးကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ (SD) ၏ ဒုတိယအဖွဲ့ခေါင်းဆောင် (၂) ကျွန်တော်တို့ ဆွေးနွေးနေတာက တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ စာချုပ် NCA မူကြမ်းထဲမှာ တစ်နိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာအပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးညှိနှိုင်းရေးအဖွဲ့ (NCCT) နဲ့ ပြည်ထောင်စု ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီ (UPWC) ကြားထဲမှာ (၁၇) လတာကာလအတွင်း သဘောတူထားခဲ့တဲ့ အချက်တွေကို ဆိုလိုခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ ဒီအချက်ထဲမှာပါတဲ့ ဟာတွေကို လော်စီးလာညီလာခံမှာ ဆက်ပြီး ဆွေးနွေးပါတယ်။ မူကြမ်းထဲမှာပါတဲ့ အချက်တွေထဲက (၁၃)ချက်ကို ပြင်ဆင်ဖို့ကို ကျွန်တော်တို့ ဆုံးဖြတ်ချက်ချထားတာ ရှိပါတယ်။ ဒီ (၁၃)ချက်ကို နှစ်ရက်တာကာလအတွင်း

ဘက်မှာရှိတဲ့ ခေါင်းဆောင်တွေကို မေးမြန်းမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါတွေကို အစည်းအဝေးခန်းမ၊ ဒါမှမဟုတ်ရင်လည်း UPWC ကို ပြန်တင်ပြမှာဖြစ်ပါတယ်။ ယေဘုယျတော့ အဲဒီလောက် သဘောတူထားတယ်လို့ ပြောလို့ရပြီ။ မူကြမ်းထဲမှာက အဓိကကတော့ စာချောအောင် လုပ်တာပါ။ ပြင်ဆင်တာတွေ၊ ဖြည့်စွက်တာတွေ ကျွန်တော်တို့ မလုပ်ပါဘူး။ တချို့ကိစ္စတွေကို တော့ ကျွန်တော်တို့ ဆုံးဖြတ်ချက်အနေနဲ့ ထားပါတယ်။ ဒီနေ့ သဘောတူဆွေးနွေးတဲ့ (၁၀)ချက်ထဲမှာ ဆုံးဖြတ်ချက်နဲ့ထားတာ ငါးချက်၊ ခြောက်ချက်လောက် ရှိပါတယ်။ မူကြမ်းမှာ စာချောလိုက်တာက လေးငါးချက်လို့ အကြမ်းဖျင်းပြောလို့ရပါတယ်။

ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ဒီနေ့အစည်းအဝေးအပြီးမှာ အလွတ်သဘောအနေနဲ့ UPWC က ခေါင်းဆောင်များနဲ့

ကျန်တဲ့အချက် နှစ်ချက်သုံးချက်ကတော့ နက်ဖြန်မှာ ပြီးပြတ်နိုင်လိမ့်မယ်လို့ ကျွန်တော်ထင်ပါတယ်။ နက်ဖြန်မှာ ဆွေးနွေးဖို့ ကျန်နေတာက သိပ်တော့မများပါဘူး။ ဒါပေမယ့် အရေးကြီးတဲ့ အပိုင်းတွေဖြစ်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ပြီးကောင်းပြီးနိုင်ပါတယ်။ နက်ဖြန်မှာ အရေးကြီးတဲ့ဟာတွေ ဆွေးနွေးမယ်။ စာချုပ်ကို ဘယ်သူတွေ လက်မှတ်ထိုးမယ်။ အဲဒီကိစ္စတွေက နည်းနည်းတော့ အရေးကြီးတယ်။ ပထမအဆင့်အနေနဲ့တော့ ပြီးနိုင်တယ်။ တချို့ကတော့ ဒီနေ့ အချိန်ပေးနိုင်တဲ့ဟာတွေရှိတယ်။ UPWC ကလည်း သူတို့ခေါင်းဆောင်တွေကို ညှိရမယ်။ အန်ကယ်တို့ဘက်ကလည်း သက်ဆိုင်ရာ ခေါင်းဆောင်တွေကို ပြန်တင်ပြရမယ်။ နောက်ပြန်ဆွေးနွေးမယ်။ သဘောကတော့ အစည်းအဝေးကို သုံးလေးရက်လောက် ပြန်ဆုတ်ပြီးရင် နောက်ပြန်တွေ့ကြမယ်။

ဦးလှမောင်ရွှေ
MPC ၏ အထူးအကြံပေး
တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်ခေါင်းဆောင်တွေ ဇွန်လတုန်းက လော်စီးလာညီလာခံမှာ အဆိုပြုထားတဲ့ NCA မူကြမ်းအတွက် ပြန်လည်ပြီးတော့ သုံးသပ်ချင်တဲ့ အချက်(၁၃) ချက်လုံးကို နှစ်ရက်တာ ဆွေးနွေးပွဲအပြီးမှာ တော့ ကျွန်တော်တို့ ဆွေးနွေးနိုင်ခဲ့ပါပြီ။ ဆွေးနွေးခဲ့တဲ့ အချက် (၁၃) ချက်ထဲက (၁၀) ချက်ကတော့ စာချုပ်ချောပြီးသွားပြီ ဖြစ်တဲ့အတွက် သုံးချက်ပဲကျန်တယ်လို့ ပြောလို့ရတယ်။ အဲဒီအချက်သုံးချက်မှာလည်း ကျန်တဲ့ နှစ်ချက်ကို နှစ်ဖက်ခေါင်းဆောင်

ကျွန်တော်တို့ ဇူလိုင် ၂၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီမှာ တတိယနေ့အဖြစ် လက်ရှိ ခေါင်းဆောင်တွေဘက်က အဆိုပြုထားတဲ့ ဆွေးနွေးပွဲအစီအစဉ်မှာ ကျန်ရှိတဲ့ (၃)ခုကို ဆက်ပြီးတော့ ဆွေးနွေးပါမယ်။ ကျန်ရှိတဲ့ ဆွေးနွေးပွဲအစီစဉ်တွေက နံပါတ်နှစ်သုံး လေးပါ။ နံပါတ် (၂) က အစိုးရဘက်နဲ့ တိုင်းရင်းသားတွေဘက်က ဘယ်ခေါင်းဆောင်တွေ NCA စာချုပ်ကို လက်မှတ်ထိုးမလဲ။ နံပါတ် (၃) က နိုင်ငံတကာ သက်သေတွေအနေနဲ့ ဘယ်သူတွေကို ဖိတ်ကြားပြီး လက်မှတ်ထိုးမလဲ။ နံပါတ် (၄) ကတော့ အစိုးရ

ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ဒီနေ့အစည်းအဝေးအပြီးမှာ အလွတ်သဘောအနေနဲ့ UPWC က ခေါင်းဆောင်များနဲ့

ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ဒီနေ့အစည်းအဝေးအပြီးမှာ အလွတ်သဘောအနေနဲ့ UPWC က ခေါင်းဆောင်များနဲ့

ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ဒီနေ့အစည်းအဝေးအပြီးမှာ အလွတ်သဘောအနေနဲ့ UPWC က ခေါင်းဆောင်များနဲ့

ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ဒီနေ့အစည်းအဝေးအပြီးမှာ အလွတ်သဘောအနေနဲ့ UPWC က ခေါင်းဆောင်များနဲ့

လွှတ်တော်ရေးရာ

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ပါတီစည်းရုံးရေးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ စကားရပ်အတိုင်း ထားရှိရန် လွှတ်တော်ကဆုံးဖြတ်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၃

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၂)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန် အစည်းအဝေး (၇၅)ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့မနက် ၉ နာရီတွင် အစီအစဉ်(၁၄)ခုဖြင့် ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးတွင် တောင်သာမဲဆန္ဒနယ်မှ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးအောင်သောင်း ကွယ်လွန်ခြင်း အတွက် အထူးဝမ်းနည်းကြောင်းအဆိုကို လွှတ်တော်က မှတ်တမ်းတင်ပြီး ဝမ်းနည်းခြင်းအဖြစ် ၂ မိနစ်ခန့် ငြိမ်သက်

၍ မတ်တတ်ရပ်ကြသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က အတည်ပြုသည်ဟု မှတ်ယူရမည့် မြန်မာနိုင်ငံကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီကို လွှတ်တော်က မှတ်တမ်းတင်သည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတထံမှ သဘောထား မှတ်ချက်များဖြင့် ပြန်လည်ပေးပို့လာသော ရုပ်မြင်သံကြား နှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေကြမ်း၊ မြန်မာဗုဒ္ဓ ဘာသာဝင်မိန်းမများ စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့



ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး

တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများရေးရာဝန်ကြီးဌာနဖွဲ့စည်းနိုင်ရေး တည်ဆဲဥပဒေလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၃

ပထမအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၂)ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး ရက်(၈၀)ပြည့်မြောက်နေ့ကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် လွှတ်တော် အဆောက်အအုံ ပြည်သူ့လွှတ်တော် အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပ သည်။

မေးခွန်းများ မေးမြန်းဖြေကြား ခြင်းကဏ္ဍတွင် ဘီးလင်းမဲဆန္ဒနယ်မှ ဒေါက်တာစိုးမိုးအောင်နှင့် လောက် ကိုင်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးကျော်နီနိုင်တို့၏ မေးခွန်းများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ သမ္မတရုံး ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော် ကျော်ဝင်းက ပြန်လည်ရှင်းလင်း ဖြေကြားသည်။

ဘီးလင်းမဲဆန္ဒနယ်မှ ဒေါက်တာ စိုးမိုးအောင်၏ “တိုင်းရင်းသားလူမျိုး များနှင့် စပ်လျဉ်းသည့်ကိစ္စရပ်များကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက် မည့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများရေးရာ



ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော်ကျော်ဝင်း။

ဝန်ကြီးဌာန၊ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် စပ်လျဉ်းပြီး မည်သို့စီမံဆောင်ရွက် ထားသည်ကို သိလိုခြင်း” မေးခွန်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ “တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ

၏ အခွင့်အရေး ကာကွယ်စောင့် ရှောက်သည့် ဥပဒေ”တွင် ပါရှိသည့် ပြဋ္ဌာန်းချက်များဖြစ်သော တိုင်းရင်း သားလူမျိုးများရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန ဖွဲ့စည်းအကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရေး အတွက် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအနေ ဖြင့် စနစ်တကျဖြစ်စေရန် တည်ဆဲ ဥပဒေလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့် အညီ စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။

ထိုသို့ ဆောင်ရွက်နေစဉ်ကာလ အတွင်း တိုင်းရင်းသားရေးရာကိစ္စ ရပ်များအတွက် အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးဌာနများက ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း။

တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ် ဝန်ကြီးဌာနများ ဖွဲ့စည်းအကောင် အထည်ဖော်ရေးနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေနှင့်အညီ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အစိုးရများက သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး



ဘီးလင်းမဲဆန္ဒနယ်မှ ဒေါက်တာစိုးမိုးအောင်။

သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်များ၏ သဘောတူညီမှုဖြင့် တင်ပြလာပါက ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း ဖြေကြားသည်။

လောက်ကိုင်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးကျော်

နီနိုင်၏ “ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဦးစီးအဖွဲ့ဦးရေကို တိုးချဲ့ဖွဲ့စည်းခွင့် ရှိ မရှိ ပြည်ထောင်စုအစိုးရမှ ဦးရေ မည်မျှထိ ဖွဲ့စည်းခွင့်ပြုနိုင်မည်ကို သိလိုခြင်း” မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဦးစီးအဖွဲ့ဝင်များ ရွေးချယ်ဖြည့်စွက် ခန့်ထားခြင်းသည် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၇၆ (ဇ) ပုဒ်မခွဲဝယ်(၂) ပါ “ဦးစီးအဖွဲ့တွင် အဖွဲ့ဝင်ဦးရေ ၁၀ ဦး မပြည့်သေးပါက အဖွဲ့ဝင်ဦးရေ အနည်းဆုံး ၁၀ ဦးပြည့်စေရန် ဖြည့်စွက် ခန့်ထားရမည်” ဆိုသည့် ပြဋ္ဌာန်းချက် အရ ၁၀ ဦးထက် ကျော်လွန်သောဦးရေ ကို ဖြည့်စွက်ခန့်ထားနိုင်ခြင်းမရှိဟု သုံးသပ်ရပါကြောင်း။

ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရ တိုင်း (သို့မဟုတ်) ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရ ဒေသဦးစီးအဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းရာတွင် ဦးစီးအဖွဲ့၏ အဖွဲ့ဝင်ဦးရေကို တိုးချဲ့ ဖွဲ့စည်းခွင့်မရှိပါကြောင်း၊ ဥပဒေက

သတ်မှတ်သည့်ဦးရေကို ပြည်ထောင်စု အစိုးရက ဦးရေမည်မျှအထိ ဖွဲ့စည်း ရမည်ဟု သတ်မှတ်ပေးနိုင်မည်မဟုတ် ကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းဖြေကြား သည်။

ထို့နောက် သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန က တင်သွင်းသော “မြန်မာ့ပုလဲ လုပ်ငန်းနည်းဥပဒေများကို ပြင်ဆင် သည့် နည်းဥပဒေများ”နှင့် ပြည်ထဲရေး ဝန်ကြီးဌာနက တင်သွင်းသော “အသင်းအဖွဲ့များ မှတ်ပုံတင်ခြင်း ဆိုင်ရာ နည်းဥပဒေများ”ကို ပြင်ဆင် ထားသည့် အပိုင်း၊ အပိုင်းခွဲများအတိုင်း အတည်ပြုကြသည်။

ယနေ့အစည်းအဝေးတွင် မေးခွန်း လေးခု မေးမြန်းဖြေကြားခြင်း၊ ဥပဒေ ကြမ်းတစ်ခု လက်ခံရရှိမှုအား လွှတ်တော်သို့ အသိပေးတင်ပြခြင်းနှင့် နည်းဥပဒေနှစ်ခုအား အတည်ပြုခြင်း တို့ကို ဆောင်ရွက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

လူမျိုးအမည်ရွေးချယ်ခြင်းသည် တိုင်းရင်းသားတို့၏ ရပိုင်ခွင့်နှင့် ကိုယ်ပိုင်အခွင့်အရေးဖြစ်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၃

အမျိုးသားလွှတ်တော် (၁၂)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး(၇၂) ရက် မြောက်နေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးတွင် ချင်းပြည်နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၄)မှ ဦးစတီဗင် သာဘိတ်၏ ၂၀၁၄ ခုနှစ် သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူရာတွင် ယခင်မြန်မာ နိုင်ငံတွင်ရှိသော လူမျိုးများဟု သတ်မှတ်ထားသော လူမျိုး၊ လူမျိုးစုအမည် များတွင် ပါဝင်ခြင်းမရှိသော လူမျိုးစုကို နိုင်ငံတော်မှ မည်သို့ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်မည်ကို သိလိုကြောင်း မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေး နှင့်ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဝင်းမြင့်က တိုင်းရင်းသား လူမျိုးကြီး (၈)မျိုးနှင့် မျိုးနွယ်စု (၁၃၅)မျိုး ကွဲလွဲမှုများရှိနိုင်၍ လူမျိုးအမှန်ကို ပြင်ဆင်နိုင်ရန်အတွက် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ပြည်လုံးကျွတ်သန်းခေါင်စာရင်းတွင် လူမျိုးစာရင်းကို ကောက်ယူခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ လူမျိုးအမည်ရွေးချယ်ခြင်းသည် တိုင်းရင်းသားတို့၏ ရပိုင်ခွင့်နှင့် ကိုယ်ပိုင်အခွင့်အရေးဖြစ်သဖြင့် လူမျိုးနှင့် ပတ်သက်သောမေးခွန်းအား ဖြေဆိုသူ၏ စိတ်ဆန္ဒအရ ပြောဆိုခွင့်ရှိခြင်းကြောင့် ဖြေဆိုသူမှ ပြောကြားသည့်အတိုင်း ရေးသွင်းခဲ့ခြင်း ဖြစ်ပါကြောင်း၊ လူမျိုး အမည်အသစ်ကို ဖြေဆိုပါက အလိုလိုစာရင်းဝင်သွားမည်ဖြစ်ပြီး မဖြေပါက အလိုလိုပယ်ဖျက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူရရှိမှုအပေါ်မူတည်၍ လူမျိုးစာရင်းများအား အသေးစိတ်ပြုစုပြီးပါက လူမျိုး(၁၃၅)မျိုးမှ ဆက်လက်ပါရှိလာမည့် လူမျိုး၊ လူမျိုးစုများ၊ တိုးပွားလာသည့် လူမျိုး၊ လူမျိုးစုများ၊ ပျောက်ကွယ်သွားသည့် လူမျိုး၊ လူမျိုးစုများ၏ စာရင်းကြမ်း ရရှိလာမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယင်းစာရင်း ကြမ်းအား သက်ဆိုင်ရာ လူမျိုးစုကိုယ်စားလှယ်များအပါအဝင် လိုအပ်သည့် ဆက်စပ်သောအဖွဲ့အစည်းများနှင့် အကျေအလည် ထပ်မံညှိနှိုင်းဆွေးနွေးသွား မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယင်းနောက်ရရှိလာသော အဖြေများပေါ်မူတည်၍ အထက်အဆင့်ဆင့်သို့တင်ပြ၍ ထုတ်ပြန်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဖြေကြားသည်။



ချင်းပြည်နယ် မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၄)မှ ဦးစတီဗင်သာဘိတ်။



ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဝင်းမြင့်။

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၇)မှ ဦးမင်းဦး၏ ရန်ကုန်-မန္တလေး အမြန်လမ်းမကြီးဖောက်လုပ်ရာတွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အုတ်တွင်းမြို့နယ်မှ လမ်းမြေအဖြစ် အသုံးပြုခဲ့သော ဥယျာဉ်မြေများနှင့် လယ်ယာမြေများအတွက် နစ်နာကြေးပေးလျော်ရန် မည်သို့သောကြောင်းကြောင့် ကြန့်ကြာနေသည်ကို သိလိုကြောင်း မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယ ဝန်ကြီး ဦးစိုးတင်က အုတ်တွင်းမြို့နယ်ရှိ လမ်းနယ် ပေ(၄၀၀)အတွင်း ပါဝင် သွားသည့် လယ်မြေ၊ ယာမြေ၊ ဥယျာဉ်မြေနှင့် မြေလွတ်မြေရိုင်း စုစုပေါင်း ဧရိယာမှာ (၁၀၃၉ ဒသမ ၂၈)ဧကဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြေအမျိုးအစားအလိုက် အုတ်တွင်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ လယ်မြေ၊ ယာမြေ၊ ဥယျာဉ်မြေနှင့် မြေလွတ်

မြေရိုင်းများအား တစ်ဧကကျော်(၁၅)သိန်းခန့်ဖြင့် သတ်မှတ်ပေးထားပြီးဖြစ် ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် အုတ်တွင်းမြို့နယ် အတွင်းရှိ ကျေးရွာများမှ ဆုံးရှုံးသွားခဲ့သောတောင်သူများ၏ လယ်မြေ၊ ယာမြေ၊ ဥယျာဉ်မြေနှင့် မြေလွတ်မြေရိုင်း စုစုပေါင်း (၁၀၃၉ ဒသမ ၂၈)ဧကအတွက် လျော်ကြေးငွေကျပ် (၁၅၅၈ ဒသမ ၉၂)သန်းအား ယခု ဇူလိုင်လ (၂၉)ရက်နှင့် (၃၀)ရက်များတွင် မြို့နယ်မြေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီများနှင့်အတူ လျော်ကြေးငွေများကို ခွဲဝေပေးအပ်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဖြေကြားသည်။

ယင်းနောက် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကအတည်ပြုပြီး ပေးပို့လာသော နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် ဒုတိယသမ္မတများ ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းနှင့် တစ်လင်တစ်မယားစနစ် ကျင့်သုံးခြင်း ဆိုင်ရာဥပဒေကြမ်းတို့နှင့်စပ်လျဉ်း၍ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥပဒေကြမ်း ကော်မတီက ကော်မတီ၏လေ့လာတွေ့ရှိချက်နှင့် သဘောထားမှတ်ချက် အစီရင်ခံစာကို လွှတ်တော်သို့ ဖတ်ကြားတင်သွင်းသည်။

ထို့နောက် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဇော်မင်းအောင် က အခြေခံပညာရေးဥပဒေကြမ်းနှင့် နည်းပညာနှင့်သက်မွေးပညာရေးဥပဒေ ကြမ်းတို့ကို အမျိုးသားလွှတ်တော်တွင် ဆွေးနွေးစဉ်းစားရန် အဆိုတင်သွင်းရာ လွှတ်တော်က လက်ခံဆွေးနွေးရန် သဘောတူကြောင်းဆုံးဖြတ်ပြီး အဆိုပါ ဥပဒေကြမ်းများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥပဒေကြမ်းကော်မတီ က ကော်မတီ၏ လေ့လာတွေ့ရှိချက်နှင့် သဘောထားမှတ်ချက်အစီရင်ခံစာကို လွှတ်တော်သို့ ဖတ်ကြားတင်သွင်းသည်။

ယနေ့အစည်းအဝေးတွင် လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေး၊ ဆောက်လုပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားကဏ္ဍဆိုင်ရာမေးခွန်းများ မေးမြန်းဖြေကြားကြပြီး ဥပဒေကြမ်း နှစ်ခုတင်သွင်းခြင်း၊ ဥပဒေကြမ်းနှစ်ခုအား လွှတ်တော်တွင်ဆွေးနွေးစဉ်းစားရန် အဆိုတင်သွင်းခြင်းနှင့် အစီရင်ခံစာများ ဖတ်ကြားတင်သွင်းခြင်းတို့ ဆောင်ရွက် ခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ကြေးမုံ

ပြည်တွင်းရေးရာ

ရေပန်းပွဲ
နေ့စဉ်နီးပါးမြင်တွေ့ရမည်ဖြစ်ပြီး အများသူငါရုံးပိတ်ရက်များတွင်မူ မောင်နှင့်နှမ၊ သားနှင့်အမိအမြင်မတင့်တယ်စွာ “ဝါးတားပါတီ ရေပါတီ” ဆင်နွဲ့နေကြပုံမှာ ပြည်သူများနှင့်သက်ဆိုင်သည့် ပန်းခြံတစ်ခုဟုပင် မထင်နိုင်စရာ ဖြစ်နေကြောင်း လာရောက်သူတစ်ဦးက မှတ်ချက်ပြုသည်။

“ကျွန်တော်ကို မှတ်ချက်ပေးခိုင်းရင်တော့ တစ်ခွန်းတည်းပဲ။ ဒီနေရာက ပျက်စီးနေပြီ။ ကျွန်တော် အခုခတ်ပုံရိုက်ထားတယ်။ အဖြူအစိမ်းဝတ် ကျောင်းသားလေးတွေဝင်လာတာ။ ဒီမှာတားမယ့်သူမရှိဘူး။ အလစ်သုတ်သူ တွေအများကြီးရှိသလို အရက်သေစာသောက်စားသူတွေရဲ့ အပျော်ကြားမှုတွေက တစ်နေ့တခြား ဆိုးရွားလာနေတယ်ဗျာ” ဟု ပန်းခြံတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင် နေသူတစ်ဦးက နေ့စဉ်နီးပါးမြင်တွေ့နေရသည့်ပြင်ကွင်းကိုပြောသည်။

ပြည်သူ့ဥယျာဉ်နှင့်ပြည်သူ့ရင်ပြင်သည် မြေဧက ၁၃၅ ဒဿ ၇ ဧက ကျယ်ဝန်းပြီး ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီနှင့် ပုဂ္ဂလိက ကုမ္ပဏီသုံးခုတို့က မြေနေရာများ ခွဲဝေကာ စီမံခန့်ခွဲပြီး အများပြည်သူများ အပန်းဖြေနိုင်ရန် ဝန်ဆောင်မှုပေးလျက်ရှိသည်။

“အစိုးရသစ်မတက်မီ မြို့တော်ဝန် ဦးအောင်သိန်းလင်းလက်ထက်က စီမံကိန်းတစ်ခုဖြစ်ပါတယ်။ ၂၀၀၈ ခုနှစ်လောက်မှာ စတင်ငှားရမ်းဖို့ကတိကဝတ် တွေထားခဲ့ပြီး ၂၀၀၉ခုနှစ်မှာ စာချုပ်ချုပ်ဆိုတာပါ။ ပထမစာချုပ်အရ မြေအားလုံးကို ငှားရမ်းထားခဲ့ပေမယ့် ကော်မတီသစ်လက်ထက်မှာ စိစစ်ရေး အဖွဲ့ကိုပြန်ဖွဲ့ပြီး ၅၀ ဒဿ ၇၉ ဧကကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီက ပြန်လည်ရယူထားပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်နေတဲ့အပိုင်းမှာတော့ ဝင်ကြေးအခမဲ့အပြင် အများပြည်သူများ အပန်းဖြေ နေရာတွေကို စနစ်တကျ ဆောင်ရွက်ပါတယ်။ ကျန်တဲ့အပိုင်းကိုတော့ ကုမ္ပဏီ တွေကို ၂၅ နှစ်စာချုပ်တွေနဲ့ အသီးသီးချုပ်ဆိုငှားရမ်းထားပါတယ်” ဟု ရန်ကုန် မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ပန်းဥယျာဉ်နှင့် အားကစားကွင်းများ ဌာနမှ ဌာနမှူး ဦးကိုကိုလင်းက ပြောကြားသည်။

ရေလွှာလျှော့နှင့် ရေပန်း၊ ရေကူးကန်များသည် ပန်းခြံတစ်ခုလုံး၏ ၃ ဒဿ ၁၃ဧက အကျယ်အဝန်းပေါ်တွင် တည်ဆောက်ထားပြီး ရွှေတိုင်းရွှေပြည် ကုမ္ပဏီက ယခင်မြို့တော်ဝန်များလက်ထက်ကတည်းက လုပ်ကိုင်ခွင့်ရရှိထားခြင်း ဖြစ်ကာ နိုင်ငံတော်အစိုးရသစ်လက်ထက် ၂၀၁၁ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၂၄ရက်တွင် စာချုပ်သစ်ပြန်လည်ချုပ်ဆိုထားသော လုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်သည်။

“စာချုပ်သစ်တစ်ခုက ယခင်မြို့တော်ဝန်လက်ထက် ၂၀၀၉ခုနှစ်ဧပြီလ မှာစတင်ခဲ့တာဆိုပေမယ့် နောက်ဆုံး ပြန်လည်ချုပ်ဆိုတာက ၂၀၁၄ခုနှစ် ဧပြီလမှာဖြစ်ပါတယ်။ သူတို့အနေနဲ့ ရေလွှာလျှော့လုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်ခွင့်ကို ၂၀၁၃ခုနှစ် မတ်လကုန်အထိ လုပ်ပိုင်ခွင့်ရထားပါတယ်။ ငါးနှစ်တစ်ကြိမ် ကျွန်တော်တို့နဲ့ စာချုပ်ပြန်ချုပ်ပြီး ငှားရမ်းခန့် အခြားစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းတွေ ချမှတ်ညှိနှိုင်းပါတယ်။ လက်ရှိ ငှားရမ်းခကတော့ တစ်နှစ်ကို ငွေကျပ် ၁၅၄ သိန်းကျော်ဖြစ်ပါတယ်” ဟု ဌာနမှူးက ရှင်းပြသည်။

သို့ရာတွင် လာရောက်သူများနှင့် ဝင်ကြေးကောက်ခံသူများ၏ သုံးသပ်ချက်နှင့် မျက်မြင်အနေအထားအရ တစ်နေ့လျှင် ပျမ်းမျှလူဦးရေ ၁၀၀၀ မှ ၅၀၀၀ အကြားဝင်ရောက်နေသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ တစ်ဦးလျှင် ဝင်ကြေး ငွေကျပ် ၁၀၀၀ ကောက်ခံမှုအနေအထားအရ ရေလွှာလျှော့၏တစ်ရက်ဝင်ငွေသည် အနိမ့်ဆုံး ငွေကျပ် ၁၀ သိန်းခန့်၊ တစ်လအနိမ့်ဆုံးဝင်ငွေ ကျပ်သိန်း ၃၀၀ခန့်၊ တစ်နှစ် ဝင်ငွေမှာ ဝင်ကြေးတစ်ခုတည်းမှ ကျပ်သိန်းပေါင်း ၃၆၀၀ နှင့်အထက် ရရှိနိုင်မည်ဟု ခန့်မှန်းတွက်ချက်နိုင်သည်။

ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီက ယခုနှစ်ဇူလိုင် ၁၅ရက် ရက်စွဲဖြင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနသို့ ပန်းခြံ များအတွင်းရှိ စားသောက်ဆိုင်များအားလုံးတွင် အရက်သေစာရောင်းချခွင့် လိုင်စင်များအား လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ဖယ်ရှားပေးပါရန် ညှိနှိုင်းစာ ပေးပို့ထားပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသော်လည်း ပြည်သူ့ဥယျာဉ်ပန်းခြံများအတွင်း ရှိ စားသောက်ဆိုင်များတွင် အရက်၊ ဘီယာများ ဆက်လက်ရောင်းချနေဆဲ



ဝါးတားပါတီ ရေပါတီဆင်နွဲ့နေသည့် လူငယ်များကို ဤသို့ တွေ့ရစဉ်။

ဖြစ်သည်ကို ဇူလိုင် ၂၂ ရက်အထိ တွေ့ရှိရသည်။ ထို့အပြင် ရေလွှာလျှော့လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခွင့်ရရှိထားသူက အရက်နှင့် ဘီယာရောင်းချခွင့်လုပ်ငန်းလိုင်စင်နှစ်ခုရရှိထားရာ လိုင်စင်ဖြင့် ဆက်လက် ရောင်းချနိုင်ခြင်းကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီက အရေးယူ ခွင့်မရှိသော်လည်း ခွင့်ပြုထားခြင်းလုံးဝမရှိကြောင်း ဌာနမှူးက ပြောကြားသည်။

ထို့ပြင် ပြည်သူ့ရင်ပြင်နှင့် ပြည်သူ့ဥယျာဉ်အတွင်း မြေဧက ၇၆ ဒဿ ၃၆ဧကတွင် အဆင့်မြင့်ပန်းခြံနှင့် ကစားကွင်းလုပ်ကိုင်ခွင့်ကို အစိုးရသစ် လက်ထက် ပြန်လည်ညှိနှိုင်းမှုများအရ Natural World ကုမ္ပဏီက လုပ်ကိုင် လျက်ရှိပြီး ယခင်က သတ်မှတ်ထားသည့် လုပ်ငန်းအမျိုးအစားများကိုသာ လုပ်ကိုင် ခွင့်ပြုစေလျက်ရှိကြောင်း ဌာနမှူး ဦးကိုကိုလင်းထံမှ သိရသည်။

“အရင်ကာလက မူလစာချုပ်ပါအချက်အလက်အတိုင်း လုပ်ကိုင်ခွင့်တွေကို စိစစ်ခွင့်ပြုပါတယ်။ အသစ်ထပ်မံပြီး အဆောက်အအုံတည်ဆောက်တာ အပါ အဝင် တိုးချဲ့တာတွေကို လုံးဝခွင့်မပြုထားပါဘူး။ ကော်မတီသစ်လက်ထက်မှာ မူလက ဈေးဝယ်စင်တာ သုံးခုတည်ဆောက်ဖွင့်လှစ်ဖို့လျာထားပေးမယ့် ခွင့်မပြု တဲ့အပြင် အခုဖွင့်လှစ်ထားနိုင်တဲ့ Myanmar Culture Valley ကိုလည်း မူလက ပေ ၃၀၀ x ပေ ၁၀၀ အဆောက်အအုံ သုံးထပ်အစား၊ မြေအောက်ထပ်နဲ့ ပထမ ထပ်ပဲပါတဲ့ အဆောက်အအုံအဖြစ်သာ ခွင့်ပြုပေးခဲ့ပါတယ်။ စီမံကိန်းမှာပါတဲ့ အခြားဈေးဝယ်စင်တာနှစ်ခုထပ်မံတည်ဆောက်ခွင့်ကို တားမြစ်ထားပြီးဖြစ်ပါ တယ်” ဟု ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။

ယင်းကုမ္ပဏီမှာ ပြည်သူ့ရင်ပြင်နှင့်ပြည်သူ့ဥယျာဉ်အတွင်းရှိ မြေနေရာ အားလုံးကို ရယူငှားရမ်းရန် ၂၀၀၈ခုနှစ်ကတည်းက ပြင်ဆင်ခဲ့ပြီး ၂၀၀၉ခုနှစ် တွင် ကော်မတီဆုံးဖြတ်ချက်ဖြင့် ၂၀၂၉ခုနှစ်အထိ လုပ်ပိုင်ခွင့်ရရှိခဲ့သူဖြစ်သည်။ သို့သော် အစိုးရသစ်လက်ထက်တွင် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီက ဗိုလ်ရှုရင်ပြင်ကွင်းနှင့် တောင်ဘက်မြေနေရာများအပါအဝင် ပန်းခြံအတွင်းရှိ မြေနေရာအချို့ဖြစ်သော မြေ ၅၀ ဒဿ ၇၉ဧကကို ပြန်လည် ရယူခဲ့သဖြင့် ပန်းခြံတစ်ခုလုံး၏ ၆၀ရာခိုင်နှုန်းကို လုပ်ပိုင်ခွင့်ရရှိထားသည့် လုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်သည်။

“ဒီမှာက ကစားနည်းတွေအများကြီးရှိတယ်။ အလကားရတာတော့မရှိ သလောက်ပါပဲ။ အဆင့်မြင့်ရဟတ်ကြီးတွေ၊ ကောင်းကင်ရထားတွေ၊ ရိုလာကို စတာတွေ၊ ပန်းကန်ပြားပျံယာဉ်တွေ၊ တိုက်ကားတွေစတဲ့ ကစားနည်းတွေ ရှိပေ မယ့် လူတစ်ယောက်ကို ငွေကျပ် ၁၀၀၀ အနည်းဆုံးကုန်ကျပါတယ်။ တချို့ဟာ တွေ့ဆို ဈေးပိုမြင့်တယ်။ ကလေးတွေ အလကားဆော့ဖို့နေရာလုပ်ပေးထား ပေးမယ့် နည်းနည်းလေးပဲရှိတာပါ။ အခမဲ့ရေကူးကန်ရှိပေမယ့် ရေမသန့်ဘူး။ အရက်၊ ဘီယာရောင်းတဲ့ဆိုင်တွေကတော့ အများကြီးရှိတယ်။ လက်ညှိုး ထိုးမလွှဲဘူး။ ပန်းခြံကကျယ်လို့သာ တော်တော်တယ်။ နောက်ထပ်ဆိုင်ခန်းတွေ ထပ်ချဲ့မယ်ဆိုရင်တော့ နေရာအခက်အခဲရှိပြီ” ဟု လာရောက်လည်ပတ်သူ တစ်ဦးက ပြောကြားသည်။

ပန်းခြံသို့ဝင်ရောက်ခွင့် တစ်ဦးလျှင် ငွေကျပ် ၃၀၀နှင့် ကားပါကင်ကြေး ငွေကျပ် ၃၀၀ကောက်ခံလျက်ရှိပြီး တစ်နေ့လျှင် အနည်းဆုံး ပျမ်းမျှလူဦးရေ ၅၀၀၀ ခန့်ဝင်ရောက်လျက်ရှိရာ ဝင်ကြေးတစ်ခုတည်းနှင့်ပင် ဝင်ငွေရရှိမှုမှာ ငွေကျပ် ၁၅ သိန်းကျော်ရရှိကြောင်း ခန့်မှန်းရသဖြင့် အနိမ့်ဆုံး တစ်နှစ်ဝင်ငွေမှာ ငွေကျပ် သိန်း ၅၄၀၀ ခန့်ကို ဝင်ကြေးတစ်ခုတည်းနှင့်ပင် ရရှိနိုင်ကြောင်း စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်အချို့က ထောက်ပြသည်။

“Natural World က အရက်၊ ဘီယာ မရောင်းချပါဘူး။ သူတို့အနေနဲ့ စာချုပ်ပါစည်းမျဉ်းအတိုင်း ဆောင်ရွက်နေတာကိုတွေ့ရပါတယ်။ မကြာမီမှာ ကစားနည်း ခုနစ်မျိုးတိုးမြှင့်ဖို့အတွက် ကျွန်တော်တို့ခွင့်ပြုချက်နဲ့ ဆောင်ရွက် နေပါတယ်။ ဝင်ကြေးကိုတော့ စာချုပ်သစ်တစ်ခု ပြန်လည်ညှိနှိုင်းသွား ဖို့ရှိသလို နှစ်အလိုက်လည်း မြေနေရာငှားရမ်းခကို တိုးမြှင့်နေတာဖြစ်ပါတယ်။ ပြည်သူတွေ အဆင့်မြင့်ကစားနည်းတွေကို အမြဲခံစားနိုင်စေဖို့ ကျွန်တော်တို့က လည်း မျှော်လင့်သလို ပြင်ပလုပ်ငန်းဖြစ်တဲ့အလျောက် သူ့ရဲ့အကျိုးစီးပွားကို လည်း သူ့လုပ်ဆောင်တာတွေတော့ရှိပါတယ်။ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာ ရေးကော်မတီအနေနဲ့တော့ စာချုပ်ပါစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းချက်တွေအတိုင်း ဆောင်ရွက်တာဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်အထင်ပြောရရင် သူတို့ငှားရမ်းထားတဲ့ မြေရဲ့ ၅၀ ရာခိုင်နှုန်းကိုသာ အဆင့်မြင့်ကစားကွင်းတွေ၊ စားသောက်ဆိုင်တွေ အဖြစ် အသုံးပြုပြီး အမြဲစိမ်းလန်းမြေအဖြစ် ၅၀ ရာခိုင်နှုန်းလောက်ကျန်တယ်လို့ ထင်ပါတယ်” ဟု ဦးကိုကိုလင်းက ဆိုသော်လည်း အခမဲ့အပန်းဖြေရာ နေရာ အများစုတွင် အမျိုးမျိုးသောကစားနည်းများမှာ ငွေကြေးဖြင့် ဝယ်ယူအပန်းဖြေရ ခြင်းနှင့် စားသောက်နိုင်ခြင်းတို့ကို ဦးစားပေးသည့်အရာများသာ ပိုမိုများပြား လျက်ရှိကြောင်း မြင်တွေ့ရသည်။

အဆိုပါ Natural World ကုမ္ပဏီမှာ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီထံမှ မြေငှားရမ်းခြင်းအတွက် တစ်နှစ်လျှင် ငွေကျပ် ၃၂၂ သိန်းခန့်ကို ပေးချေထားပြီး စတင်စာချုပ်ချုပ်ဆိုစဉ်က တစ်နှစ်အတွက် ငွေကျပ် သိန်း ၃၀၀ သတ်မှတ်ထားရာမှ တစ်နှစ်လျှင် ငါးရာခိုင်နှုန်းမှ ၁၀ ရာခိုင်နှုန်းအထိ တိုးမြှင့် နိုင်သည်ဟု စာချုပ်ပါအတိုင်း သတ်မှတ်ကာ တိုးမြှင့်သတ်မှတ်သည့်အတွက် တစ်နှစ်လျှင်မြေငှားရမ်းခ ၃၂၂ သိန်းအထိ မြင့်တက်လာခဲ့ကြောင်း ဦးကိုကိုလင်း ကပြောကြားသည်။

ဦးကိုကိုလင်း၏ ပြောကြားချက်အရ ပြည်သူ့ရင်ပြင်နှင့် ပြည်သူ့ဥယျာဉ် ပန်းခြံတွင် လုပ်ကိုင်ခွင့်ရရှိထားသူများအနက် Natural World နှင့် Happy Zone တို့မှာ အရက်နှင့်ဘီယာရောင်းချခြင်းမရှိဟု သိရှိရသော်လည်း လက်တွေ့ တွင် ယင်းတို့လုပ်ငန်းပိုင် မြေဧကများပေါ်ရှိ စားသောက်ဆိုင်များနှင့် စတိုးဆိုင် ငယ်များတွင် အရက်၊ ဘီယာရောင်းချလျက်ရှိနေသည်ကို မြင်တွေ့ရသည်။

“တေးသွားအလိုက်လှုပ်ရှားမှုရေပန်း၊ မြန်မာ့ရိုးရာအစားအစာနဲ့ တိုင်းရင်းသားရိုးရာအစားအစာဆိုင်၊ စားသောက်ဆိုင်တွေနဲ့ Food count ၁၈ယူနစ်တွေ၊ အလှပြင်ခန်းမတွေ၊ တိုင်းရင်းသားရွာ၊ ကလေးကစားကွင်း၊ ဝိမ္မာကစားကွင်းတွေ နဲ့ ပန်းဥယျာဉ်လုပ်ခွင့်တွေအားလုံး စာချုပ်ပါအတိုင်းခွင့်ပြုထားပြီး စာချုပ်ပါ အချက်အလက်အရ ၂၃ ခု ပါဝင်ပါတယ်။ လက်ရှိမှာ ၁၂ခု ပြီးစီး သွားပြီး ဆောင်ရွက်ဆဲ ကိုးခု ကျန်ရှိနေပါတယ်” ဟု တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။

ထို့ပြင် Natural World ငှားရမ်းထားသည့် မြေနေရာတွင် တည်ဆောက် ထားသော Myanmar Culture Valley တွင် မြန်မာ့မူ၊ မြန်မာ့ဟန်နှင့် မြန်မာ့ပန်းဆယ်မျိုးကဲ့သို့သော ယဉ်ကျေးမှု၊ အနုသုခုမဆိုင်များနှင့်အပြိုင် စားသောက်ဆိုင်ခန်းများက နေရာယူထားသည်ကိုလည်း လာရောက်သူများက ဝေဖန်လျက်ရှိသည်ကို မြင်တွေ့ရသည်။



ရန်ကုန်မှာ အများနဲ့သက်ဆိုင်တဲ့ပန်းခြံတွေကို အဆင့်မြင့်ပေးနေတာ တွေ့ရတယ်။ ဆယ်ကျော်သက်သမီးပျိုတွေ မသွားရဲတဲ့ မဟာပဋ္ဌလပန်းခြံတစ်ဝိုက်ဟာ အခုအချိန်မှာ မိသားစုတွေ၊ မိတ်ဆွေအပေါင်းအသင်းတွေရဲ့ တွေ့ဆုံရာ အိုအစစ်ကမ္ဘာလေးဖြစ်လာသလို သခင်မြပန်းခြံဆိုရင်လည်း မြက်ခင်းတွေဟာ နင်းရက်စရာမရှိအောင် ခွံညားကောင်းမွန် လာတာကို တွေ့ရပါတယ်

ပြည်တွင်းရေးရာ

●ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်မှ အထူးထိမ်းမြားခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေကြမ်းနှင့် ရှေးဟောင်းအဆောက်အအုံများ ကာကွယ်ထိန်းသိမ်းရေး ဥပဒေကြမ်းတို့အား လွှတ်တော်မှ လက်ခံရရှိကြောင်း တင်ပြသည်။

ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်သမ္မတထံမှပေးပို့သော ၂၀၁၅ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စု၏ ဘဏ္ဍာငွေအရ အသုံးဆိုင်ရာဥပဒေပါ သီးသန့်ရန်ပုံငွေမှ ခွဲဝေသုံးစွဲခဲ့သည့် လုပ်ငန်း (၁၀) ခုကို မှတ်တမ်းတင်ဆောင်ရွက်သည်။ ထို့နောက် လွှတ်တော်နှစ်ရပ် သဘောကွဲလွဲသည့် ပြည်ထောင်စု ရှေးနေချုပ်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်း၊ ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်ဥပဒေကို တတိယအကြိမ် ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းနှင့်

နေပြည်တော်ကောင်စီ ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းတို့ကို လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ယင်းဥပဒေကြမ်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ တပ်မတော်သားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်(၃)ဦးတို့က ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေတွင် ပြည်ထောင်စု ရှေးနေချုပ်နှင့် ဒုတိယရှေ့နေချုပ် ပြည်ထောင်စု စာရင်းစစ်ချုပ်နှင့် ဒုတိယစာရင်းစစ်ချုပ်၊ နေပြည်တော် ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌနှင့် ကောင်စီဝင်များ သည် ပါတီတစ်ခုခု၏ ပါတီဝင်ဖြစ်နေပါက ယင်းပါတီအဖွဲ့အစည်း၏ ပါတီလုပ်ငန်းများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခြင်းမပြုရဟုသာ ပြဌာန်းထားပါကြောင်း၊ အဆိုပါပြဌာန်းချက်အရ ၎င်းတို့သည် တာဝန်ထမ်းဆောင်ချိန်

ကာလအတွင်း ပါတီလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ခြင်းမပြုရန် တားမြစ်ထားပြီး ပါတီဝင်အဖြစ်က နုတ်ထွက်ရမည်ဟု ပြဌာန်းထားခြင်းမရှိသည့် အတွက် ပါတီဝင်အဖြစ်ဆက်လက် တည်ရှိနေမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပါတီဝင်အဖြစ် ဆက်လက်တည်ရှိနေမည့် ၎င်းတို့အနေဖြင့် ရှေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ပါတီစည်းရုံးရေး လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ခွင့် ရှိပါကြောင်း၊ ရှေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ပါတီစည်းရုံးရေးလုပ်ငန်း စကားရပ်အစား ရှေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ စည်းရုံးရေး လုပ်ငန်းဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် ပြင်ဆင်မည်ဆိုပါက ၎င်းတို့၏ ပါတီစည်းရုံးရေး လုပ်ငန်းများကို ကန့်သတ်ရာရောက်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သို့ဖြစ်ပါ၍ မူလပြဌာန်းချက်များအတိုင်း ဖြစ်သည့် ရှေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ပါတီစည်းရုံးရေးလုပ်ငန်းဆိုသည့် စကားရပ်အတိုင်း ထားရှိသင့်ကြောင်း ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း ပြင်သစ်နိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးအား လက်ခံတွေ့ဆုံ



နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၃
ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် တာဝန်ပြီးဆုံး၍ ပြန်လည်ထွက်ခွာမည့် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ပြင်သစ်နိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး H.E.Mr.Thierry MATHOU အား ယနေ့နံနက် ၈ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (အပေါ်ပုံ)

ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အတူ ပြည်သူ့လွှတ်တော် နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှမြင့်ဦးနှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

စာမျက်နှာ ၈ မှ

“ရွှေတိဂုံစေတီကြီးရဲ့ အနောက်ဘက်မုခ်က ဆင်းလာတဲ့အခါ အရင်ဆုံးတွေ့ရတဲ့ အဆောက်အအုံကြီးတစ်ခုဖြစ်တာကြောင့် နာမည်နဲ့အညီ မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုတွေ ယခုထက်ပိုပြီး ပြသနိုင်ဖို့လိုအပ်ပါတယ်။ နိုင်ငံခြားသား အများစု မျက်စိကျစရာ နေရာတစ်ခုဖြစ်နေတဲ့အတွက် ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ပန်းချီပြခန်းဖွင့်လိုပေမယ့် ဆိုင်ခန်းစေ့နှုန်းတွေက အလွန်များနေတယ်။ တစ်ပေပတ်လည်ကို ငွေကျပ် ၁၆၅၀ ဝန်းကျင်ကောက်ခံနေပြီး အနည်းဆုံး ပေ ၅၀ ပတ်လည်အထိ ငှားရမ်းရတာဆိုတော့ ငှားရမ်းခတွေက အမှန်တကယ် ရောင်းချလိုတဲ့ ဆိုင်တွေအားလုံးကို လွှမ်းမိုးနေနေတာပဲ။ အခွန်အခ အနေနဲ့တော့ ဆိုင်းဘုတ်ခွန်ပေးဖို့လိုသေးတယ်။ ကျန်တာတွေက ဒီနေ့ အထိ တော့ မပေးရသေးဘူးလို့ သိရတယ်” ဟု ပန်းချီဆရာ မြတ်ပိုးအိမ်က တွက်ချက် ပြသည်။

အဆိုပါလုပ်ငန်းများအပြင် Happy World ခေတ်မီကစားကွင်းနှင့် အပန်းဖြေနေရာများအတွက် မြေငါးစကကျော်ကိုလည်း ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ တစ်နှစ်လျှင် ငွေကျပ် ၁၈၆ သိန်းဝန်းကျင်ဖြင့် (၂၅) နှစ် စာချုပ်ချုပ်ဆိုကာ ငါးနှစ်တစ်ကြိမ် ပြင်ဆင်ချုပ်ဆိုလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရန်ကုန်မြို့သည် လူနေထူထပ်ပြီး အိမ်ခြံမြေဈေးနှုန်းများသည်လည်း အရှေ့တောင်အာရှ နိုင်ငံများနှင့် နှိုင်းယှဉ်ပါက များစွာမြင့်မားနေသည့် ယခုအချိန်တွင် အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ပန်းခြံများနှင့် အားကစားကွင်းများကို ပြင်ပအနီးအနားတွင် သက်ရောက်နေသည့် ဈေးနှုန်းနှင့် အဆမတန် နည်းပါးသည့် နှုန်းထားကို အသုံးပြုကာ ငှားရမ်းအသုံးပြုခွင့်ရနေခြင်းသည် ပြည်သူများအတွက် နှစ်နာစေနိုင်ကြောင်း အိမ်ခြံမြေလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်သူ ဦးခင်မောင်ဝင်းက သုံးသပ်ပြောကြားသည်။

မွန်းကျပ်သော ရန်ကုန်မြို့ပြလူတန်းစားများအတွက် နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ပန်းခြံများ လိုအပ်မှုသည်လည်း လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့်အတူ မြင့်တက်လာလျက် ရှိသည်။ ရှိရင်းစွဲ ငှားရမ်းထားသည့် လုပ်ငန်းများကို စနစ်တကျ စီစစ်ကာ ပိုမို တိုးတက်ကောင်းမွန်ပြီး ပြည်သူများ ငွေကြေးကုန်ကျမှုအနည်းဆုံးဖြင့် အပန်းဖြေ၊ အနားယူနိုင်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးကြရန်မှာ အားလုံးတွင် တာဝန်ရှိပြီး ပြည်သူများအနေဖြင့်လည်း အများနှင့် သက်ဆိုင်သည့် နေရာများကို စနစ်တကျ စည်းကမ်းရှိစွာ အသုံးပြုခြင်းဖြင့် အစိမ်းရောင်မြို့ပြပတ်ဝန်းကျင်ကို အကောင်းဆုံးဖော်ဆောင်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး ပညာရှင် ဦးခင်မောင်ဝင်းက ပြောကြားသည်။

“စိမ့်ကန်းက လုပ်နေပြီ။ အရှင်ကလုပ်တာ၊ အခုလုပ်တာဆိုတာတွေကတော့ ပြောနေကြမှာပဲ။ ငါးနှစ်သက်တမ်းရှိတဲ့ အစိုးရအနေနဲ့ အရာအားလုံးကို ငါးနှစ်နဲ့ မြတ်ချလို့မမှရတာ။ အဓိကက ဘယ်သူ့လက်ထက်မှာဖြစ်ဖြစ် ပြည်သူ့အတွက်ကို အရှင်ဆုံးစဉ်းစားကြည့်ရမှာပဲ။ ရန်ကုန်မှာ အများစုသက်ဆိုင်တဲ့ပန်းခြံတွေကို အဆင့်မြှင့်ပေးနေတာ တွေ့ရတယ်။ ဆယ်ကျော်သက်သမီးပျိုတွေ မသွားရဲတဲ့ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံတစ်ဝိုက်ဟာ အခုအချိန်မှာ မိသားစုတွေ၊ မိတ်ဆွေအပေါင်းအသင်းတွေရဲ့ တွေ့ဆုံရာ အိမ်အစစ်ကမ္ဘာလေးဖြစ်လာသလို သခင်မြ ပန်းခြံဆိုင်လည်း မြက်ခင်းတွေဟာ နင်းရက်စရာမရှိအောင် ခွံညားကောင်းမွန်လာတာကို တွေ့ရပါတယ်။ တစ်ဖက်မှာလည်း လုပ်ငန်းရှင်တွေကို လုပ်ကိုင်ခွင့်တွေပေးထားပြီး အဆင့်မြှင့်တင်တာတွေကိုလည်း မကန့်ကွက်ချင်ပါဘူး။ တရားမျှတဖို့ မှန်ကန်ဖို့နဲ့ ပြည်သူကို အဓိကထားစဉ်းစားပေးဖို့တွေ လိုအပ်ပါတယ်။ အားလုံးနဲ့ သက်ဆိုင်တဲ့ ပြည်သူ့ဥယျာဉ်၊ ပြည်သူ့ရင်ပြင်ဖြစ်လာမယ့် ပြည်သူ့တွေ လွတ်လပ်စွာ ပျော်ပါးနိုင်တော့မှာပဲ။ ကမ္ဘာ့ဇာတ်သုံးခုတင်မကဘူး။ My Garden တို့ ယခုမှာတို့လို ဆိုင်တွေလည်း ပန်းခြံပိုင်မြေတွေထဲမှာ ရှိပါတယ်။ ပြည်သူ့အားလုံးနဲ့ဆိုင်တဲ့မြေတွေပေါ်မှာ လုပ်ငန်းရှင်တွေရဲ့ အမြတ်အစွန်းတွေဟာ အခုလိုခေတ်အခါမှာ လူတိုင်းတွက်ကြည့်ရင် သိပါတယ်။ လုပ်ငန်းရှင်တွေလည်း အမြတ်အစွန်းတွေရကြပါစေ၊ ပြည်သူတွေလည်း အများပိုင်မြေမှာ နိုင်ငံတကာက အများပိုင်မြေနေရာတွေရဲ့ ရပိုင်ခွင့်အတိုင်းကြမယ်ဆိုရင် အကောင်းဆုံးပါ” ဟု ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးပညာရှင် ဦးခင်မောင်ဝင်းက ပြောကြားသည်။

ယင်းဥပဒေကြမ်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ်ရလျှင် ကန့်ကွက်ဆန္ဒမဲများသည် အတွက် ယင်းပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းများအား ပယ်ဖျက်ကြောင်း လွှတ်တော်က ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် နာယကက လွှတ်တော်နှစ်ရပ်သဘောကွဲလွဲသော လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်တာဝန်မှ ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည့် အစီအစဉ်များကို လွှတ်တော်သို့ ရှင်းလင်းပြောကြားရာတွင် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်တာဝန်မှ ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေကြမ်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေကြမ်းပူးပေါင်းကော်မတီက အစီရင်ခံစာတင်သွင်းခဲ့ပြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက ဆွေးနွေးခဲ့ကြပါကြောင်း။

ဥပဒေကြမ်း ပူးပေါင်းကော်မတီ၏ အစီရင်ခံစာပါ အကြောင်းအရာများနှင့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၏ ဆွေးနွေးချက်များအပေါ် ဆက်စပ်သုံးသပ်ကြည့်မည်ဆိုပါက ယခုဥပဒေပြဌာန်းချက်၏ အကျိုးဆက်အဖြစ် တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေး၊ အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေး၊ ပြည်သူများ လိုလားတောင့်တနေသည့် ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်နှင့် ဒီမိုကရေစီ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို ထိခိုက်နိုင်ပါကြောင်း၊ ထို့ပြင် နိုင်ငံရေးပါတီတစ်ပါတီနှင့် တစ်ပါတီအကြား၊ လူမျိုးစုတစ်စုနှင့် တစ်စုအကြား အချင်းချင်းအားပြိုင်ခြင်းနှင့်ရန်ပြုမှု၊ ထိပ်တိုက်ရင်ဆိုင်မှုများ ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်ပါကြောင်း၊ ပြည်သူများအကြား မလိုအပ်သည့် အထင်အမြင်လွဲမှားမှုနှင့် သံသယ

စိတ်များဖြစ်ပေါ်ပြီး ပြည်ထောင်စု အစိုးရအဖွဲ့၊ ပြည်ထောင်စု ရှေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်နှင့် လွှတ်တော်များအတွက် အလုပ်ပိုပြီး အဓိကဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းများကို ထိခိုက်စေကာ ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာကို ပိုမိုသုံးစွဲလာရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦး အရည်အချင်း ပျက်ယွင်း၍ ကိုယ်စားလှယ်တာဝန်က ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းသင့်သည်ဆိုပါက ဖြစ်စဉ်အပေါ် အခြေခံပြီး ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေ၊ လွှတ်တော်ဆိုင်ရာဥပဒေနှင့် တည်ဆဲဥပဒေများက အရေးယူဆောင်ရွက်နိုင်သည့် အခြေအနေရှိပါကြောင်း၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ပါတီစုံအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် အဓိကထား ဦးတည်ဆောင်ရွက်ကြရမည့်

ရွေးကောက်ပွဲ လုပ်ငန်းစဉ်အား အဟန့်အတား ဖြစ်စေမည့် ကိစ္စရပ်များကို တတ်နိုင်သမျှ ရှောင်ကြဉ်ဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း။ ထို့ကြောင့် ဆောင်ရွက်ဆဲဖြစ်သည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်တာဝန်မှ ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေကြမ်းနှင့်ပတ်သက်၍ ဥပဒေကြမ်း ပူးပေါင်းကော်မတီက လွှတ်တော်အတွင်းရှိ နိုင်ငံရေးပါတီအသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် တွေ့ဆုံညှိနှိုင်း ဆွေးနွေးမှုများပြုလုပ်ပြီး ထွက်ပေါ်လာသည့် အစီရင်ခံစာကို လွှတ်တော်သို့ ထပ်မံတင်ပြသွားရန်နှင့် ယင်းအစီရင်ခံစာအပေါ် လွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ်ရယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဖြင့် ပြောကြားသည်။ (သတင်းစဉ်)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

၁။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တာမွေမြို့နယ်၊ မအူကုန်း၊ ၄ လွှာ(ဘယ်) ၁၃၉ လမ်း၊ အမှတ်(၂၀)တွင် ပါတီရုံးချုပ်တည်ရှိသော မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ကမန်အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီက နိုင်ငံရေးပါတီများ မှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေ ပုဒ်မ ၅ အရ နိုင်ငံရေးပါတီအဖြစ် မှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြုရန် ၂၃-၇-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ယင်းသို့လျှောက်ထားရာတွင် ပါတီအမည်၊ အလံနှင့် တံဆိပ်တို့ကို ဖော်ပြပါအတိုင်း အသုံးပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း တင်ပြလာပါသည်။

၂။ ယင်းအဖွဲ့အစည်းက အသုံးပြုမည့်ပါတီအမည်၊ အလံနှင့် တံဆိပ်တို့ကို ကန့်ကွက်လိုက် ယခုကြေညာသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးပါတီများမှတ်ပုံတင်ခြင်း နည်းဥပဒေ ၁၄(ဃ)အရ အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ကမန်အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ၏ အလံပုံစံ



မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ကမန်အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ၏ တံဆိပ်ပုံစံ



ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

၁။ ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ဘူးသီးတောင်မြို့၊ အမှတ်(၄)(သပြေကုန်း) ရပ်ကွက်၊ မင်းစောမွန်လမ်း၊ အမှတ်(၅၃၃)တွင် ပါတီရုံးချုပ်(ယာယီ)တည်ရှိသော ဒိုင်းနက်လူမျိုးများတိုးတက်ရေးပါတီက နိုင်ငံရေးပါတီများမှတ်ပုံတင်ခြင်း ဥပဒေပုဒ်မ ၅ အရ နိုင်ငံရေးပါတီအဖြစ် မှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြုရန် ၂၃-၇-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ယင်းသို့လျှောက်ထားရာတွင် ပါတီအမည်၊ အလံနှင့် တံဆိပ်တို့ကို ဖော်ပြပါအတိုင်း အသုံးပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း တင်ပြလာပါသည်။

၂။ ယင်းအဖွဲ့အစည်းက အသုံးပြုမည့်ပါတီအမည်၊ အလံနှင့် တံဆိပ်တို့ကို ကန့်ကွက်လိုက် ယခုကြေညာသည့် နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးပါတီများမှတ်ပုံတင်ခြင်း နည်းဥပဒေ ၁၄(ဃ)အရ အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒိုင်းနက်လူမျိုးများတိုးတက်ရေးပါတီ၏ အလံပုံစံ



ဒိုင်းနက်လူမျိုးများတိုးတက်ရေးပါတီ၏ တံဆိပ်ပုံစံ



ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

နိုင်ငံရေးပါတီမှတ်ပုံတင်ခွင့်များ လာရောက်လျှောက်ထားလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၃
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သည် နိုင်ငံရေးပါတီ မှတ်ပုံတင်ခွင့်လျှောက်ထားချက်များကို စိစစ်ခွင့်ပြုပေးလျက်ရှိရာ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇူလိုင်လ ၂၃ ရက်နေ့တွင် မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ကမန်အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ နှင့် ဒိုင်းနက်လူမျိုးများတိုးတက်ရေးပါတီတို့က ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သို့ နိုင်ငံရေးပါတီမှတ်ပုံတင်ခွင့် လာရောက်လျှောက်ထားခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၃

ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမြင့်သိန်းသည် မြန်မာ့မီးရထားမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ဇူလိုင် ၂၂ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ကန်ဘလူမှ ကြီး-ဇော်ဆောင်းကြား ရေတိုက်စားလမ်းပိုင်းသို့ သွားရောက် စစ်ဆေးခဲ့ပြီး (ယာပုံ) လိုအပ်သော လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ သယ်ယူ ပို့ဆောင်နေမှု၊ လုပ်သားအင်အားအပြည့်အဝဖြင့် အင်တိုက် အားတိုက် ဆောင်ရွက်နေမှုတို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေး ပြီး လိုအပ်သည်များ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

ထို့ပြင် မန္တလေး-မြစ်ကြီးနားခရီးစဉ် ပြတ်တောက်မှု မရှိစေရေး မန္တလေး-မြစ်ကြီးနား အဆန်ခရီးစဉ်တစ်လျှောက် လုံးအတွက် မန္တလေးမှ ကန်ဘလူသို့ ရထားဖြင့် ပို့ဆောင် ပေးပြီး ကန်ဘလူ-ကောလင်းကြားတွင် ကုန်းလမ်းပို့ဆောင် ရေးမှ မော်တော်ယာဉ် ငါးစင်းဖြင့် ခရီးသည် တစ်ဦးလျှင် ငွေကျပ် ၁၀၀၀ သာ ကောက်ခံစေပြီး ကူးပြောင်းပို့ဆောင်ပေး ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားရှိသည်။



မန္တလေးမှ အဆန်အထူးရထားသည် နံနက် ၅ နာရီခွဲ တွင် ထွက်ခွာပြီး ကန်ဘလူသို့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ရောက်ရှိ မည်ဖြစ်ရာ ကန်ဘလူမှ ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးယာဉ်များ သည် မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲတွင် ထွက်ခွာပြီး ကောလင်းသို့ ည ၇ နာရီတွင် ရောက်ရှိမည်ဖြစ်သည်။

ကောလင်းမှ အထူးအဆန်ရထားသည် ည ၉ နာရီတွင် ထွက်ခွာပြီး မြစ်ကြီးနားသို့ နောက်နေ့ နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ရောက်ရှိမည်ဖြစ်သည်။

ထိုနည်းတူစွာ မြစ်ကြီးနားမှ အထူးအဆန်ရထား သည် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ထွက်ခွာပြီး ကောလင်းသို့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ရောက်ရှိမည်ဖြစ်သည်။ ကောလင်းမှ

ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးယာဉ်များသည် မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲတွင် ထွက်ခွာပြီး ကန်ဘလူသို့ နံနက် ၈ နာရီတွင် ရောက်ရှိမည် ဖြစ်သည်။ ကန်ဘလူမှ အစုန်အထူးရထားသည် နံနက် ၈ နာရီခွဲတွင် ထွက်ခွာပြီး မန္တလေးသို့ ညနေ ၄ နာရီတွင် ရောက်ရှိမည်ဖြစ်သည်။

ပြုပြင်ရန်လိုအပ်သော ရထားလမ်းပိုင်းအား ပြုပြင်ပေးလျက်ရှိသကဲ့သို့ ခရီးသည်များကိုလည်း မန္တလေး-မြစ်ကြီးနား ခရီးစဉ် ပြတ်တောက်မှုမရှိစေရေးအတွက် ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန အနေဖြင့် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါ ကာကွယ်ရေးဆောင်ရွက်

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၂၃

ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင် လှိုင်မြို့နယ် အမှတ်(၉)ရပ်ကွက်၌ သွေးလွန် တုပ်ကွေးရောဂါကြိုတင်ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းအဖြစ် ဇူလိုင် ၁၅ ရက်က မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဝင်းသူအောင်၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်း များ၊ ရပ်မိရပ်ဖများ၊ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဝင်များ၊ မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး အဖွဲ့ဝင်များ၊ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ စုပေါင်း၍ ဖူး၊ သွန်း၊ လဲ၊ စစ် လုပ်ငန်း များအား ပညာပေးဟောပြောခြင်း၊ ရေကန်များအတွင်း ပိုးလောက်လန်းစား ဒေါင်းငါးများလွှတ်ခြင်းနှင့် အဘိတ်ဆေးခတ်ခြင်းများပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

မြင်းခြံခရိုင်၌ မိုးရွာသွန်းမှုကောင်း

မြင်းခြံ ဇူလိုင် ၂၃

မြင်းခြံခရိုင်တွင် ယခုနှစ်မိုးရွာသွန်းမှုမှာ လေးမြို့နယ်တွင် တောင်သာ မြို့နယ်မှလွဲ၍ မြင်းခြံ၊ နွားထိုးကြီးနှင့် ငါးငွေ့မြို့နယ်များ၌ မိုးရွာသွန်းမှု ကောင်းမွန်နေကြောင်း မြင်းခြံခရိုင် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးက ပြောသည်။

ယခုနှစ်မြင်းခြံမြို့နယ်၏ မိုးရွာသွန်းမှုကောင်းမွန်သကဲ့သို့ နွားထိုးကြီး၊ ငါးငွေ့မြို့နယ်များ၌လည်း ယမန်နှစ်ကထက်ကောင်းမွန်နေကြောင်း ဆက် ပြောပြသည်။

မိုးရွာရမှုရှိသော်လည်း မိုးဦးရွာသွန်းမှုကောင်းနေ၍ မိုးဦးသီးနှံဖြစ်သော ဆီထွက်သီးနှံအခြေအနေမှာ ယမန်နှစ်ကထက် အဆင်ပြေကောင်းမွန်နေ ကြောင်း သိရသည်။ (ဌေးမြင့်မောင်)

မြင်းမူမြို့နယ်မှ

နေရာများသို့ ပြောင်းရွှေ့ပေးခဲ့ကြသည်။

မူးမြစ်ရေဝင်ရောက်သည့် ကျေးရွာများမှ အိမ်ထောင်စုဝင်များအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု လုပ်ငန်းများနှင့် ပြောင်းရွှေ့ရေးလုပ်ငန်းများကိုအသင့် ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး ဦးလှမိုးကျော် ဦးဆောင်သောအဖွဲ့နှင့် မြို့နယ်စိုက်ပျိုး လယ်ယာဦးစီးမှူး ဦးကျော်မင်းမင်းထွန်းဦးဆောင်သော အဖွဲ့တို့ဖြင့် မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ စည်း ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

ထို့ပြင် မြို့နယ်မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်မြင့်မြင့်ဌေးနှင့် ဝန်ထမ်းများက ကျွဲ

နွား၊ တိရစ္ဆာန်များကို တိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက် မှုများပေးလျက်ရှိသည်။

ရေဝင်ရောက်သည့် ကျေးရွာများမှ အိမ်ထောင်စု ဝင်များအား မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးဦးဆောင် နှင့် မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ အမှတ်(၇၂) သံချပ် ကာစစ်ဆင်ရေးကွပ်ကဲဌာနချုပ်မှ တပ်မတော်သားများ၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံမီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင် များ၊ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် မြတ်သုခလူမှု ကူညီရေးအသင်းဝင်များကစက်လှေများဖြင့် ပြောင်းရွှေ့ ပေးမှုကြောင့် လူနှင့်တိရစ္ဆာန်များပျက်စီးဆုံးရှုံးမှု မရှိ ကြောင်းသိရသည်။ (ဖိုးခါး)

၂၀၁၅ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ အောင်မြင်သူများအား အထူးဆုတံဆိပ်ပေးခြင်း

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၂၃

မြန်မာ-ဂျပန်အသင်း၏ ပညာရည်ထူးချွန်ဆု (ဂျပန်နိုင်ငံလေ့လာရေးအစီအစဉ်- ၂၀၁၅)အတွက် “၂၀၁၅ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ”တွင် ထူးချွန်စွာအောင်မြင်ခဲ့ကြသူများအနက်မှ “ဘက်စုံထူးချွန်သူ (၂၀)”အား ရွေးချယ်ပြီးလျှင် ဂျပန်နိုင်ငံသို့ ခုနှစ်ညအိပ် ရွတ်ရက်ကြာလေ့လာရေးခရီးစဉ်အား စက်တင်ဘာ ၅ ရက်မှ ၁၃ ရက်အထိ စေလွှတ်သွား မည်ဖြစ်ရာ မြန်မာနိုင်ငံစာစစ်ဦးစီးဌာနမှ ရရှိသောအမှတ်စာရင်းများအရ ဖော်ပြပါပညာရည်ထူးချွန်ဆုအတွက် အဆိုပြုလွှာတင်သွင်းခွင့်ရှိသူ (၉၈)ဦး၏ အမည်စာရင်းအားထုတ်ပြန်၍ ဆက်သွယ်အကြောင်းကြားခဲ့ရာ ၉၂ ဦးထံမှ အဆိုပြုလွှာများကို လက်ခံရရှိခဲ့သည်။

လက်ခံရရှိသော အဆိုပြုလွှာများအား အသင်း၏ ထူးချွန်ကျောင်းသားများ ရွေးချယ်ရေးကော်မတီသည် ပဏာမစိစစ်ပြီး ထူးချွန်ကျောင်းသား ကျောင်းသူ (၆၆)ဦးအား လူတွေ့စစ်ဆေးရန်ခေါ်ယူ၍ ရန်ကုန်၊ နေပြည်တော် နှင့် မန္တလေးတို့တွင် လူတွေ့စစ်ဆေးမှုပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။ အသင်း၏ ထူးချွန်ကျောင်းသားများရွေးချယ်ရေးကော်မတီသည် အသင်း၏ ချမှတ်ထားသော “ထူးချွန်ကျောင်းသားများရွေးချယ်ရေး အခြေခံမူများ”နှင့်အညီ လူတွေ့စစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့ပြီးနောက် အောက်ဖော်ပြပါ “ဘက်စုံထူးချွန်သူ (၂၀)”အား အတည်ပြုရွေးချယ်ခဲ့သည်-

- ပြည်နယ် / တိုင်းဒေသကြီးများအလိုက်
- (၁) မောင်ရဲရင့်အောင် အထက(နန်းမား)၊ မိုးညှင်း ကချင်ပြည်နယ်
 - (၂) မမော်သိုးမြာ အထက(၁)၊ လှိုင်ကော်မြို့၊ ကယားပြည်နယ်
 - (၃) မောင်ခွန်ဇော်ကိုနိုင် အထက(၃)၊ ဘားအံမြို့၊ ကရင်ပြည်နယ်
 - (၄) မောင်သျှန်းပုမ် အထက(၂)၊ ဖလမ်းမြို့၊ ချင်းပြည်နယ်
 - (၅) မဝန်းရတီ အထက(၁)၊ မုဒုံမြို့၊ မွန်ပြည်နယ်
 - (၆) မသဲနစ် အထက(၂)၊ စစ်တွေမြို့၊ ရခိုင်ပြည်နယ်
 - (၇) မနန်းဗွေးနွဲ့ ကမ္ဘောဇ(ကပက)၊ အောင်ပန်းမြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ်
 - (၈) မရွှေရည်လင်းလက် အထက(၃)၊ ရွှေဘိုမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး
 - (၉) မရွှေရည်ရတနာ အထက(၁)၊ မြိတ်မြို့၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး
 - (၁၀) မောင်ထက်လင်းအောင် အထက(၃)၊ ပဲခူးမြို့၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး
 - (၁၁) မဝင့်ဖူးဖူးအောင် အထက(၁)၊ မကွေးမြို့၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး
 - (၁၂) မသက်မြတ်နိုး စီအေအီး(ကပက)၊ ချမ်းအေးသာစံ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး
 - (၁၃) မဆုမွန် အထက(၁)၊ ဒဂုံ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
 - (၁၄) မခင်သစ်ဆွေ အထက(၁)၊ ဒေးဒရဲ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး
 - (၁၅) မမဆုမွန်ချို စီအေအီး(ကပက)၊ ဥက္ကရသီရိ နေပြည်တော်
- သိပ္ပံဘာသာတွဲအမှတ်အမှားဆုံးမှ
- (၁၆) မသော်သော်ဟန် အထက(၂)၊ လသာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
 - (၁၇) မသင်းရန်သာ ချယ်ရီရိပ်(ကပက)၊ ရွှေပြည်သာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
- ပိပ္ပံဘာသာတွဲအမှတ်အမှားဆုံးမှ
- (၁၈) မချိုသဲထိုက်ထိုက် အထက(၅)၊ ကမာရွတ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
- ဝိဇ္ဇာဘာသာတွဲအမှတ်အမှားဆုံးမှ
- (၁၉) မသင်းသင်းမြိုး အထက(အိမ်မဲကြီး)၊ အိမ်မဲ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး
 - (၂၀) မဝေမာဦး ပြင်ပဖြေ၊ စေတုတ္ထရာ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး
- အတည်ပြုရွေးချယ်ခြင်းခံရသည့် ဘက်စုံထူးချွန်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများသည် နိုင်ငံတော်မှတစ်ဆင့် ပြုလုပ်ရေး၊ ဂျပန် ပြည်ပဝင်ငံလေ့လာရေးအဖွဲ့အစည်းမှ အထူးဆုတံဆိပ်ပေးခြင်း၊ အခြေခံဆုဆက်သွယ်ကြရန်နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံလေ့လာရေးခရီးစဉ်အတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်း စခန်းသွင်းလေ့ကျင့်ရန် ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ် ရွှေနန်းဆီလမ်းရှိ ကမ္ဘောဇဘက်သင်တန်းကျောင်းသို့ ဩဂုတ် ၃၁ ရက် (တနင်္လာနေ့) မွန်းတည့် ၁၂ နာရီအရောက် မပျက်မကွက် သတင်းပို့ကြရန် မြန်မာ-ဂျပန်အသင်းမှ သတင်းထုတ်ပြန်ထားကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ZW23&uf(Moyaw, aeh) apsydtsfv, f naGfifkEhpbDvHpsHfsv

| စဉ် | အမျိုးအစား | ထွက်ရှိရာဒေသ | ယူနစ် | ဈေးကွက် | ဈေးနှုန်းကျပ်ပျမ်းမျှ အနိမ့်ဆုံးမှအမြင့်ဆုံး |
|-------------------------------------------------------------------------|----------------------|----------------------------------------------------|------------|--------------------------|----------------------------------------------|
| ၁ | ပေါ်ဆန်း(ဆန်) | နယ်စုံ(ဖျာပုံ၊ ဒေးဒရဲ၊ မြောင်းမြ၊ ပုသိမ်၊ ရွှေဘို) | တစ်တင်းခွဲ | ဝါးတန်းလမ်းကုန်စည်ဗိုင်း | ၃၃၅၀၀ မှ ၄၄၅၀၀ |
| ၂ | ဇီယာ/စည်မထ(ဆန်) | | တစ်တင်းခွဲ | ဝါးတန်းလမ်းကုန်စည်ဗိုင်း | ၁၇၀၀၀ မှ ၂၀၇၀၀ |
| ၃ | ငစိန်(ဆန်) | | တစ်တင်းခွဲ | ဝါးတန်းလမ်းကုန်စည်ဗိုင်း | ၁၉၅၀၀ မှ ၂၁၅၀၀ |
| ၄ | မြီးဒုံး(ဆန်) | | တစ်တင်းခွဲ | ဝါးတန်းလမ်းကုန်စည်ဗိုင်း | ၂၇၀၀၀ မှ ၂၈၅၀၀ |
| ၅ | ဆင်းသွယ်လတ်(ဆန်) | | တစ်တင်းခွဲ | ဝါးတန်းလမ်းကုန်စည်ဗိုင်း | ၂၁၅၀၀ မှ ၂၂၀၀၀ |
| ၆ | ကောက်ညှင်း(ဆန်) | ဘိုကလေး | တစ်တင်းခွဲ | ဝါးတန်းလမ်းကုန်စည်ဗိုင်း | ၁၈၅၀၀ မှ ၂၃၀၀၀ |
| ၇ | မတ်ပဲ (FAQ)(ပဲ) | | တစ်တန် | ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဗိုင်း | ၁၃၂၀၀၀ |
| ၈ | ပဲတီစိမ်း(ပဲ) | နယ်စုံ(ပုဇွန်၊ ရွှေဝါ၊ ဝါးခယ်မ) | တစ်အိတ် | ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဗိုင်း | ၁၁၈၀၀၀ မှ ၁၃၈၀၀၀ |
| ၉ | ထောပတ်(ပဲ) | | တစ်အိတ် | ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဗိုင်း | ၄၅၀၀၀ မှ ၅၅၀၀၀ |
| ၁၀ | ပဲကြီး(ပဲ) | ကုန်း၊ ရွှေကွန်း | တစ်အိတ် | ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဗိုင်း | ၇၅၀၀၀ မှ ၉၀၀၀၀ |
| ၁၁ | ပြောင်းဆန် | | တစ်အိတ် | ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဗိုင်း | ၂၈၀၀၀ |
| ၁၂ | ဗိုလ်ကိတ်(ပဲ) | | တစ်အိတ် | ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဗိုင်း | ၅၅၀၀၀ မှ ၅၆၀၀၀ |
| ၁၃ | နှမ်းနက် စပုံ(နှမ်း) | | တစ်အိတ် | မန္တလေးကုန်စည်ဗိုင်း | ၂၀၇၀၀၀ မှ ၂၀၈၀၀၀ |
| ၁၄ | ကြက်သွန်နီ | ဆိပ်ဖြူ၊ ပျော်ဘွယ် | တစ်ပိဿာ | ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဗိုင်း | ၄၅၀ မှ ၈၅၀ |
| ၁၅ | ကြက်သွန်ဖြူ | ကြာကုတ် | တစ်ပိဿာ | ဘုရင့်နောင်ကုန်စည်ဗိုင်း | ၁၉၈၀ မှ ၂၀၂၅ |
| လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဈေးကွက်သတင်းအချက်အလက်အဖွဲ့ (AMIT) မှ ဖော်ပြသည်။ | | | | | |

ကြေးမုံ

ကြေးမုံ

(၂၄)ကြိမ်မြောက်ဝါဆိုသင်္ကန်းကပ်လှူပူဇော်ပွဲ

နှစ်စဉ်ကျင်းပမြဲဖြစ်သော စုပေါင်းဝါဆိုသင်္ကန်း ကပ်လှူပူဇော်ပွဲကို ရန်ကင်းမြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရေတာရှည်လမ်းသစ်၊ တလျှားကာရာမ...

တပည့်ဒါယကာ-ဒါယိကာမများ ရွှေကျင်ကျောင်းသစ်

စတုတ္ထအကြိမ်မြောက် ဝါဆိုသင်္ကန်းကပ် အထူးခရီးစဉ် တစ်ဖက်လမ်းတွင် တောင်တော် ထောင်တော် သွားဦးရာ ၀၁-၂၅၀၅၅ ၅၅ ၂၅-၀၀-၂၅၀၅၅ အသိပေးအော်ပီဒါယကာ ၀၁-၂၅၀၅၅/၀၅ ၃၀၁၈၄၁၃/၀၅ ၅၁၅၅၆၅၄

ဖခင်အမည်မှန် အ. ထ. က(၃)သာကော၊ အဋ္ဌမတန်း (H)နှိပ်ညာသင် ကြားနေသော မောင်မြင့် ပြုံးပေါက်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးဝင်း ဇော်လတ် (၁၂/ခရု(နိုင်)၀၈၉၆၈၈)ဖြစ် ပါသည်။ ဦးဝင်းဇော်လတ်

HTOO Car Rental ဝမ်းအုံးအောင် အသာလိက်သည် အဆင့်မြင့် လူပျော်ရွှင်သည်၊ ယာဉ်တိုက်ပေးပေးပေး ဆက်သွယ်ပါ။ FNU 0973053123 09799990823

ဖခင်အမည်မှန် ပညာနန်းတော်ကဲ့သို့ပင်အထက်တန်းကျောင်း ဆဋ္ဌမတန်းတွင် ပညာသင်ကြားနေသော မောင်မင်းအောင်(ဝင်း)ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးစည်သူ(၁၂/ပတ(နိုင်)၀၃၂၆၆) ဖြစ်ပါ သည်။ ဦးစည်သူ



(၂၄-၇-၂၀၁၅ ထွက်ပြီ)

- 'သမ္မတဦးသိန်းစိန်ပြန်အရွေးခံမခံဆိုတာ ကျွန်တော့်ထက် ကြီးတဲ့သူတွေတောင် မသိသေးဘူး'
လွတ်တော်ထဲရောက်ရင် ပညာရေး ဦးစားပေး လုပ်မည်ဟု ဒေါက်တာအောင်သူဆို
သမ္မတရာထူးအတွက် ဇာတ်ပို့ သို့မဟုတ် သူရဦးအောင်ကို
အစိုးရဖုန်း ငွေပေးပြီးရွေးရ
ရောင်းမလား၊ဝယ်မလား၊ပေါင်မလား
အွန်လိုင်းကနေ ဆောင်ရွက်နိုင်
ကြည့်မြင်တိုင်တစ်ဖက်ကမ်းက ကျောင်းသားဆိုရင် လက်မခံချင်ကြဟုဆို

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း (ကြော်ငြာစာအမှတ် ၁/၂၀၁၅) ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ ဒုတိယဝါဆိုလဆန်း ၇ ရက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၂၃ ရက်)

Table with 3 columns: No. (စဉ်), Name (တို့ဒေသကြီး/ပြည်နယ်), and Age (ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန). Lists candidates from various states and regions.

- ၂။ လျှောက်ထားသူသည်-
(က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
(ခ) ဘက်စုံသားဖွား (၁၈) လသည်တန်း (သို့မဟုတ်) ဘက်စုံသားဖွားဒီပလိုမာ နှစ်နှစ်သင်တန်းဆင်း အောင်လက်မှတ်ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
(ဂ) မြန်မာနိုင်ငံသူနာပြုနှင့် သားဖွားကောင်စီတွင် မှတ်ပုံတင်ထားပြီး သားဖွား ယာယီလိုင်စင်ကိုင်ဆောင်ထားသူဖြစ်ရမည်။
(ဃ) လျှောက်လွှာပို့သည့် (၁၄-၈-၂၀၁၅) ရက်နေ့တွင် အသက် (၃၅)နှစ် ထက် မကျော်လွန်သူ ဖြစ်ရမည်။
(င) ပြစ်မှုကင်းရှင်းသူဖြစ်ရမည်။
(စ) ဦးစားပေးလျှောက်ထားလိုသည့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်ကို(ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယ) ဖြင့် တိကျစွာ လျှောက်ထားရမည်။
၃။ လျှောက်လွှာပေးပို့ရန်
(က) ကိုယ်ရေးလျှောက်လွှာတွင် ပြည့်စုံစွာဖြည့်စွက်၍ လိုအပ်သော စာရွက် စာတမ်းများနှင့်အတူ ပူးတွဲပြီး ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၄၇)၊ နေပြည်တော်သို့ လိပ်မူ၍ လျှောက်လွှာပို့ရန်ဖြစ်သည့် (၁၄-၈-၂၀၁၅)ရက်နေ့ထက် နောက်မကျဘဲ လူကိုယ်တိုင် (သို့မဟုတ်) စာတိုက်မှတစ်ဆင့် ပေးပို့လျှောက်ထားရမည်။
(ခ) လျှောက်လွှာနှင့်အတူ ပူးတွဲပေးပို့ရမည့် အချက်အလက်များ-
(၁) သားဖွားအောင်လက်မှတ်(မိတ္တူမူနီ)၊
(၂) သားဖွားယာယီလိုင်စင်(မိတ္တူ)(အမည်လိုင်စင်နံပါတ်ပါ စာမျက်နှာနှင့် နောက်ဆုံးသက်တမ်းတိုးထားသည့် စာမျက်နှာ(၂)ရွက်သာပေးပို့ရမည်)၊
(၃) နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား(မိတ္တူ(၁)စောင်)၊
(၄) နိုင်ငံရေးနှင့်ပြစ်မှုကင်းရှင်းကြောင်း၊ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း၊ သက်ဆိုင်ရာမြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ စခန်း၏ ထောက်ခံစာမူရင်း(၁)စောင်၊
(၅) ကိုယ်လက်အင်္ကျီချို့ယွင်းခြင်းမရှိကြောင်း၊ ကိုယ်ရောဂါစိတ်ပါ ကျန်းမာ ကြောင်း၊ သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်ကုသရေးဦးစီးဌာနမှူး၏ ဆေးထောက်ခံ စာ (မူရင်း)(၁)စောင်၊
(၆) လျှောက်လွှာပုံစံတွင်(၆)လအတွင်း ရိုက်ကူးထားသော ဖိပြင်ထင်ရှားသည့် လိုင်စင်ဓာတ်ပုံ(၁)ပုံကပ်ရန်။
၄။ ကြော်ငြာပါရာထူးအတွက် လျှောက်ထားသူဦးစားရမည့် လစ်လပ်ရာထူးအရေ အတွက်ထက် လျော့နည်းနေလျှင်ဖြစ်စေ၊ တူညီနေလျှင်ဖြစ်စေ၊ ပိုမိုသည့်တိုင်အောင် ကွာခြားချက်များပြားခြင်းမရှိလျှင်ဖြစ်စေ လစ်လပ်ရာထူးများအတွက် လူတွေ့စစ်ဆေး ခြင်းကိုသာဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။
၅။ လူတွေ့စစ်ဆေးမည့်နေ့ရက်အား (၂၀-၈-၂၀၁၅)ရက်နေ့မှစတင်၍ ဆောင်ရွက် မည်ဖြစ်ပြီး အသေးစိတ် အချက်အလက်များကို ထပ်မံထုတ်ပြန်ကြေညာမည်ဖြစ်ပါသည်။
၆။ အခြားစုံစမ်းမေးမြန်းလိုချင်သူများ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၄၇)၊ နေပြည်တော်(တယ်လီဖုန်းအမှတ်၊ ၀၆၇-၄၃၁၀၅၂ နှင့် ၀၆၇-၄၃၁၀၇၄)သို့ လူကိုယ် တိုင်ဖြစ်စေ၊ တယ်လီဖုန်းဖြင့်ဖြစ်စေ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ဥရဲထုတ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၃၅/၂၀၁၅) သင်တန်းဆင်းသည့်နေ့ကျင်းပရေးအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်များ၏ အကျမ်းဂန်ပေးအပ်ခြင်း အကျမ်းဂန်ပေးအပ်ခြင်း အဖွဲ့ဝင်များ၏ အကျမ်းဂန်ပေးအပ်ခြင်း အဖွဲ့ဝင်များ၏ အကျမ်းဂန်ပေးအပ်ခြင်း အဖွဲ့ဝင်များ၏ အကျမ်းဂန်ပေးအပ်ခြင်း အဖွဲ့ဝင်များ၏ အကျမ်းဂန်ပေးအပ်ခြင်း

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း ၁။ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးကုသရေးဦးစီးဌာန၊ မုံရွာမြို့၊ ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး ဝန်ထမ်းအိမ်ရာဝင်းအတွင်း ဝန်ထမ်းအိမ်ရာများ ဆောက်လုပ်ရန်အတွက် မြန်မာနိုင်ငံသားပိုင် ဆောက်လုပ်ရေးလိုင်စင်ရကုမ္ပဏီ၊ အသင်းအဖွဲ့များထံမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူအပ်ပါသည်။ ၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းအရင်းအမြစ်အရ - ၂၀-၇-၂၀၁၅ရက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းမည်ရက် - ၁၉-၈-၂၀၁၅ရက် တင်ဒါလျှောက်လွှာရောင်းချမည့်နေရာ - တိုင်းဒေသကြီးကုသရေးဦးစီးဌာန ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၊ မုံရွာမြို့။ ၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါအသေးစိတ်အချက်အလက်များကို စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကုသရေးဦးစီးဌာန၊ ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၊ မုံရွာမြို့သို့ လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ဖုန်း-၀၇၁-၂၅၀၅၅၊ ၀၇၁-၂၄၂၄၅၅ သို့ ဖြစ်စေ ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါစစ်ဆေးချက်ပေးအဖွဲ့။

ပြည်ကြီးမဏ္ဍိုင် ခိုင်မာဖို့ အခွန်တာဝန် ကျေပွန်ဖို့

မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာန၊ မွေးမြူရေးဌာန (ယခင် မွေးမြူရေး၊ အစားအစာနှင့် နို့ထွက်ပစ္စည်းလုပ်ငန်းလက်ထက်) အကြွေးပေးသွင်းရန်ပျက်ကွက်သည့် လုပ်ငန်းရှင်များသို့ အသိပေးကြေညာခြင်း

Table with 4 columns: No. (စဉ်), Name (အမည်), Age (အဘအမည်), and Date (မှတ်ပုံတင်အမှတ်). Lists names and dates for debt collection.

Table with 4 columns: No. (စဉ်), Name (အမည်), Age (အဘအမည်), and Date (မှတ်ပုံတင်အမှတ်). Lists names and dates for debt collection.

အားဆက်ဆောင်းပါး

သတင်းစာဆရာ စာရေးဆရာကြီး နတ်မောက်ထွန်းရှိန်၏ ရှားပါးနေသော ဝင်းတွေနဲ့တည်ခဲ့သည့် မင်းနေပြည်စာအုပ်ကို စာဖတ်ပရိသတ်များအတွက် ကြေးမုံမှ အပတ်စဉ် အခန်းဆက်ဖော်ပြသွားမည်ဖြစ်သည်။ (ကြေးမုံ)

ဝင်းတွေနဲ့တည်ခဲ့သည့် မင်းနေပြည်

နတ်မောက်ထွန်းရှိန်

လခင်အပတ်မှအဆက်

ဝန်ထောက် ပုပ္ပါးမြို့စား မဟာမင်းလှထင်ကျော် ကြီးကြပ်သည့် အရှေ့မြောက်စွန်း မိတ်တဲခါးကို 'ကုလား' ဟူသော မိတ်ဘက်နံသင့်အရ ဘုန်းတန်ခိုးတော် လွန်လွန်ကဲကဲ ကြီးကျယ်မည်ဟူသော သုတိမင်္ဂလာ ဩဘာနိမိတ်ကိုယူ၍ "လွန်ကဲ" တံခါးဟု သမုတ်တော်မူသည်။

မထွေးမြို့စားဝန်ကြီး သတိုးမင်းကြီး မဟာမင်းလှသီဟသူကြီးကြပ်သည့် အရှေ့မြောက်အလယ် "တူရီ" ဓာတ်တံခါးကို အံတောဟု ဓာတ်ဘက်နံသင့်အရ မြို့ဦးမြို့ထိပ်ဟူသော တည်ရာဌာနကို အစွဲပြု၍ "ဦးထိပ်" တံခါးဟု သမုတ်တော်မူသည်။ (နန်းတော် အရှေ့ တံခါးပေါက်)

ဝန်ထောက် ခန်းပတ်မြို့စား မဟာမင်းလှသီဟသူကြီးကြပ်သည့် အရှေ့မြောက်တောင်အစွန်းမိတ်တဲခါးကို "ဆွေသား" ဟူသော မိတ်ဘက်နံသင့်အရ ဇမ္ဗူဒီပါယူဇနာ တစ်သောင်းလုံးကို ညွှတ်ရန်ဆိုက်ရမည်ဟူသော သုတိမင်္ဂလာ ဩဘာနိမိတ်ကိုယူ၍ "တောင်းညွှတ်" တံခါးဟု သမုတ်တော်မူသည်။

တောင်မြောက်အရှေ့စွန်း ဝန်ထောက်ဖောင်ဝန်းမြို့သစ်မြို့စား မဟာမင်းလှသီဟသူ ကြီးကြပ်သည့် မိတ်တဲခါးကို "ကုလား" ဟူသော မိတ်ဘက်နံသင့်အရ ဇမ္ဗူဒီပါယူဇနာတစ်သောင်းလုံးကို ညွှတ်ရန်ဆိုက်ရမည်ဟူသော သုတိမင်္ဂလာဩဘာနိမိတ်ကိုယူ၍ "သောင်ညွှတ်" တံခါးဟု သမုတ်တော်မူသည်။ (ယခု မင်္ဂလာ တံခါး)

လောင်းရှည်မြို့စား အတွင်းဝန်မင်းကြီး မဟာစည်သူ

ကြီးကြပ်သည့် တောက်မြောက်အလယ် "ကောလီ" ဓာတ်တံခါးကို "ဂဗ္ဗ" ဟူသော ဓာတ်ဘက်နံသင့်အရ ဘုန်းတန်ခိုးတော် လွမ်းရမည်ဟူသော သုတိမင်္ဂလာ ဩဘာနိမိတ်ကိုယူ၍ "ကျော်မိုး" တံခါးဟု သမုတ်သည်။

ဗန်မော်တွင်းဝန် မင်းကြီးမဟာမင်းလှစည်သူ ကြီးကြပ်သည့် တောင်မြောက်အနောက်စွန်း မိတ်တဲခါးကို "နောင်ရင်း" ဟူသော မိတ်ဘက်နံသင့်အရ ရန်အပေါင်းကို နှိမ်နင်းမည်ဟူသော သုတိမင်္ဂလာ ဩဘာနိမိတ်ကိုယူ၍ "ရန်နှင့်" တံခါးဟု သမုတ်တော်မူသည်။ အနောက်မြောက်တောင်စွန်း သစ်တောဝန် မင်းကျော်မင်းလှစည်သူ ကြီးကြပ်သည့် မိတ်တဲခါးကို ဂဗ္ဗဟူသော ဓာတ်ဘက်နံသင့် အကွရာကိုယူ၍ တစ်နည်းအားဖြင့် ၎င်းတံခါးသည် သေသောသူတို့ကို ထုတ်ဆောင်ရာ အမင်္ဂလာတံခါးဖြစ်၍ ၎င်းတံခါးမှဝင်ထွက်သွားလာ မကြာမကြာ ကြုံတွေ့ရသောသူများသည် မရုဏသတိကမ္မဋ္ဌာန်းကို မှန်ကြေးမုံပြင်ကဲ့သို့ အာရုံပြု ရှုကြကုန်လော့ဟု သတိပေးသော အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ကြေးမုံတံခါး ဟု သမုတ်တော်မူသည်။ (ယခု အာဠာတံခါးဟုခေါ်သည်။ အမရပူရတွင်လည်း ကြေးမုံတံခါးရှိသည်။)

မြတောင်မြို့စား သေနတ်ဝန်ကြီး သတိုးမင်းကြီး မဟာမင်းလှကျော်သူ ကြီးကြပ်သည့် အနောက်မြောက်အလယ် "ပါပ" ဓာတ်တံခါးကို "စရေ" ဟူသော ဓာတ်ဘက်နံသင့်အရ ရွှေမြို့ရေနန်း ၉၅၀ ခေါ်တွင် အစဉ်အရှည် တည်တံ့အံ့သော သုတိမင်္ဂလာ ဩဘာနိမိတ်ကိုယူ၍ "စည်းရှည်" တံခါးဟု သမုတ်တော်မူသည်။ (ယခု ၁၉

လမ်း၊ စက်ရှင်တံတား နေရာဖြစ်သည်။)

အတွင်းဝန် ရေနံချောင်းမြို့စား မင်းကြီး မဟာမင်းကျော်ခေါင်ကြီးကြပ်သည့် အနောက်မြောက်စွန်း မိတ်တဲခါးကို "နောင်ရင်း" ဟူသော မိတ်ဘက်နံသင့်အရ ကျော်စောထင်ရှားမည်ဟူသော သုတိမင်္ဂလာဩဘာနိမိတ်ကိုယူ၍ "ထင်ရှား" တံခါးဟု သမုတ်တော်မူသည်။

မြောက်မြောက်အနောက်စွန်း ပင်းတလဲမြို့ ပုဂံမြို့ဝန် မင်းကြီး မဟာမင်းခေါင်ကြီးကြပ်သည့် မိတ်တဲခါးကို "ဆွေသား" ဟူသော မိတ်ဘက်နံသင့်အရ စည်ပင်သာယာမည်ဟူသော သုတိမင်္ဂလာ ဩဘာနိမိတ်ကိုယူ၍ "စည်သာ" တံခါးဟု သမုတ်တော်မူသည်။

ပုခန်းကြီးမြို့စား ဝန်ကြီးသတိုးမင်းကြီး မဟာမင်းလှစည်သူ ကြီးကြပ်သည့် မြောက်မြောက်အလယ် "အမြို့" ဓာတ်တံခါးကို "ဝံသေ" ဟူသော ဓာတ်နံသင့်အရ "လေးသိန်း" တံခါးဟု သမုတ်တော်မူသည်။ (ယခု နန်းမြို့မြောက် အထွက်တံခါး)

ကင်းဝန် မဟာမင်းလှဇေယျသူ ကြီးကြပ်သည့် မြောက်မြောက်အရှေ့စွန်း မိတ်တဲခါးကို "အောင်ပ" ဟူသော မိတ်ဘက်နံသင့်အရနှင့် မန္တလေးတောင်ဦး တောင်ခြေအနီးမှာ တည်ရှိနေသည့်ကို ပေါ်လွင်ထင်ရှားစေခြင်းငှား "မန်းဦး" တံခါးဟု သမုတ်တော်မူသည်။ တံခါး (၁၂) ရပ် အမည်တော်တို့ကိုလည်း တံခါးပေါက်တစ်ခုတစ်ခု၏ အဝင် လက်ဝဲ၊ အထွက် လက်ယာကျသော မီးကာအုတ်တံတိုင်းကြီးများအနီး၌ အုတ်ပလ္လင်သုံးဆင့်ခံ၍ မော်ကွန်းစိုက်ထူသည်။ အုတ်ပလ္လင်အဖြူ လူနစ်ဖက်ခန့်ရှိ ကျွန်းတိုင် နိန့်ကြီးများ၏ထိပ်မှ အနိမ့်မော်ကွန်းရွက်ပေါ်တွင် ရွှေစာလုံးကြီးများဖြင့် သက္ကရာဇ် ၁၂၂၁ ခု၊ ကဆုန်လပြည့်ကျော် ၆ ရက်နေ့၊ ည၌ ၃ ချက်တီးကျော် (၇)ရက်၊ တနင်္လာနေ့အဝင် (၄)နာရီ (၂)ပါး အချိန်တည်ရတနာပုံ၏ ရွှေမြို့တော်ကြီး ဦးထိပ်တံခါး စသည်ဖြင့် ဝေဇအောင် ကမ္မည်းမော်ကွန်း စိုက်ထူထားသည်။

ရွှေမြို့တော်ကြီး ဓာတ်တံခါးလေးရပ်၊ မိတ်တဲခါး (၈) ရပ်၊ ရွှေမြို့တော်ကြီးလေးထောင့် သူရဲခိုအောက်တို့၌ အင်း၊ ယတြာ အဆောင်အနံ့များ ရှေးအစဉ်အလာနှင့်အညီ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်မြှုပ်နှံထားများသည်ကို မြို့တည်၊ နန်းတည် စာတမ်းများ၌ ဖတ်ရှုလေ့လာရသည်။ တံခါး

(၁၂)ရပ် အဝင်လက်ဝဲ၊ အထွက်လက်ယာထူရန် တိုက်အောက်ကျောက်သေတ္တာနှင့် ထည့်သွင်းမြှုပ်နှံခြင်းဖြစ်သည်။

ဓာတ်တံခါး၊ မိတ်တဲခါး၊ ရွက်ကာ၊ တုရိုဏ်တိုင် မြို့တော်လေးထောင့်များမှာ ကျောက်သေတ္တာ၊ ကျောက်မြူတာ၊ ရသေ့ရုပ်၊ နတ်ရုပ်ထားမည့် အခါတော်ရောက်သည့်နေ့ များတော်၊ မတ်တော်၊ မင်းညီမင်းသားတို့ ဆင့်ဆိုသည့် အတိုင်း ဆောင်ရွက်ရ၏။ ရွှေမြို့တော်ကြီး လေးထောင့်တို့တွင်လည်း အင်းများမြှုပ်နှံလျက် နတ်ရုပ် နတ်ကွန်းများထားရှိ၏။ ကျောက်သေတ္တာနှင့် သောဠသ အဖုံးအထဲ (၁၃၆)သင်္ချာဂါထာအင်းကို ဓာတ်ခြောက်ပါး အင်းပြားတွင်ရေး၏။ အင်းနံ့သည့်အပေါ် ရွှေမြို့တော် အရှေ့မြောက်ထောင့်(ကုန်းနတ်)၊ အရှေ့တောင်ထောင့် (သောမနတ်)၊ အနောက်တောင်ထောင့်(ဝရုဏနတ်)၊ အနောက်မြောက်ထောင့်(ဘာရဒွါဇနတ်)လေးပါးကို ဟောင်းသရဖူဆောင်းတန်ဆာဆင်၊ ထက်ဝယ်ဖွဲ့ လက်ယာလက်သန်လျက်ထမ်း၊ လက်ဝဲလက်ချဟန်၊ (ဓမ္မဇာန်ပါ)၊ ပမာဏ (၁၂)သစ်ခန့် ကြေးစင်သွန်းလုပ်၍ အုတ်ဂူတည်ပြီးလျှင် ကျောက်သေတ္တာနှင့် ထားရ၏။

ရွှေမြို့တော် တံခါးလေးရပ်တွင်လည်း အရှေ့မြောက်အလယ် သူရဲဇာတ်တံခါးအဝင် ပြင်လက်ယာဘက်မြို့ရိုးအနီး၌ (ငတောင်မြင့် နတ်ဘီလူး)၊ တောင်မြောက်အလယ်(ကောလီနတ်ဘီလူး)၊ အနောက်မြောက်အလယ် ပါပဓာတ်တံခါးအဝင် ပြင်လက်ယာဘက်မြို့ရိုးအနီး၌ (တောင်ကျွန်းနတ်ဘီလူး)၊ မြောက်မြောက်အလယ် အမြို့ဇာတ်တံခါးအဝင် ပြင်လက်ယာဘက် မြို့ရိုးအနီး၌ (တောင်ပြန်း နတ်ဘီလူး)လေးဦးတို့ကို လက်ယာဒူးထောက်၊ လက်ဝဲဒူးချ၊ လက်ယာလက် ဆောက်ပုတ်ဆွဲ၊ အရပ်ခုံပါ ပမာဏ တစ်တောင်၊ တစ်မိုက်ခန့် ကျောက်ဖြူကို ထုလုပ်ရ၏။

ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်။

[ဆရာနတ်မောက်ထွန်းရှိန်၏ (၂၀၀၁ ခုနှစ် အမျိုးသား စာပေဆု-သုတပဒေသာပွဲ) ဝင်းတွေနဲ့တည်ခဲ့သည့် မင်းနေပြည် စာအုပ်မှ အခေါ်အဝေါ်နှင့် အသုံးအနှုန်းများ၊ စာလုံးပေါင်းသတ်ပုံနှင့် သဒ္ဒါအထားအသိုများကို မူရင်း အတိုင်းဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။]

SONY XPERIA E4 Dual



New Model Selling Price
145,000Ks

- Display**
5.0" qHD IPS screen
- Camera and Video**
5MP AF + Flash & 2MP Front Camera

Dual Sim Available Colors

FREE GIFTS Silicon Back Cover + Screen Guard

SONY XPERIA M4 Aqua



New Model Selling Price
299,000Ks

- Durability & Design**
IP65/IP68 waterproof & dust tight
- Display**
5" 720P HD IPS Display

Dual Sim Available Colors

FREE GIFTS Silicon Back Cover + Screen Guard

SONY XPERIA C4 Dual



New Model Selling Price
369,000Ks

- Camera and video**
13MP Exmor RS Rear + Flash
5MP Exmor R Front 25mm wide angle + Flash
- Display**
5.5" Full HD IPS Display

Dual Sim Available Colors

FREE GIFTS Silicon Back Cover + Screen Guard

"အမြို့ မြို့အနယ်နယ်ရှိ Wai Yan Electronics နှင့် Sony Official Dealers ဆိုင်ကြီးများတွင် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။" Official Warranty by: **TNW Enterprise Limited**

SONY SHOWROOM YANGON: ■ Yaw Min Gyl, Tel: 01-245311 ■ Kabar Aye, Tel: 01-546006, 401416 ■ Gamone Pwint, Tel: 09-73119900 ■ Bo Aung Kyaw, Tel : 01-398566, 256620, 246513
SONY SHOWROOM MANDALAY: ■ Chan Aye Thar Zan Township, Tel: 02-72580-4 ■ Yadanarpon Diamond Plaza, Tel: 09-91008417
SONY SHOWROOM NAY PYI TAW: ■ Thiri Yadanar Hyper Market, Tel: 067-420791, 420966 **WHOLE SALES / DISTRIBUTION :** Tel: 01- 554708

ပြည်တွင်းရေးရာ

မတ်လ

ကုန်းဘောင်မင်းဆက် နောက်ဆုံးစံမြန်းခဲ့သည့် နန်းမြို့တော်

ခဲ မင်းထက်အောင်(မန်းကိုယ်ပွား)



မင်းတုန်းမင်းတရားကြီးသည် မန္တလေးရတနာပုံ ရွှေမြို့တော်ကြီးကို သက္ကရာဇ် ၁၂၂၁ ခုနှစ်မှ စတင် တည်ထောင်ခဲ့ရာ ယခု ၁၃၇၇ ခုနှစ်တွင် ၁၅၆ နှစ်တိုင်တိုင် ရှိခဲ့ပေသည်။ မန္တလေးမြို့တော်ကြီးကို ရတနာပုံ၊ ရတနာဘူမိ၊ မန္တလေးဟူ၍ သုံးမယ်ရခေါ်ဆိုကြပြီး မင်းတုန်းမင်းကြီး၏ နန်းမြို့ကို လေးကျွန်းအောင်မြေဟု အမည်ပေးခဲ့၏။ နန်းမြို့၏ အလယ်ဗဟိုတွင် တည်ရှိခဲ့သော နန်းတော်ကြီးကို မြန်မာ့စံကျော် ရွှေနန်းတော်ကြီးဟု အမည်သမုတ်ခဲ့ပါသည်။

မင်းတုန်းမင်းတရားကြီးသည် နန်းမြို့ကို မြို့ရိုး၊ တံတိုင်း၊ ကျုံးတို့နှင့် တကွ တည်ဆောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး နန်းမြို့ကို သာသနာ နှစ် ၂၄၀၀ အထိအမှတ်အဖြစ် တာ၆၀၀ ထားရှိပြီး လေးဘက်လေးတန် စတုရန်းပုံ သဏ္ဍာန် တည်ဆောက်ထားပါသည်။ အုတ်မြို့ရိုးအမြင့်မှာ မြေပြင်မှ ၂၇ ပေ မြင့်ပြီး မြို့ရိုးထိပ်တွင် ၆ ပေ အကျယ် အုတ်ခင်းလမ်းနှင့် တကွ တစ်ဖက်လျှော့မြေမြို့ရိုးရှိပါသည်။ မြို့ရိုးတစ်ဖက်စီတွင် တံခါးသုံးပေါက်စီထားရှိပြီး မြို့ရိုးပတ်လည်တွင် တံခါး ၁၂

ပေါက်ရှိပါသည်။ နန်းမြို့၏ အလယ်ဗဟိုတွင် ရှိသော မြန်မာ့စံကျော်ရွှေနန်းတော်ကြီးကို အရှေ့၊ အနောက် အကျယ်ဆုံးနေရာတွင် ၁၀၀၄ ပေ၊ တောင်မြောက် ၅၇၄ ပေရှိပြီး ၆ပေ ၉လက်မ မြင့်သော အုတ်ခုံ အထက်တွင် တည်ဆောက်ထားသည်။ မြေခန်းဆောင်၊ ရွှေနန်းပြသာဒ်၊ ဗျတိုက်၊ ဇေတဝန်ဆောင်၊ လေသာဆောင်၊ ညီလာခံ၊ စန္ဒဆောင်၊ ရွှေတိုက်၊ မှန်နန်းတော်ကြီး၊ အနောက်ပွဲတက် ဇေတဝန်

ဆောင် စသည်ဖြင့် အဆောင်ပေါင်း ၁၆၆ ဆောင်ဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားပြီး နန်းတော်ကို ၁၂ ပေခန့်အမြင့်ရှိ သစ်လုံးများ စီတန်းထားသောသစ်တပ်ဖြင့် ကာရံထားပါသည်။ နန်းတော်ဝန်းကျင်တွင် ဗဟိုရံစင်၊ စွယ်တော်စင်၊ ဒင်္ဂါးစက်ရုံ၊ မှန်စီကျောင်း၊ နွေရာသီစံနန်းတော်၊ မြောက်ဥယျာဉ်တော်၊ လွတ်တော်နှင့် သင်္ချိုင်းတော်စသည်တို့ကို တွေ့မြင်နိုင်ပါသည်။

မန္တလေးရတနာပုံ ရွှေမြို့တော် သမိုင်းသည် ယနေ့ခေတ်တွင်

အလှမ်း မဝေးသေးပါသဖြင့် ကုန်းဘောင်ဆက် မြန်မာမင်းများဖြစ်သည့် မင်းတုန်းမင်းနှင့် သီပေါမင်းတို့ နောက်ဆုံး နန်းစံသွားရာ ရွှေနန်းတော်အဆောက်အအုံ များ နန်းတော်အဆောင် ၁၀၀ ကျော်တို့အား ရှေးမူမပျက် ပြန်လည်တည်ဆောက်ထားခဲ့သည်ကို တွေ့မြင်လေ့လာကြခြင်းဖြင့် ရှေးမြန်မာလူမျိုးတို့သည် ကိုယ့်ထီးကိုယ်နန်းနှင့် နေထိုင်စိုးစံခဲ့ကြသည်ကို မှန်းမျှော်ကြည့်ရှုနိုင်ကြမည်ဖြစ်သည်။

သတင်းတိုများ

အသင်းဖွဲ့စည်းခြင်းအခမ်းအနားကျင်းပ

ဝိုင်းမော်မြို့နယ် မဒိန်ကျေးရွာအုပ်စု မနောဖြူစိုက်ပျိုးရေးနှင့်အထွေထွေ ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်းသမဝါယမအသင်းလီမိတက် ဖွဲ့စည်းခြင်း အခမ်းအနားကို ဇူလိုင် ၁၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက အဆိုပါကျေးရွာအုပ်စု ရှေးမျိုးရိုး၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်သမဝါယမဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဦးကြည်လင်နှင့် မြို့နယ်သမဝါယမအသင်းစုဥက္ကဋ္ဌ ဦးစန်းနိုင်တို့က သမဝါယမဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေနှင့် အသင်းဖွဲ့စည်းရေးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာများကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ခေါဝမ်၊ အတွင်းရေးမှူး ဒေါ်လှဘုတို့ပါဝင်သော ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ကို ရွေးချယ်ကြသည်။ ထို့နောက် မြို့နယ်သမဝါယမဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိနှင့်အဖွဲ့သည် ဝိုင်းမော်မြို့ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်၌ ပွင့်တက်နှင့် ရွှေပင်ရွှေသီး စိုက်ပျိုးရေးနှင့်အထွေထွေရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း သမဝါယမအသင်းလီမိတက်တို့ကို ဆက်လက်ဖွဲ့စည်းပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၄၀၉)

ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်းသို့စာရေးကိရိယာ ထောက်ပံ့လှူဒါန်း

ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း)လင်းခေးခရိုင်မိုးနဲမြို့နယ်၌ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်းတွင် ပထမတန်းမှ စတုတ္ထတန်းအထိတက်ရောက် ပညာသင်ကြားနေသော ကျောင်းသား ၇၉ ဦးအတွက် စာအုပ် ၂၂ ဒါဇင်၊ ပေတံ ၅၈ ချောင်း၊ ခဲတံ ၁၉ ဒါဇင်ကို မြို့နယ်မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းနှင့် အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့တို့က ဇူလိုင် ၂၁ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက လွယ်မြေရပ်ကွက် ဝိဇ္ဇာရိယဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းဓမ္မာရုံသို့ သွားရောက်ထောက်ပံ့လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်းသိရသည်။ ဆက်လက်၍ မြို့နယ်မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ခင်ဆွေယု၊ မြို့နယ်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ အတွင်းရေးမှူး ဒေါ်နန်းမေသောင်းခင်တို့က စာအုပ်၊ ပေတံ၊ ခဲတံများကို ကျောင်းသားများသို့ ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

မိုးပွင့်(အထူး)စီမံချက် နိုင်ငံသား စိစစ်ရေးကတ်ပြားကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

မိုးပွင့် ၂၃
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ငမဲမြို့နယ် သာယာကုန်းကျေးရွာအုပ်စုအတွင်းရှိ ကျေးရွာ(၄)ရွာမှ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့်နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား ပြုလုပ်ရန် ကျန်ရှိနေသူများအား မိုးပွင့် (အထူး)စီမံချက်အရ မြို့နယ်လူဝင်မှု ကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနဦးစီးမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများက သာယာကုန်း ကျေးရွာအုပ်စုအရပ်ရပ်တွင် ဇူလိုင် ၁၅ ရက်က ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ရာ မင်းဘူးခရိုင် လဝကဦးစီးဌာနမှူး ဦးကျော်ဌေးက မိုးပွင့်(အထူး)စီမံချက် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားလုပ်ငန်းနှင့် ပတ်သက်၍ ဒေသခံကျေးရွာ ပြည်သူများ သိရှိသင့်သည့်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ထိုသို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် သာယာကုန်းကျေးရွာအုပ်စုအတွင်းမှ အသက်(၁၈)နှစ်ပြည့်ပြီး နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား မပြုလုပ်ရသေးသူများအား စိစစ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ပြုလုပ်ရန်ကျန်ရှိနေသူ (၆၄)ဦးအား နေ့ချင်းပြီး ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သန်းနိုင်ဦး(ငမဲ)

ညောင်ဦးမြို့နယ်တွင် အထူးအထွက်တိုးပုလဲသွယ်စပ်မျိုးစပါး ကွင်းသရုပ်ပြပွဲကျင်းပ

ညောင်ဦး ၂၃
ညောင်ဦးခရိုင် ညောင်ဦးမြို့နယ်တွင် အထူးအထွက်တိုး ပုလဲသွယ်စပ်မျိုးစပါးကွင်းသရုပ်ပြပွဲနှင့် စံကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲကို ဇူလိုင် ၂၁ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ညောင်ဦးမြို့နယ် လက်ပံခြေပေါ်ကျေးရွာအုပ်စု ကွင်းအမှတ် ၁၃၂၅၊ ဦးပိုင် ၈/၄ ရှိ တောင်သူဦးဝင်းနိုင်၏ လယ်မြေတွင် ကျင်းပခဲ့သည်။

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန တိုင်းဦးစီးမှူး၊ ဦးလှမြင့်အောင် (ညွှန်ကြားရေးမှူး)တက်ရောက်၍ လက်ပံခြေပေါ်မြစ်ရေတင်စနစ်ဖြင့် လယ်ယာစိုက်ပျိုးသည့် တောင်သူများအား မနောသုခ၊ ဆင်းသုခကဲ့သို့ စပါးမျိုးစိုက်ပျိုးခြင်းထက် အထူးအထွက်တိုးပုလဲသွယ်စပ်မျိုးစပါးကိုပြောင်းလဲစိုက်ပျိုးခြင်းဖြင့် တစ်ဧကစပါးထွက်ရှိမှု အခြေအနေများနှင့် ဝင်ငွေပိုရရှိမှု အခြေအနေများကို နှိုင်းယှဉ်၍ စပါးအထွက်နှုန်းကောင်း မွန်သည့် ပုလဲသွယ်စပ်မျိုးကို စိုက်ပျိုးသင့်ကြောင်း၊ ထိုကဲ့သို့ စပါးစိုက်ပျိုးပြီးပါကလည်း အခြားသီးနှံများစိုက်ပျိုးရာတွင် မိမိတို့တောင်သူတွေအတွက် ဒေသခံ ကိုက်ညီပြီး ဝင်ငွေပိုရရှိစေနိုင်မည့် သက်တမ်းတိုသည့် သီးနှံများအား စိုက်ပျိုးသင့်ကြောင်း တောင်သူပညာပေး တစ်ရပ်ဖြင့် ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် တောင်သူဦးဝင်းနိုင်၏ ပုလဲသွယ်အထူးအထွက်တိုးစပါးကို စံကွက်ရိတ်သိမ်းယူခဲ့ရာ တစ်ဧကလျှင် စပါးတင်း ၁၈၃ ခန့် ထွက်ရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ ပုလဲသွယ် အထူးအထွက်တိုးစပါးကွင်းသရုပ်ပြပွဲနှင့် စံကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲသို့ တိုင်းဒေသကြီး စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး၊ ဦးလှမြင့်အောင်(ညွှန်ကြားရေးမှူး)နှင့်

ခရိုင်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး၊ ဦးဌေးနိုင်၊ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး၊ ဒေါ်ခင်ဌေးရီနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ ညောင်ဦးခရိုင် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ဦးတင်ထူးမောင်၊ ခေတ္တမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ဦးသိန်းလွင်နှင့် ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊ လက်ပံခြေပေါ်၊ သူကောင်းတည်၊ အထက်ညဉ့်၊ အောက်ညဉ့်ကျေးရွာများမှ ဒေသခံတောင်သူများ စိတ်ဝင်စားစွာတက် ရောက်ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ရဲဝင်းနိုင်(IPRD)



ကလေးဝမြို့ရွှေမုဌာလမ်းကိုကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးကွန်ကရစ်လမ်းခင်း

ကလေးဝ ၂၃
ကလေးခရိုင် ကလေးဝမြို့ ချင်းတွင်းမြစ်နှင့် မြစ်သာမြစ်ဆုံရာ သဘောဆီပင်ကမ်းသို့ သွားရာလမ်းဖြစ်သော ရွှေမုဌာလမ်းမအား ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးဖြင့် အရှည်ပေ ၁၅၀၀၊ အကျယ် ၁၃ ပေ၊ ထု ၉ လက်မဖြင့် ကွန်ကရစ်လမ်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်းကို ဇူလိုင် ၁ ရက်က စတင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

လက်ရှိအချိန်တွင် အဆိုပါလမ်း၏ အရှည်ပေ ၁၅၀၀၊ အကျယ် ၆ ပေ ၆ လက်မ၊ ထု ၉ လက်မ ကွန်ကရစ်လမ်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်းအား ပြီးစီးပြီဖြစ်၍ လုပ်ငန်းအားလုံးဆောင်ရွက်မှုများကို အမြန်ပြီးစီးနိုင်ရန် ကလေးခရိုင်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်ထူးသည် မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင်လွင်၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် အထောက်အကူပြုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ သက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ဇူလိုင် ၂၁ ရက်တွင် ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

သဘောဆီပင်ကမ်းသို့သွားရာ ရွှေမုဌာလမ်းမအား ကွန်ကရစ်ခင်းခြင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုပြီးစီးပါက ယာဉ်ကြီး၊ ယာဉ်ငယ်များ၏ ဆိပ်ကမ်းကုန်စည်ပို့ဆောင်သယ်ယူမှုနှင့် ရေကြောင်းခရီးဖြင့် ခရီးသွားပြည်သူများ၏ သွားလာရေးတို့တွင် များစွာအဆင်ပြေလာမည်ဖြစ်သည်။

ရဲဝင်းနိုင်

မိုးနဲမြို့နယ်တွင် မြန်မာတိုင်းရင်းဆေးပညာဖြင့် ကျောင်းကျန်းမာရေးဆောင်ရွက်ပေး

မိုးနဲ ၂၃
ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) မိုးနဲမြို့နယ် တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာနသည် မြန်မာတိုင်းရင်းဆေးပညာဖြင့် ဒေသခံပြည်သူလူထုများနှင့် ကျောင်းသားလူငယ်များ၏ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများအား အခါအားလျော်စွာ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ ကျောင်းကျန်းမာရေးလုပ်ငန်းအနေဖြင့် မြို့နယ်တိုင်းရင်းဆေးမှူး ဒေါ်ခင်သန္တာဝင်းနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်မှုကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့ ဆရာမကြီးဒေါ်နော်ကပေါစေးနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် ဇူလိုင် ၂၁ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ဥယျာဉ်ရပ်ကွက်ရှိ အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်းသို့ရောက်ရှိပြီး ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူ ၁၀၁ ဦး၏ ကျန်းမာရေးနှင့် လိုအပ်သည့်အကူအညီများ ပံ့ပိုးပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မျိုးညွန့်ရွှေ (မိုးနဲ)



ပခုက္ကူခရိုင်ပျံကျဈေးသည်များအား ထောက်ပံ့ကြေးပေးအပ်

မြိုင် ၂၃
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပခုက္ကူခရိုင် မြိုင်မြို့ စည်ပင်သာယာရေးဦးစီးဌာန၌ ပျံကျဈေးသည်များအား ထောက်ပံ့ကြေး ပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို ဇူလိုင် ၂၁ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည်။

အဆိုပါပေးအပ်ပွဲသို့ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစောဝင်းက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်သန်းနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့အမှုဆောင်အရာရှိ ဦးဟန်မြင့်တို့က ပျံကျဈေးသူ ဈေးသားများအား တစ်ဦးလျှင် ကျပ် ၅၀၀၀ နှုန်းဖြင့် ၁၅၅ ဦးတို့အား ပေးအပ်ခဲ့သည်။

စိန်မြိုင်(မြိုင်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

ကလေးခရိုင်ကလေးဝမြို့၏ ချင်းတွင်းမြစ်ရေမြင့်တက်မှု ကွင်းဆင်းကြည့်ရှု

ကလေးခရိုင် ဇူလိုင် ၂၃
 ကလေးခရိုင်ကလေးဝမြို့၏ ချင်းတွင်းမြစ်ရေမြင့်တက်မှုကို ကလေးခရိုင်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်ထွေးသည် မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင်လွင်၊ မြို့နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် အထောက်အကူပြုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများနှင့် အတူ ဇူလိုင် ၂၁ ရက်က ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။
 ကလေးဝမြို့ ချင်းတွင်းမြစ်ရေ၏ စိုးရိမ်ရေအမှတ်သည် ၁၅၅၀ စင်

တီမီတာဖြစ်ပြီး ယခုအချိန်တွင် ချင်းတွင်းမြစ်ရေသည် ၁၂၄၂ စင်တီမီတာသို့ ရောက်ရှိလာပြီဖြစ်သဖြင့် ကလေးဝမြို့မှ အစုန်အဆန် ပြေးဆွဲနေသော ရေယာဉ်လှိုင်းမှ အမြန်ယာဉ်များ မော်တော်များ ဂရုစိုက်မောင်းနှင်ကြရန်နှင့် ရေယာဉ်တိုင်းတွင် အသက်ကယ်ဘောကွင်းများ၊ အကျီများ လုံလောက်စွာထားရှိကြရန် တာဝန်ရှိသူတို့က လိုက်နာဆောင်ရွက်ကြရန် ကလေးခရိုင် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌကမှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ဂျိုးနက်



ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးမှ စေတနာ့ဝန်ထမ်း လူငယ်များနှင့် ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကျင်းပ

ပုသိမ် ဇူလိုင် ၂၃
 ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့တွင် လူမှုဝန်ထမ်းကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် UNDP၊ UNICEF၊ UN Volunteers အဖွဲ့တို့ ပူးပေါင်းစီစဉ်သော အမျိုးသားအဆင့် သဘာဝဘေးလျော့ပါးရေး စေတနာ့ဝန်ထမ်းလူငယ်များ အစီအမံမဟာဗျူဟာ ရေးဆွဲရေးနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ စေတနာ့ဝန်ထမ်းလူငယ်များနှင့် ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ဇူလိုင် ၂၁ ရက် နံနက် ၉နာရီခွဲက ပုသိမ်မြို့ရှိ ဆရာဝန်အသင်းခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။
 အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ တိုင်းကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေး ဦးစီးဌာန တိုင်းဦးစီးမှူးဦးသန်းစိုး၊ တိုင်းလူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာနတိုင်းဦးစီးမှူးဒေါ်ခင်မေမေ၊ UNDP မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ၂၅ မြို့နယ်မှ စေတနာ့ဝန်ထမ်းလူငယ်များ တက်ရောက်ကြသည်။
 ဆက်လက်၍ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေး ဦးစီးဌာန (နေပြည်တော်)မှ ဦးစီးမှူးဒေါ်အေးနန္ဒာဝင်းက သဘာဝဘေးလျော့ပါးရေးစေတနာ့လူငယ်များ အစီအစဉ်ဖြစ်ပေါ်လာပုံ လက်ရှိဆောင်ရွက်နေသော လုပ်ငန်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြဆွေးနွေးသည်။
 International Consultant မှ Ms. Asri Wijyantim က မြန်မာနိုင်ငံ သဘာဝဘေးလျော့ပါးရေး စေတနာ့ဝန်ထမ်း လူငယ်များအစီအစဉ်အပေါ် မျှော်မှန်းချက်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးတင်ပြသည်။
မောင်မောင်မြင့် (ပြန်/ဆက်)

ကလေးဝမြို့နယ်၌ ကျောင်းနေအရွယ်ကလေးငယ်များအား အာဟာရတိုက်ကျွေး

ကလေးခရိုင် ဇူလိုင် ၂၃
 စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကလေးခရိုင် မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနမှ ကျောင်းနေအရွယ် ကလေးငယ်များ ဉာဏ်ရည်ထက်မြက်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေးနှင့် ကျန်းမာသန်စွမ်းသော လူငယ်၊ လူရွယ်များ ဖြစ်လာစေရေး ရည်ရွယ်၍ အာဟာရဖြည့်စွမ်းမှု ကြက်ဥတိုက်ကျွေးခြင်းနှင့် သင်ထောက်ကူပစ္စည်းများကူညီပံ့ပိုးခြင်းကို ဇူလိုင် ၁၉ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီခွဲက ကလေးဝမြို့ အမှတ်(၃) အခြေခံပညာမူလတန်း

ကျောင်း၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူကလေးငယ် ၂၅၀ ဦးတို့အား ကလေးမြို့ Myanmar C.P ကုမ္ပဏီမန်နေဂျာနှင့် စွဲမြဲကြက်စာဆိုင်မှ ဦးဇော်မျိုးမင်းတို့က အာဟာရဖြည့်ပစ္စည်းများနှင့် ကြက်ဥများ တိုက်ကျွေးခြင်းနှင့် ကျောင်းသုံး စာရေးကိရိယာများဖြစ်သည့် ဗလာစာအုပ် ၄၇ ဒါဇင်နှင့် ခဲတံ ၄၇ ဒါဇင်၊ ခဲဖျက် ၂၅၀ ခုတို့ ကူညီထောက်ပံ့ပေးခဲ့သည်။
 အဆိုပါ အခမ်းအနားသို့ မြို့နယ်

စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီအဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီဝင်များ၊ မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ကျောင်းအကျိုးတော်ဆောင်များနှင့် ကျောင်းဆရာ၊ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ စုစုပေါင်း ၂၇၉ ဦး တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ချင်းတွင်းသား (ပြန်/ဆက်)

ကျေးရွာများဆိုင်ရာလမ်းလင်းရေးနှင့် ရေရရှိရေးများဆောင်ရွက်

ကျေးဇူး ဇူလိုင် ၂၃
 ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ကျေးဇူးမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ကျေးရွာများအတွက် ဆိုလာမီးလင်းရေးနှင့် ရေရရှိရေးလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
 အဆိုပါ ဆောင်ရွက်မှုများကို မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့်အထောက်အကူပြုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြင့်ဆွေ၊ ကျေးလက်ဦးစီးမှူး ဦးစန်းယုလှိုင်နှင့် ဝန်ထမ်းများက ကွင်းဆင်းကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်မှုများ ပြုလုပ်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
 ကျေးရွာများတွင် ဆိုလာစနစ် မီးလင်းရေးအတွက် ကျွဲမျှော်ကွင်း၊ ညောင်ဝိုင်း၊ ညောင်လန်နှင့် ပေါင်းစုကြီးစသည့် ရွာလေးရွာတို့တွင် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။
 ထို့အပြင် ကျေးဇူးမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက ရေရရှိရေးအတွက် တစ်ရွာ တစ်လုံးစီဖြင့် စက်ရေတွင်း ၁၃ တွင်းကို ကျေးရွာ ၁၃ ရွာတွင် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ ဒေသခံပြည်သူများ အထူးနှစ်သက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
နေဝင်းမြင့် (ပြန်/ဆက်)

သထုံမြို့နယ် မိုးကောင်းကျေးရွာတွင် စာကြည့်တိုက်ပညာဆင့်ပွားသင်တန်းပို့ချ

သထုံ ဇူလိုင် ၂၃
 သထုံမြို့နယ် မိုးကောင်းကျေးရွာ မိုးကောင်းတိုက်ကျောင်း၌ သထုံခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ကြီးမှူး၍ ဇူလိုင် ၂၂ ရက်

နံနက် ၁၀ နာရီအချိန်တွင် စာကြည့်တိုက်များရေရှည် တည်တံ့ခိုင်မြဲစေရေးအတွက် စာကြည့်တိုက်ပညာဆင့်ပွားသင်တန်းကို သထုံမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာ စာကြည့်တိုက်များအား

သထုံခရိုင်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးမှူး ဒေါ်ခင်လေးနွယ်၊ ပြည်နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်သူဇာအောင်နှင့် ဝန်ထမ်းများက သင်တန်းပို့ချခဲ့သည်။
ခွန်(ဝင်းပ)

ပေါ်ဖြူလာစတား Travel & Services

| | | |
|-----------------------------|---------------------|----------------------------------|
| ဗဟိုဌာနခရီးစဉ် | အောက်တိုဘာ - ၇၊ ၂၆ | * ငရုတ်သီးသီးသီးသီးသီး |
| သံဝေဂနီယ(၄)ဌာနအစီအစဉ်(၄)ဌာန | နိုဝင်ဘာ - ၁၅၊ ၂၉ | * အင်္ဂလိပ်စာအောင်ရမည် |
| နယူးဒေလီ၊ တာရှီဟဟ | ဇန်နဝါရီ - ၂၇ | * [၈-၁၅] နံနက် ၈ နာရီစာအောင်ရမည် |
| ၁၄၂၊ ၁၅၇ ရက် ၁ ရက်စဉ် | ဖေဖော်ဝါရီ - ၁၀၊ ၂၄ | * [၁၆] နံနက် ၈ နာရီ စာအောင်ရမည် |
| | မတ် - ၂၊ ၁၆ | |

လေယာဉ်စာရင်းစာအုပ်၊ ဝေဖန်ခရီးစဉ်၊ ဝေဖန်ခရီးစဉ်၊ ဝေဖန်ခရီးစဉ်၊ ဝေဖန်ခရီးစဉ်

ပြည်တွင်းခရီးစဉ်
 တောင်ကြီးခရီးစဉ် - ၁၆ သီနေ့ Oct-27
 ပြင်ဦးလွင်ခရီးစဉ် - ၁၅ သီနေ့ Nov-25

၇၅၅/၇၅၅ ဝေဖန်ခရီးစဉ် Packages, Scania Bus, 3Stars Hotel, Restaurant
 ဂရုစိုက်မှု - အမှတ်(၇၅)၊ ၀၀၀၀၀၀၊ နံနက် ၈ နာရီ၊ အလုပ်ရက်၊ အလုပ်ရက်၊ အလုပ်ရက်၊ အလုပ်ရက်
 Ph: 01 2301866, 09-5129134, 09-786516520, 09-785022452

USA Emigration Free Seminar
 26.7.2015 (Sunday) 2:00 PM

No. 1 Emigration Company

Get USA Green Card in 1 to 2.5 years
 USA တွင် အလုပ်ရရှိခြင်း (EB-3) USA တွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံ အခြေချခြင်း (EB-5)

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုတွင် အလုပ်ရရှိခြင်း၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံ အခြေချခြင်းတို့နှင့် ပတ်သက်၍ အစာအာရုံစားသောက်ခြင်း၊ ဝတ်စုံအင်္ကျီများ ဝယ်ယူခြင်း၊ ဝတ်စုံအင်္ကျီများ ဝယ်ယူခြင်း၊ ဝတ်စုံအင်္ကျီများ ဝယ်ယူခြင်း

Register to : 09 261 110 552, 09 263 733 708

အပတ်စဉ် Seminar များကို ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် Seminar မြို့လုပ်မည့်အချိန်များကို www.facebook.com/misamom တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှု၍ Register ပြုလုပ်ကာ တက်ရောက်ပေးနိုင်ပါသည်။

MORE THAN 30,000 PEOPLE HAVE GOT USA Green Card

Misamo Emigration Corp
 World Wide Company (Misamo Website Since 2003)
 Room 1004, 10th Floor, Diamond Condo Tower (A), Kamayut Township, Yangon.
 E-mail : misamo@misaemom.com Website : www.misaemom.com, www.facebook.com/misaemom

日本語能力試験 JLPT
 30 နာရီ ၆ ရက် ၂၀၁၅ တွင် ရန်ကင်းမြို့၌ ကျင်းပမည့် ဂျပန်ဘာသာအရည်အချင်းစစ် စာမေးပွဲ (JLPT-2015)
 စာမေးပွဲ လျှောက်လွှာများ စတင်လက်ခံခြင်း

၁။ လျှောက်လွှာလက်ခံခြင်း (ရန်ကင်း)
 လျှောက်လွှာလက်ခံမည့်ကာလ - 10.8.2015 ~ 23.8.2015 (9:30AM ~ 4:30 PM, Monday to Sunday)
 နေရာ - Myanmar Association of Japan Alumni
 MAJA Centre
 အခန်းအမှတ် G-21, G-22, ၂လွှာ၊ တိုက်(စီ)ပုလဲကွန်ဒို၊ ကမ္ဘာ့အေးဘုရားလမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်း။
 ဖုန်း - 09 8612151

၂။ လျှောက်လွှာလက်ခံခြင်း (မန္တလေး)
 လျှောက်လွှာလက်ခံမည့်ကာလ - 26.8.2015 ~ 29.3.2015 (8:00AM ~ 6:00 PM)
 နေရာ -- HITO Center
 ၁၂ လမ်းနှင့် ၈၀ လမ်းထောင့်၊ မန္တလေးမြို့။ ဖုန်း - 02 31762
 စာမေးပွဲကြေးများကို အသေးစိတ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ဝန်းရာဝယ် ဓမ္မဒါန
 ဝါဆိုသင်္ကန်းကပ်အလှူ ၃၀-၇-၂၀၁၅ ပုဂံ၊ ပုဗ္ဗိ၊ စွယ်တော်လေးသူ၊ ဗဒုံကျွန်း၊ သက်နင်းပေး ထမ်းကျွေး - ၄၀၀၀၀ ပွန်လေး - ပြင်ဦးလွင် - တောင်ပြု (Aug-24) တစ်ဦးထမ်းကျွေး - ၄၀၀၀၀
 * 420144148, 421153797

SEVEN ၀
 မြေကွက်ရောင်းဝယ်ရေး
 အပိုင်ကမ်း အစုရှင်၊ တောင်ပိုင်းရှိ မြေကွက်များ ရောင်းလျှင် သလား ?
 SEVEN & ဒီဇာနည်တိုက်၊ အစီအစဉ်ကွပ်ကဲရေးသည်။
 "ပွဲလဲစာ မဟုတ်"
 Ph: 09 - 33 333 511, 09-33 333 514, 09-33 333 644

ဗဟိုဝန်ထမ်းတက္ကသိုလ်၊ အောင်ဆန်း(၁၂) နှစ်ပတ်လည် တွေ့ဆုံပွဲနှင့် ဝါဆိုသင်္ကန်းကပ်အလှူပွဲအခမ်းအနား ဖိတ်ကြားလွှာ

၂၀၁၅ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ (၂၃)ရက်တွင် ကျရောက်မည့် ဗဟိုဝန်ထမ်းတက္ကသိုလ်၊ အောင်ဆန်း(၁၂)၏ (၃၁)ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည် တွေ့ဆုံပွဲနှင့် ဝါဆိုသင်္ကန်း ကပ်အလှူပွဲကို ၂၃-၈-၂၀၁၅ရက် နံနက် ၈:၀၀နာရီမှ ၁၃:၀၀နာရီထိ ၊ ရွှေတိဂုံဘုရားအရှေ့ဘက်၊ ကြားတောရလမ်း၊ တိပိဋကနိကာယကျောင်း၊ ဓမ္မာရုံ၌ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်သဖြင့် မိမိတို့၏ ဇနီး၊ ခင်ပွန်းများနှင့်အတူ တက်ရောက်လှူဒါန်း ပေးနိုင်ပါရန် သတိတရ အမှတ်တရဖိတ်ကြားပါသည်။
 ဆက်သွယ်ရန်- ဦးတင်မြင့်(မကွေး)ဖုန်း-၀၉-၅၃၄၁၁၄၂
 -ဦးခင်ဝင်း(ဗိုလ်တထောင်)ဖုန်း-၀၉-၃၁၅၇၇၄၃၇
 -ဦးရဲလှ(စမ်းချောင်း)ဖုန်း-၀၉-၅၀၆၅၇၀၀
 -ဦးမျိုးချစ်(လှိုင်)ဖုန်း- ၀၉-၅၂၀၃၁၇၅



 **myanmar national airlines**

New international route from Yangon to Singapore starting 17th August.

Fly round trip from US\$239

Be among the first to fly our new Myanmar National Airlines international service to Singapore. Flights depart from Mandalay, Thandwe and Bagan, via Yangon with exclusive, one-time check-in and immigration clearance at your point of departure.

Book now, contact our hotline on: 01 378 603 or call centre on: 01 377 840 - 843 or 09 254219651 or online: www.flymna.com



| | |
|------------------------|---------------------------|
| Sun Far Travel & Tours | Tel. 01 243993 |
| Columbus Travels | Tel. 01 229245, 01 378535 |
| Nice Fare Travel | Tel. 01 255699, 01 255897 |
| Seven Diamond Express | Tel. 01 392974, 01 392975 |

ကြေးမုံ

၂၂ | ကြေးမုံ

NEW MOTION TRAVELS & TOURS
Escape From Everyday Life...

သီရိလင်္ကာ Aug 25-31
မြတ်စွယ်တော်မှစေတီ
 (ကိုလံဘို-အနုရာဇပုရ-ပေါလောနရဝ-ကန်)
 Thai Airways ဖြင့် သွားရောက်ပြီး
 4 Star Hotels များတွင် တည်းခိုကာ ကြုံတောင်ကြုံမိ
 စွယ်စော်လှည့်လည်ပွဲအား အထူးထန်းထိုင်ရုံမှ
 ကြည့်နူးစမ်းသာစွာ ရှုမြင်နိုင်မည် စရီးစဉ်

အမေရိကား Oct-28 **အင်္ဂလန်-စပိန် Sep-07**
ဝန်ကောက် Aug-12, Sep-23 **ဥရောပ Sep-14**
စင်ကာပူ Aug-20, Sep-25 **စကန်ဒီနေးဗီးယား Sep-10**

No.15, FIRST FLOOR, KYUN TAW RD, SANCHAUNG. 523253, 508124, 0973148933-44-55-66

GOLDEN STAR Travels & Tours

- ပုဂံ(ရွယ်တော်လေးဆူ)-ပုဂံဦး July - 30
- မန္တလေး-ပြင်ဦးလွင်-စစ်ကိုင်း July - 30
- တောင်ကြီး-အင်းလေး-ဝင်းတယ July - 30
- ကျောက်တိုင်-ချောင်းသာ - ငွေဆောင်

Ph: 209200, 544383, 430480, 703448, 705968

ချစ်ရင်သမ္မာ 562829.08-73188239

- ပုဂံ(ရွယ်တော်လေးဆူ) ပုဂံဦးလွင် မန္တလေး-ပြင်ဦးလွင်-စစ်ကိုင်း
- ရွှေတောင်မြို့နယ်(သံသန်) • ရွှေတောင်မြို့နယ်(သံသန်) ဘဏ္ဍာရေးဌာနခွဲရုံး
- မန္တလေး-ပြင်ဦးလွင်-စစ်ကိုင်း ကျောက်တိုင်-ချောင်းသာ
- ပြည်ထောင်စု အစိုးရအဖွဲ့အစည်း

www.chitpaithitsar.blogspot.com

“ချမ်းလေး” အတွက် မွေးနေ့ဆွေတောင်း

- ချစ်တဲ့မိခင်လေး ♥အေးချမ်းသူ
- ချစ်သမီးလေး ♥အေးချမ်းသူ
- ချစ်ညီမလေး ♥အေးချမ်းသူ

၂၄-၇-၂၀၁၅ နေ့တွင် ကျရောက်မည့် (၂၄)နှစ်မြောက်မွေးနေ့မှသည် ဘဝ တစ်လျှောက်လုံး စိတ်၏ ကျန်းမာခြင်း၊ ကိုယ်၏ကျန်းမာခြင်းနှင့်ပြည့်စုံပြီး လူအများ၏ ကျန်းမာရေးနှင့် အသက်တို့ကို ကယ်တင်နိုင်သော ထူးချွန်ထက်မြတ်သည့် ဆရာဝန်ကြီး ဖြစ်ပါစေလို့ ဆန္ဒပြုလျက်-

- ❖ ဘိုးဘိုး+ဘွားဘွား - ဒေါက်တာလှမောင် (သံအမတ်ကြီး/ငြိမ်း) + ဒေါ်ခင်မြင့်ရီ
- ❖ ဖေဖေ - ဦးခင်မောင်အေး (MD, တော်ဝင်မြတ်မွန်ရတနာ ကုမ္ပဏီလီမိတက်)
- ❖ မေမေ - ဒေါ်ခင်မာနွယ် (MD, Asia Pacific Consultancy Co., Ltd)
- ❖ ကိုကိုကြီး - ဒေါက်တာအောင်နိုင်ထူး (Taranaki Base Hospital/ Newzealand)
- ❖ မမကြီး - အိရွှေစင် (Marketing Director - မြတ်မွန်ရတနာ အထူးကုဆေးခန်း)

မောင်တောမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)နှင့် မဏ္ဍလာကံယုံကျောင်း

ဂေါပကအဖွဲ့မှ ကြီးမှူး၍
(၂၀)ကြိမ်မြောက် ဝါဆိုသင်္ဂဟ်ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲ
ဖိတ်ကြားလွှာ

မဏ္ဍလာကံယုံကျောင်း သာသနာလင်္ကာရပ်ရပ်ယုတ္တစာသင်တိုက်တွင် ဝါဆို ဝါတင်တော်မူကြမည့် စာချ/စာသင် သံဃာတော်များအား ဝါဆိုသင်္ဂဟ်လှူဒါန်း ပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ အသင်းသူ/သားများ၊ မြို့နယ်သူ/သားများနှင့် ကျောင်းတကာ/တကာမများ ကြွရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ရက်စွဲ - (၁၃၇၇ ခုနှစ် ဝါဆိုလပြည့်နေ့) ၃၁-၇-၂၀၁၅ ရက် (သောကြာနေ့)
အချိန် - နံနက် ၉:၀၀ နာရီ
နေရာ - မဏ္ဍလာကံယုံကျောင်း၊ ရေတာရှည်လမ်းဟောင်း၊ ကြားတောရပ်ကွက်၊ ဗဟန်း

အမှုဆောင်နှင့်ဂေါပကအဖွဲ့

NELC "Don't worry, just speak!"
Nelson English Language Centre
 Myaynigone 01 523680 Sanchaung 01 501947
 Yankin 01 8550727*8 BoAungKyaw 01 256516*7

www.nelc-centres.com nelchocentre1@gmail.com
 nelcyankin

3 to 5 years old Pre sch

Adult over 16 years old Communicative English
 Basic grammar, Intro, Level 1,2,3,4
IELTS/TOEFL

မိုးခွန်ဦးစော ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် မြေထဲထောင်စွန်း

မြေထဲထောင်စွန်း သင်တန်းစဉ်

၃၁ ဝါ ဖြတ်ချုပ်နှင့် ၁၄ ဝါ ဖြတ်ချုပ် နှစ်ဘက်လှ သင်တန်းများ

၁။ အပတ် ၅၆-၆/၂ ကျွေးအားရေးဌာန (ကျေးအားရေးဌာန၊ ရန်ကင်းလမ်း၊ ၆၆ နေရာ၊ ကြားတော)၊
 ဖုန်း ၀၉-၇၃၁ ၃၂၃၈၈

၂။ အပတ် ၁၃၃/၄၊ ရေတာရှည်လမ်းဟောင်း (ရေတာရှည်လမ်းနှင့် ရွှေတောင်လမ်းကြား)၊
 ဖုန်း ၀၉-၇၃၂ ၄၀၃၃

ပင်လိုင် ဖုန်း ၀၉-၅၂၂ ၈၅၃၂, Hot Line : ၀၉ ၇၃၂ ၀၀၄၄၀
 Facebook- www.facebook.com/myathidar.thingan
 Email - myathidar.thingan@gmail.com

ဦးတင်အောင်မိုး(၁၂/လမန(နိုင်)၀၈၉၂၁၅)အားခင်းပွန်းအဖြစ်မှ ပယ်ချင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ဦးတင်အောင်မိုး(ဘ-ဦးမောင်မောင်အုန်း)သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ အကျိုးအမြတ်(ဘ-ဦးညွန့်ရွှေ)နှင့် မြန်မာ့လူ့အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း ၁၉၈၉-ခုနှစ်က အကြင်လင်မယားအဖြစ် ပေါင်းသင်းနေထိုင်ခဲ့ပါသည်။ ဦးတင်အောင်မိုးသည် ၂၀၀၃-ခုနှစ်မှစ၍ ပြည်ပနိုင်ငံသို့ သွားရောက်နေပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ ယနေ့အချိန်အထိ(၁၂)နှစ်ခန့် ဆက်သွယ်ခြင်းမပြုသည့်အပြင် ဆောက်လုပ်ရေးကမ်းခြင်းလည်း မပြုပါသောကြောင့် လမ်းမှတ်စုချိတ်ဆက်မှုအဖြစ် မသက်ဆိုင်ကြောင်း၊ ဦးတင်အောင်မိုးနှင့် ပတ်သက်သည့် ကိစ္စအပင်သည် ကျွန်ုပ်တို့နှင့်ပတ်သက်ခြင်းမရှိပါကြောင်း အမှားသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ခေါ်ကြည့်ကြည့်စနစ်(၁၂/လမန(နိုင်)၀၈၉၂၁၅)
 အမှတ်(၃၇၁) အခန်းအမှတ်(၁၀၂)၊ ရာဇဓိရာဇ်အိမ်ရာ၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်။

အတွဲ (၁၈)၊ အမှတ် ၉၊ ကြေးမုံလမ်း၊ ၂၀၁၅

Lifestyle

စုံလင်လှ ဝတ်စုံ

၂၀၁၅ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့ကြေးမုံလမ်း အမျိုးသမီးများ

ဖတ်ပါမဖြစ် စာအုပ်များ

၂၀၁၅ ဩဂုတ်လထုတ် ထုတ်ပြု

၃,၀၀၀ ကျပ် တူးဖော်အုပ်တိုက်က ထုတ်ဝေသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန
အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန

မော်တော်ဆိုင်ကယ်ဝယ်ယူရန် အိတ်ဖွင့်တင်ခေါ်ဆိုလှူခြင်း

၁။ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်ရှိ မော်တော်ဆိုင်မြို့နယ်/လှိုင်(၃)နယ် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ငွေလုံးငွေရင်းအသုံးစရိတ်ဖြင့် မော်တော်ဆိုင်ကယ်များကို မြန်မာ့ကွပ်ကဲရေးနှင့် ဝယ်ယူသွားရန် အိတ်ဖွင့်တင်ခေါ်ဆိုလှူခြင်း ခေါ်ဆိုလှူဒါန်းအပ်ပါသည်-

- (က) မြန်မာနိုင်ငံခြားကုန်သွယ်မှုဥပဒေ (၅) စီး
- (ခ) မြန်မာ့အာဇာနည်လမ်း (၁) စီး
- (ဂ) အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန (၁၆) စီး

စုစုပေါင်း (၂၂) စီး

၂။ တင်ခေါ်ဆွဲယူရန်အတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ခေါ်ဆိုလှူခြင်း ခေါ်ဆိုလှူဒါန်းချက်များကို နှစ်ချိန်အတွင်း အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန၊ ထောက်ပံ့ရေးနှင့်ဆောင်ရွက်ပေးရန် (တယ်လီဖုန်းအမှတ်- ၂၂၇၅၃၁၊ ၂၂၆၂၈၈၊ ၂၂၂၈၁၈)သို့ နှစ်ချိန်အတွင်း လူကိုယ်တိုင်သော်လည်းကောင်း၊ တယ်လီဖုန်းဆက်သွယ်ရေးသော်လည်းကောင်း ပေးပြန်နိုင်ပါသည်။

၃။ အဆိုပါအိတ်ဖွင့်တင်ခေါ်ဆိုမှုကို ၂၉-၇-၂၀၁၅ ရက် ၀၆:၀၀ နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန၊ ထောက်ပံ့ရေးနှင့် ဆွဲဆောင်ရေးဌာနခွဲသို့ လာရောက်တင်သွင်းရမည် ဖြစ်ပါသည်။

ပစ္စည်းဝယ်ယူမှုစီစဉ်ရေးအဖွဲ့

အမွေစားအမွေခံသားအဖြစ်မှ ဝန်ခံလွှတ်ခြင်း

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်၊ အမှတ်(၂၃၂၈၅)၊ ချင်းတွင်း လမ်းနှင့် နွဲ့သာနီလမ်းထောင့်နေ ဒေါ်တင်မိုးမြို့၏ မွေးစားသားဖြစ်သူ မောင်ညီထွေး နိုင်(၉/ပမန(နိုင်)၂၇၆၁၃၆)သည် မိတော် ဆိုဆုံးမမှုကိုမနာခံဘဲ မိမိသဘောဆန္ဒအတိုင်း ပြုလုပ်သွားပါသဖြင့် အမွေစားအမွေခံသားအဖြစ်မှ ဝန်ခံလွှတ်လိုက်ပါသည်။ ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သော ကိစ္စအပင်ကို တာဝန်မယူကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ခေါ်တင်ခေါ်ဖြုတ်(၉/ပမန(နိုင်)၀၆၈၅၀၂)

ယာဉ်မောင်းအမြန်အလိုရှိသည်

အသက်(၄၅)နှစ်မှ (၅၅)နှစ်အတွင်း ယာဉ်မောင်းသင် (၅)နှစ်အထက်ရှိသူ ရန်ကုန်မြို့တွင်း အိမ်စားကားအမျိုးမျိုးကို ကျွမ်းကျင်စွာမောင်းနိုင်သူ အကုန်စာရိတ္တကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။ လစာ (၂၅၀၀၀)ကျပ်၊ ဗဟန်းမြို့နယ် နီးသို့ ဦးစားပေးမည်။

ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၈၀၅၇၇

သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်ခွင့်လွှတ်ခြင်း

အမှတ်(၆၆၄) နှာညီလမ်း၊ ကန်အောက်ရပ်ကွက်၊ လောင်းကြီးမြို့နယ်၊ ဒေါ်ခင်အုန်းဝင်း (ခ)ဒေါ်ခင်မိုး (၁၃/တခန(နိုင်)၀၇၃၀၂၅)၏ သားဖြစ်သူ မောင်မြင့်သူရင်း(ခ)တာထူး(၁၃/တခန(နိုင်)၀၇၃၀၂၅)သည် မိခင်အား အကြိမ်ကြိမ် စိတ်ဆင်းရဲအောင်ပြုလုပ်ပါသဖြင့် ၎င်းအား သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်ခွင့်လွှတ်လိုက်သည်။ နောက်နောင်တွင် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သော ကိစ္စအပင်အား လုံးဝတာဝန်ယူ မြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ပါ။ စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်းခံပါ။

ခေါ်ခင်အုန်းဝင်း(ခ)ဒေါ်ခင်မိုး

သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်ခွင့်လွှတ်ခြင်း

ချင်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) ပလက်ဝမြို့နယ်၊ လောင်ကုန်းကျေးရွာ၊ တင်စတုရန် အမှတ်(၆)အောင်ညီ(၄/ပလဝ(နိုင်)၀၀၀၅၁၆) အမိ ဒေါ်ကင်း (၄/ပလဝ(နိုင်)၀၀၀၅၁၆)၏ သားဖြစ်သူ မောင်အုန်းမြတ်လင်း(၄/ပလဝ(နိုင်)၀၇၃၀၂၅)သည် မိခင်အား အကြိမ်ကြိမ် စိတ်ဆင်းရဲအောင် ပြုလုပ်ပါသဖြင့် ၎င်းအား သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်ခွင့်လွှတ်လိုက်သည်။ နောက်နောင်တွင် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သော ကိစ္စအပင်အား လုံးဝတာဝန်ယူ မြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ပါ။ စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်း သည်းခံပါ။

ဦးအောင်ညီ၊ ဒေါ်ကင်း

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

အသက်(၁၈)နှစ်မှ (၃၀)နှစ်အတွင်း မ(၄)ဦး

- ရုပ်ရည်သန်ပြန် ရမည်။
- ခန္ဓာကိုယ်အဆီချခြင်းနှင့် အလှအပလုပ်ငန်း၌ အတွေ့အကြုံရှိသူ ဦးစားပေးမည်။
- လစာကောင်းမည်။
- လုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်မှုအလိုက် အကျိုးခံစားခွင့် သီးသန့်ရှိသည်။

ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း-၀၉-၅၁၈၈၈၆၊ ၀၉-၂၅၉၀၇၆၁၆၊ ၂၀၉-၇၉၀၆၄၃၀၈၀၊ လိပ်စာ - အမှတ်(၇)၊ ဝေဇယန္တာလမ်း၊ သီရိမြိုင်လမ်းထောင့်၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ကြေးမုံ



ဖေဖော်ဝါရီမှာ ပြတ်တောင်း ပြတ်တောင်း ကြားနေရတဲ့အသံများထက် ပိုပြီးသံစုံမြည်ဟီးတဲ့ ရွာနယ်မဂ္ဂဇင်းများထဲက...



ဓမ္မဘေဂီအရှင်ဝိရိယ(တောင်စွန်း) သေခြင်းကင်းတို့ အပ္ပတရားနှင့် ဓမ္မဘေဂီအသံများ

တန်ဖိုး ကျပ်၃၀၀၀ ထွက်ပြီ

ဖြန့်ချိရေး- ရာပြည်စာအုပ်ဆိုင်၊ အမှတ် ၂၂၆(၁) ပန်းဆိုးတန်းအထက်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း- ၀၁-၃၇၅၉၅၂၊ ၀၁-၂၄၃၃၅၁ ပင်ရင်း - နယူးဒေး ဓမ္မစာပေ၊ အမှတ်(၁၄၁)၊ လမ်း(၅၀) ထက်၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၇၃၁ ၀၃၆ ၃၄၊ ၀၉-၇၃၀၂၆၆ ၇၄

အာရှ ဒရဂွန် Asia Dragon ကျိုက်ထီးရီး၊ ရောင်းသား / ငွေသောင်၊ Ph : 703790, 09-861-9008, 707062, 09-861-7770

ဗုဒ္ဓဘာသာဖတ်စာ-၁ ဥပဒေဦးစိန်လှိုင်၊ ဖုန်း- ၀၁-၆၄၄၃၂၆၊ ဖုန်း- ၀၁-၆၄၄၃၇၃၊ ငါးပါးသံလက်စောင်လိန်းအောင် မေ့မက်ခဲ့လုပ်မရရင် အာဏာစက်ခဲ့လုပ်ကြမလား ဗုဒ္ဓဘာသာဖတ်စာ-၁ကို ဖတ်ကြည့်ပါလား။

"Apply Management Group Certificate Course" @ WISE College

စီးပွားရေးစီမံခန့်ခွဲမှုဘာသာရပ်များကို အချိန်တိုအတွင်းမှာ သင်ရိုးညွှန်းတမ်း စုံလင်စွာဖြင့် တက်ရောက်လိုသူများအတွက် WISE College တွင် Apply Management Group Certificate Course အား ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးသွားပါမည်။

- Management Certificate Course Subjects များမှာ - 1. Certificate in Business Management 2. Certificate in Marketing Management 3. Certificate in Human Resources Management 4. Certificate in Customer Services for Business Management 5. Certificate in Business Communication

သင်တန်းမှာ တစ်ပတ်လျှင် ၅ ရက်ဖြင့် (၃)လ ကြာမြင့်မည် ဖြစ်ပါသည်။ သင်တန်းအား ဩဂုတ်လ (၁၇)ရက်နေ့တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပြီး သင်တန်းချိန်မှာ ညနေ (၅:၃၀)နာရီမှ (၇:၃၀)နာရီအထိ ဖြစ်ပါသည်။ နိုင်ငံတကာအတွေ့အကြုံရှိသော အရည်အသွေးပြည့်ဝသည့် ပါမောက္ခများနှင့် တွဲဖက်ပါမောက္ခများမှ အဆိုပါသင်တန်းတွင် သင်ကြားပို့ချပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ သင်တန်းပြီးဆုံးအောင်မြင်သူများသည် Group Certificate နှင့်တကွ Certificate (၅)ခုကို သီးခြားစီရရှိပါမည်။ ထို့အပြင် International Management/Local Management Diploma Course များကိုလည်း ဆက်လက်တက်ရောက်နိုင်ရန်စဉ်ထားပါသည်။

WISE College, No.1009(A/B), 10th Floor, Yuzana Tower, Shwe Gone Dine, Bahan Tsp. Ph : 01-556183, 09-255723388, 09-421154862

MIC Myanmar Imperial College MIC New Campus. MBA DBA. Enroll Now! 09 732 10001 / 09 4211 00222

Movie advertisement for 'The Last Days of Pompeii' (ပတ်မြစ်အောက် အနောက်ဆုံးနေ့) at Junction Cinplex. Includes cast list and showtimes.

Project Management seminar advertisement by Crown Auston Education. Speaker: Ms. Lakshmi T. Date: 1 Aug (Sat) - 2015. Venue: CROWN Education Center.

Real estate advertisement for properties in Yangon. Includes details for Mitsubishi Paiero and Mitsubishi Grand Chroiti.

Mingalar Cinemas www.facebook.com/mingalarcinemas

| | | | | | |
|---------------------------------------|--------------------------------------------------------|-------------------------------------------|---------------------------------------|--------------------------------------------------------|------------------------------------------------------|
| သမ္မတ ၀၁-၂၄၆၆၂ ၀၁-၂၄၆၆၃ | သွင် ၀၁-၃၇၂၅၄၄ ၀၂-၃၇၂၅၄၅ | မင်္ဂလာ(၁) ၀၁-၂၄၃၀၅၇ ၀၁-၂၄၃၀၅၈ | မင်္ဂလာ(၂) ၀၂-၃၅၇၀၉၁ ၀၂-၃၅၇၀၉၂ | ရှေ့ဆောင် ၀၁-၂၅၂၁၃ ၀၁-၃၈၈၀၃၄ ၀၁-၃၉၀၉၀၉ | နေပြည်တော် ၀၁-၂၅၀၂၇၇ ၀၁-၂၅၀၂၈၈ |
| မင်္ဂလာစံပြ ၀၂-၃၅၇၀၉၃ ၀၂-၃၅၇၀၉၄ | Top Royal (မင်္ဂလာ-မိန့်) ၀၂-၃၅၇၀၉၅ ၀၂-၃၅၇၀၉၆ | ဝင်းလိုက်(ပုဂံ) ၀၂-၃၅၇၀၉၇ ၀၂-၃၅၇၀၉၈ | ဖြူမာ(ပုဂံ) ၀၂-၃၅၇၀၉၉ ၀၂-၃၅၇၁၀၀ | မင်္ဂလာခိုင်းမွန်း (ပုဂံ) ၀၂-၃၅၇၁၀၁ ၀၂-၃၅၇၁၀၂ | မင်္ဂလာထွန်းသီရိ (ပုဂံ) ၀၂-၃၅၇၁၀၃ ၀၂-၃၅၇၁၀၄ |

ဤအရာကိုအချစ်ဟု ခေါ်သလား
 ရန်ကုန် - သမ္မတ၊ သွင်၊ မင်္ဂလာ(၁)၊ မင်္ဂလာစံပြ
 မန္တလေး - ဝင်းလိုက်
 ပြည် - မင်္ဂလာထွန်းသီရိ

UNFRIENDED
 ရန်ကုန် - ရှေ့ဆောင်(၂)
 မန္တလေး - မင်္ဂလာခိုင်းမွန်း

KEEP RUNNING SIR, YES SIR!
 ရန်ကုန်
 နေပြည်တော်(၂)

TERMINATOR GENISYS(3D)
 ရန်ကုန် - နေပြည်တော်(၁)
 မင်္ဂလာ(၂)၊ မင်္ဂလာစံပြ
 မန္တလေး - မင်္ဂလာခိုင်းမွန်း
 ပြည် - မင်္ဂလာထွန်းသီရိ

MINIONS(3D)
 ရန်ကုန် - ရှေ့ဆောင် (၁)
 မင်္ဂလာစံပြ Top Royal
 မန္တလေး
 ဖြူမာ၊ မင်္ဂလာခိုင်းမွန်း
 ပြည်
 မင်္ဂလာထွန်းသီရိ

JURASSIC WORLD (3D)
 ရန်ကုန် - နေပြည်တော်(၃)

၂၄ . ၇ . ၂၀၁၅ ရက်မှ စတင်ပြသမည်ဇာတ်ကားသစ်များ
 ပွဲချိန်သတ်ဖြူ - ၁၀:၀၀ နာရီ၊ ၁၂:၃၀ နာရီ၊ ၃:၃၀ နာရီ၊ ၆:၃၀ နာရီ၊ ၉:၃၀ နာရီ



ရွှေပြည်သူ့စာအုပ်ရောင်းရုံ

| | | | |
|-----------------------|-----------|-----|-------------|
| ပြည်လမ်းမ | 12 စက | ခမ | ရောင်း |
| ပြည်လမ်းမ | 50 x 100 | 2RC | ရောင်း |
| ရွှေတိုက်လမ်းမ | 50 x 100 | ခမ | ရောင်း |
| ဘုရင့်နောင်လမ်းမ | 25 x 70 | 5RC | 30000 သိန်း |
| ဝေဝယာလမ်းမ | 35 x 60 | ခမ | 13000 သိန်း |
| ဦးချစ်မောင်လမ်းမ | 20 x 40 | ခမ | 7000 သိန်း |
| ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်းမ | 52 x 75 | ခမ | 13000 သိန်း |
| အင်းယားကန်စင်(ဆေးကန်) | 100 x 100 | ခမ | ရောင်း |

ဖြန့်ဖြူးမှု၊ အိမ်ခြံမြေများ ရောင်းဝယ်ငှားရမ်း အပ်နှံနိုင်ပါသည်။
 09 500 7745, 09 79 500 7745, 09 78 500 7745



FAME DiabeHerb® ISO 9001 : 2008
 ISO 14001 : 2004
 OHSAS 18001 : 2007
 GMP Certified
 Organic Certified

Natural hypoglycemic agent
ဆီးချိုကျဆေး

TMR 008219 (0717)
 ၂/၂၀၁၂ တဆထလ/တိုး(၀၆၅၇)

FAME JavaHerb® ISO 9001 : 2008
 ISO 14001 : 2004
 OHSAS 18001 : 2007
 GMP Certified
 Organic Certified

Anti-diabetic
သကြားမကိုင်ဆေး

TMR 008205 (1115)
 ၂/၂၀၁၂ တဆထလ/တိုး(၀၆၅၇)

မိုးရာသီကို ကြိုဆို လိုက်ပါတယ်

Honda Wave 100.
 မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးရှိ Honda NCX ကိုယ်စားလှယ်အရောင်းဆိုင်များတွင် ရရှိနိုင်ပါပြီ။

NCX MYANMAR CO., LTD.
 အမှတ် (၄၃၊ ၄၄၊ ၄၅)၊ အနောက်အမှတ် (A-002)၊ အင်းလမ်းနှင့် ဖုန်းမလမ်းကြား၊ ကြည့်မြင်တိုင်ကမ်းနားလမ်း၊ သီရိမင်္ဂလာရောတောင်းရွှေ၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ၆၀၉ ၂၅၀ ၁၁၁၂၅၅

NCX MYANMAR ဆိုင်ခွဲ • ရန်ကုန် ဖုန်း - (၀၁) ၅၀၄၄၇၈၊ ၀၉ ၂၅၀၁၁၁၂၅၅
 • မန္တလေး ဖုန်း - ၀၉ ၄၀ ၆၀၆၆၄၀၊ ၀၉ ၂၅၀၁၀၅၅၉ • တောင်ကြီး ဖုန်း - ၀၉ ၄၀ ၂၆၂၉၅၅
 • ပဲခူး ဖုန်း - (၀၅၂) ၂၃၂၆၅၊ ၀၉ ၄၀ ၂၅၀၇၀၃၃ • မော်လမြိုင် ဖုန်း - (၀၅၇) ၂၃၂၅၉၊ ၀၉ ၂၅၀၁၁၁၇၅၀
 • ပြည် ဖုန်း - (၀၅၃) ၂၄၁၀၇ • ပုသိမ် ဖုန်း - (၀၅၃) ၂၉၀၆၇

မိုးရာသီ အထူး ချေးရောင်းပွဲတော်

~~1,090,000~~

1,050,000

BRAND'S

လူတိုင်းဝင်ရောက်လေ့လာနိုင်တဲ့ ဘရင်းစက်ရုံက ကျန်းမာရေးပြည့်စုံစေရန်အစစ်များနဲ့ထုတ်လုပ်နေတာဖြစ်ကြောင်း သက်သေပြ



ကျန်းမာရေးတော့ BRAND'S ငှက်သိုက်ရဲ့ အမှတ်တံဆိပ်ကိုယ်စားပြုသည့်အဖွဲ့တစ်ဖွဲ့ဟာ ဖြစ်တဲ့အပြင် မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ ဝိသိယာကိုယ်စားလှယ်တစ်ဖွဲ့အနေနဲ့ ဘရင်းစက်ရုံကို ဖြန့်ဖြူးပေးတဲ့အဖွဲ့ဟာ ဖြစ်တဲ့အပြင် မြန်မာနိုင်ငံ ဘရင်းစက်ရုံမှာ BRAND'S ငှက်သိုက်တွေကို သယ်ယူပို့ဆောင်ရာမှာ သွားရောက်လေ့လာခွင့်ရရှိပါတယ်။

ဘရင်းစက်ရုံကြီးက စားသုံးသူတွေနဲ့အခြားသောကဏ္ဍများအတွက် အမျိုးမျိုးလူတိုင်းဝင်ရောက်လေ့လာနိုင်ဖို့ တံခါးဖွင့်ကြိုဆိုတာကို သိရတာ အရမ်းကိုအံ့ဩဖို့ပါပဲ။ ဒီလိုပွင့်လင်းမြင်သာမှုရရှိတဲ့ဘရင်းစက်ရုံမှာ ဘရင်းစက်ရုံတွေရဲ့ထုတ်လုပ်မှုအဆင့်ဆင့်ကို ကျွန်ုပ်တို့အတွက် သေချာစစ်ဆေးလေ့လာခွင့်ရရှိပါတယ်။ ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့အစည်းမှာ BRAND'S ငှက်သိုက်လုပ်ငန်းတွေဟာ ထုတ်လုပ်မှုအဆင့်မြင့်မားပြီး (၁၅၅)ဆင့်မြင့်တင်မှုများ စားသုံးသူတွေလက်ထဲရောက်လာတာဆိုတာ အရင်က ကျွန်ုပ်တို့ မသိခဲ့ပါဘူး။ ဒီလိုထုတ်လုပ်မှုမှာ သဘာဝငှက်သိုက်ကို သာမန်မျက်စိနဲ့မြင်နိုင်ဖို့ သိပ်ကပ်စိတ်ကြောင့် ဘရင်းစက်ရုံက "FTIR (Fourier Transform Infrared Spectroscopy)" လို့ခေါ်တဲ့ စစ်ဆေးရေးစနစ်ကို အသုံးပြုစစ်ဆေးထုတ်လုပ်နေတာကို သိခဲ့ရပါတယ်။ ဒီစက်က အရည်အသွေးပြည့်မီပြီး ၁၀၀% သဘာဝငှက်သိုက်စစ်စစ်ဖြစ်ကြောင်း သေချာစစ်ဆေးနိုင်စွမ်းရှိပြီး အညွှန်းတမ်းအညွှန်းတမ်းပေးတဲ့စက်ဖြစ်ပါတယ်။

ဒါ့အပြင် ဘရင်းစက်ရုံထုတ်လုပ်မှုကို Cerebos ကုမ္ပဏီက အဆင့်မြင့်ဆုံးပညာစံနှုန်းများကို အသုံးပြုပြီး ထုတ်လုပ်မှုစနစ်များ၊ သုတေသနနဲ့ ပြုစုထိန်းသိမ်းမှုအစဉ်အဆက် အခြားအခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို အသုံးပြုထားတာတွေရှိပါတယ်။ ကမ္ဘာ့အဆင့်မြင့်ထုတ်လုပ်မှုစနစ်များကြောင့် နိုင်ငံတကာ အသိအမှတ်ပြုလက်မှတ်များဖြစ်တဲ့ GMP, ISO 14001, ISO 22000, FSSC 22000, OHSAS 18001 တွေပါရှိထားတဲ့အပြင် MONDE SELECTION INTERNATIONAL GOLD AWARD ကိုလည်း ရရှိထားတာဖြစ်ပါတယ်။ ဘရင်းစက်ရုံက တိုင်းဟာ အရည်အသွေးမြင့်မားပြီး ဆိုးမေးမဝင်တဲ့ သဘာဝငှက်သိုက်စစ်စစ်ကိုသာ အသုံးပြု ထုတ်လုပ်ထားပါတယ်။ ကျန်းမာရေး အတွက် ကောင်းမွန်တဲ့ အကျိုးကျေးဇူးတွေပေးတာကြောင့် စိတ်ချယုံကြည်စွာ သောက်သုံးနိုင်ပါတယ်။

BRAND'S ငှက်သိုက်ဟာ ထိုင်းနိုင်ငံ၊ မောက်ကောင်နဲ့ မြန်မာနိုင်ငံမှာ နံပါတ်(၁) ရောင်းအားအကောင်းဆုံး အမှတ်တံဆိပ်အဖြစ် ရပ်တည်လွန်ခဲ့ပါပြီ။ ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့ မြန်မာပြည်သူ့ပြည်သားတွေကို BRAND'S ငှက်သိုက်ကို စိတ်ချယုံကြည်စွာ သောက်သုံးဖို့ ကိုလည်း တိုက်တွန်းပေးပါမယ်။



၁၀၀% ငှက်သိုက်စစ်စစ်မှ ထုတ်လုပ်ထားသော ဘရင်းစက်ရုံရည် ကျန်းမာ လှပ... နုပျို ထာဝရ



“နုပျိုလှပစွာနေထိုင်နိုင်ခြင်းဟာ ဘရင်းစက်ရုံရည်ကြောင့်ပါ။ ဘရင်းစက်ရုံရည်တစ်ခုတည်းကသာ ၁၀၀% ငှက်သိုက်စစ်စစ်ကို အရည်အသွေး စမ်းသပ်စက်ကြီးများဖြင့်စစ်ဆေးထုတ်လုပ်ထားပါတယ်။ ဒါကြောင့် ဘရင်းစက်ရုံ ကျန်းမာရေးချယ်ပါတယ်။ ဘရင်းဟာ ကျန်းမာလှပထာဝရနုပျိုနေတဲ့ ကျန်းမာဘဝရဲ့အလှပဆုံး လျှို့ဝှက်ချက်တစ်ခုပါပဲရှင်။”



MONDE SELECTION INTERNATIONAL GOLD AWARD 2013

ဖုန်းခေါ်ဆိုခ အနည်းဆုံး ၂၀ကျပ် / မိနစ်

အခုပဲ ငွေဖြည့်ပြီး တစ်မိနစ် ၂၀ကျပ်နဲ့
ပြည်တွင်းဖုန်းအားလုံးကို ခေါ်ဆိုလိုက်ပါ။



ကြည်လင်ပြတ်သားတဲ့ အသံနှင့်
အခုပဲ ဖလန်းပလန်းကို ရယူဖို့

ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန် အသေးစိတ်ကို www.oredoo.com.mm တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။



အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ဦးအောင်မြင့်သိန်း+ဒေါ်ယဉ်ပို့ (မြကြာဖြူချည်ချောလုံချည်)တို့၏သမီးထွေး မဆူမွန် ခုံအမှတ် (ဆဒဂ-၃၄၉)အ. ထ. က(၁)ဒဂုံသည် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း စာမေးပွဲကြီးတွင် (၆)ဘာသာဂုဏ်ထူး အမှတ်ပေါင်း (၅၅၇)မှတ်ဖြင့် မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးတွင် ဒုတိယအမှတ်အများဆုံးဖြင့် ထူးချွန်စွာအောင်မြင်ခဲ့ပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ဝမ်းမြောက်စွာ ချီးကျူးဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။

XING XING (ကွန်ပျူတာပန်းထိုးမိသားစု)

Since 1996 **Home** HOME OF BRANDS SINCE 1996

Raining Season Special!!! Kitchen Cabinet မီးဖိုခန်း အသုံးအဆောင်

BUY One → GET Free One Coffee Shelf

4ft Upper Cabinet တန်ဖိုး \$110,300 Ks **လက်ဆောင်**

Package Promotion!!! READY MADE FLOOR

ပိကေးအစားထိုး ကြမ်းခင်း Promotion

ရန်ကုန်
အမှတ် F. 2~8 ပထမထပ်၊ အောင်ဆန်းကွင်းမြောက်ဘက်တန်း
(ခ.ဆ.ပ.လ. ခရ.)၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊
ဖုန်း - 09 730 84 840, 09 730 84 841

မန္တလေး
အမှတ် (471)၊ 82 လမ်း (34 လမ်း နှင့် 35 လမ်းကြား)
မန္တလေး ။
ဖုန်း - 09 3311 6626, 09 3322 6636

နေပြည်တော်
အမှတ် (1237)၊ ခေတီဇလမ်း၊ မင်္ဂလာဒိပ ရပ်ကွက်၊ ပုဗ္ဗသိရိ၊
နေပြည်တော်။
ဖုန်း - 09 730 84 844, 09 795900 146

မော်လမြိုင်
အမှတ် (33) မြို့၊ ရှောင် လမ်းမကြီး၊ မြန်မာ့ရုပ်ကွက်၊
မြန်မာ့အသံမြေ ကားဝင်အနီး၊ မော်လမြိုင်မြို့။ ။
ဖုန်း - 09 79 58 999 80, 09 79 58 999 81

SUZUKI
NEW SUPER CARRY TRUCK

" မိုးရာသီအထူးအရောင်းဖြင့်တင်ပို့ "

လူကြီးမင်းဘာကိုရွေးချယ်မလဲ ?

0% အတိုးဖြင့် အရစ်ကျပေးဝယ်စနစ်

ဦးစွာ သတ်မှတ်ချက်နှင့်အညီ ၅၀% ပေးချေပြီးကျန် ၅၀% အား ၁၂လ အရစ်ကျပေးချေခြင်း

အထူးငွေသားခံစားခွင့်

၁၁၀% လက်ငင်းငွေပေးချေ၍ရယူခြင်း

၂၀၁၅ ဇူလိုင်(၃၁) ရက်အထိသာ

\$ 5,777++ ကားသစ်

အောက်ဖော်ပြပါ အရောင်းကိုယ်စားလှယ်များထံတွင် လာရောက်ဝယ်ယူနိုင်ပါကြောင်း စိတ်ဝင်အပ်ပါသည်။

ကျွမ်းကျင်ပို့ဆောင်ရေး
ကန်တော်ကလေးလမ်းနှင့်နောင်မင်းခေါင်လမ်းတောင်မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့
ဖုန်း - ၀၀-၂၅၂၃၀၀၀၊ ၂၅၂၃၀၀၁၊ ၃၇၀၇၆၂၊ ၃၉၃၀၇၀

အောင်မြင်ပို့ဆောင်ရေး
အမှတ် - ၃၃၊ ဩဇာလမ်း၊ ဂူပိုင်ခွဲ၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့
ဖုန်း - ၀၁-၆၆၇၉၁၆၊ ၆၆၅၅၀၃၊ ၇၀၉၄၄၀၊ ၆၅၆၂၀၁

ပျံ့နှံ့ပို့ဆောင်ရေး
အမှတ် - ၁၉၂/၂၄၀ (၀)၊ အရှေ့မြင်မြိုင်ကွင်းလမ်း၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့
ဖုန်း - ၀၀-၄၀၀၁၂၃၊ ၄၀၀၃၉၅၊ ၅၅၆၆၅၅၊ ၅၄၆၃၄၅

ပျံ့နှံ့ပို့ဆောင်ရေး
အမှတ် - ၅၀/၅၂ နိုင်ငံ့အောင်ဆန်းလမ်း၊ ပုဗ္ဗသိရိမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့
ဖုန်း - ၂၀၁၆၁၉ (Hot Line)၊ ၂၀၂၀၄၃၊ ၂၀၆၆၀၅၊ ၂၀၇၂၀၄

အောင်မြင်ပို့ဆောင်ရေး
အမှတ် - ၆/၂ သိပ္ပံလမ်း၊ ၆၀၊ ၆၁ လမ်းကြား၊ မြင်းခြံသာစည်မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့၊
ဖုန်း - ၀၉ ၇၃၀၄၀၄၆၆၊ ၇၃၀၄၀၄၇၇

1 YEAR or 20,000 mile WARRANTY

စတုရန်းပုံကန်တော်မှ ပေးမည်ဖြစ်ပြီး အပိုဝန်များကိုလည်း အသင့်ရရှိနိုင်ပါသည်။

ဟန်ပိုင်ပိုင် အည်ပေါက် အသင့်ဝယ်ယူခွင့်ရှိပါသည်။

SUZUKI Way of Life!



(၁)လပြည့်အလွမ်းအလှူ ဒေါ်တင်တင်နွယ်(ခ)ဒေါ်တင်တင်နွဲ့ အသက်(၈၂)နှစ်

၂၄-၆-၂၀၁၅ ရက်နေ့၊ နံနက် ၁၀:၀၀ အထူးကုဆေးရုံကြီးတွင် ကွယ်လွန်ခဲ့သော ကျွန်တော်၊ ကျွန်မတို့၏ “လေးစားချစ်ခင်မြတ်နိုးတန်ဖိုးထားရပါသော မိခင်ကြီး ဒေါ်တင်တင်နွယ်(ခ)ဒေါ်တင်တင်နွဲ့” အား ရည်စူး၍(၁)လပြည့်သော (၂၄-၇-၂၀၁၅)နေ့တွင် လှိုင်မြို့နယ်၊ မေတ္တာဝါဒီ(ပရဟိတ) မိဘမဲ့ကလေးများစောင့်ရှောက်ရေးကျောင်း၊ တိုက်ကြီးတွင် သံဃာတော်များအပါအဝင် မိဘမဲ့ကလေး (၅၀၀)တို့အား တစ်နေ့ကုန် ဆွမ်း၊ သင်္ကန်း၊ ခဲဖွယ်၊ ဝတ္ထု အစုစုတို့ဖြင့် လှူဒါန်းအမှုဝေခြင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ မင်းဓမ္မကုန်းတော်ပေါ်တွင် အလင်းလှူဒါန်းခြင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ မင်းဓမ္မကုန်းတော်ပေါ်တွင် အလင်းလှူဒါန်းခြင်း၊ ဆိုးလ်မြို့၊ ဘုပြောင်းရပ်၊ ဓမ္မဓူတ ကျောင်းတိုက်ရှိ သံဃာတော်မြတ်တို့အား ဆွမ်း၊ သင်္ကန်း၊ခဲဖွယ်ဝတ္ထုများလှူဒါန်းခြင်း၊ ကန်တော်လေး ဘိုးဘွားရိပ်သာတွင် ဆေးပဒေသာပင်လှူဒါန်းခြင်း၊ မြောက်ဒဂုံနာရေးကူညီမှုအသင်း (ရန်ကုန်)သို့ လှူဒါန်းခြင်းတို့ကို ဂရုတစိုက်စွာ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှုအစုစုကို ရပ်နီးရပ်ဝေးနေ ဆွေမျိုးမိတ်ဆွေ သင်္ဂဟများအား သာဓုအနုမောဒနာ ခေါ်ယူနိုင်ကြပါစေ။

မေမေ မြင့်မြတ်သောဘုံဘဝမှာ ငြိမ်းချမ်းပါစေ။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု အမှတ်(၆-ဒီ)၊ နံ့သာကုန်းရိပ်သာလမ်း၊ အင်းစိန်။

OrfenfaMuFif a':oefat ni fyokfif

အသက်(၇၃)နှစ်

မြန်မာနိုင်ငံကြံ့ခိုင်ခံ့ခင်းလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၏ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်သူနှင့်ဇနီး ဒေါ်မိမိဦးတို့၏မိခင် ဒေါ်သန်းအောင်(ပုသိမ်) အသက်(၇၃)နှစ်သည် ၁၉-၇-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံကြံ့ခိုင်ခံ့ခင်းလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း
သစ်အခြေခံပရိဘောဂလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း
GREEN MOVE CO.,LTD
အသိဉာဏ်ပစ္စည်းဆိုင်ရာလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း

OrfenfaMuFif

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်း၊ ဒါယကာကြီး
သိရီသုဓမ္မမာဏီဇောတဓရ၊ အဂ္ဂမဟာသိရီသုဓမ္မမာဏီဇောတဓရ
OrfenfaMuFif
အသက်(၈၂)နှစ်

သစ်အခြေခံပရိဘောဂလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၏ဥက္ကဋ္ဌ ဦးညက်ဝင်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ဖြူဖြူဝင်းတို့၏မိခင် ဦးရွှေမြို့ အသက်(၈၂)နှစ်သည် ၁၆-၇-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

သစ်အခြေခံပရိဘောဂလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း
မြန်မာနိုင်ငံ ကြံ့ခိုင်ခံ့ခင်းလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း

t xlaMuOrfenfif a':oefat ni fyokfif

အသက်(၇၃)နှစ်

သူငယ်ချင်း ဦးကျော်သူ-ဒေါ်မိမိဦးတို့၏မိခင်ကြီးသည် ၁၉-၇-၂၀၁၅ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၀၅:၅၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် သူငယ်ချင်းတို့ မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ကြေကွဲဝမ်းနည်းရပါသည်။

၁၉၇၉ ခုနှစ် စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်ဘွဲ့ ရ သူငယ်ချင်းများ

t x|OrfenfaMuFif a':oefat ni fyokfif

အသက်(၇၃)နှစ်

သူငယ်ချင်း ဒေါက်တာတိုးစန္ဒာ၏မိခင်ကြီး ဒေါ်သန်းအောင်သည် ၁၉-၇-၂၀၁၅ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၀၅:၅၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

၁၉၈၂-၈၅ ဆေးတက္ကသိုလ်(၂)မှ သူငယ်ချင်းများ

t x|OrfenfaMuFif a':oefat ni fyokfif

အသက်(၇၃)နှစ်

ဦးကျော်သူ-ဒေါ်မိမိဦးတို့၏ ကျေးဇူးရှင်မွေးသမီးခင် ဒေါ်သန်းအောင်သည် ၁၉-၇-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၀၅:၅၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးမောင်မောင်ဝင်းနှင့်ဇနီး
Special Style Photo & Electronics
Nikon Authorized Distributor for Myanmar

t x|OrfenfaMuFif a':oefat ni fyokfif

အသက်(၇၃)နှစ်

သူငယ်ချင်း မိမိဦး၏မိခင်ကြီးသည် ၁၉-၇-၂၀၁၅ (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၀၅:၅၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် သူငယ်ချင်းနှင့်ထပ်တူ ကြေကွဲဝမ်းနည်းရပါသည်။

စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်(၇၉) မာလာဆောင် သူငယ်ချင်းများ
ဖေကြီး၊ လင်းလင်း၊ ခင်စောရီ၊ သောင်းသောင်းနု၊ တင်တင်ကြည်၊ မြင့်မြင့်သန်း၊ မိမိခိုင်၊ ခင်မျိုးဦး

(၈)EpfynUrdbmpk vGf OrfenfaMuFif

မိသားစုအပေါ် ကြီးမားသော မေတ္တာကရုဏာများဖြင့် နွေးထွေးစွာ စောင့်ရှောက်သွားခဲ့တဲ့ဖေဖေ။ ။

ခွဲခွာသွားသည်မှာ ၂၄-၇-၂၀၁၅ ရက်တွင် (၈)နှစ်ပြည့်သော်လည်း နေ့စဉ်သတိရတမ်းတဆဲပါ။ ဖေဖေအတွက် ရည်စူးပြီး နေ့စဉ် လစဉ် နှစ်စဉ်(၈)နှစ်ပြည့်ပြုခဲ့သော ရွှေတိဂုံတစ်ကုန်းတော်လုံး ဆီမီးလှူဒါန်းခြင်း၊ မဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာတွင် သံဃာတော်၊ သီလရှင်၊ ယောဂီများ ဆွမ်းကပ်လှူဒါန်းခြင်း ပြုပြုသမျှ ကုသိုလ်အစုစုတို့ကို ရောက်ရှိရာဘုံဘဝမှ သာဓုခေါ်ဆိုပါဖေဖေ။ ။

အမျှ---အမျှ---အမျှ ပေးဝေလိုက်ပါသည်။

ဇနီး-ဒေါ်တင်တင်အိ(အိ)
သားသမီးမြေးတစ်စု

arfenfaMuFif

မြစ်ကြီးနားမြို့၊ အထက(၄)၊ နဝမတန်း(E)မှ မောင်သန်းကျော်ထက်၏ မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ ၁-၁-၁၉၉၇ ဖြစ်ပါသည်။

OrfenfaMuFif OrfenfaMuFif

သစ်တောဦးစီးဌာန
အသက်(၆၂)နှစ်

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ချောက်မြို့၊ ဝှေးချိုရွာတွင် ၁၉-၇-၂၀၁၅ ရက်၌ မမျှော်လင့်ဘဲ ကွယ်လွန်ခဲ့သော သူငယ်ချင်း ဦးစိုးဝင်း၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)သစ်တောဦးစီးဌာနအတွက် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ နှမြောတသ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

၁၉၇၉ ခုနှစ်၊ သစ်တော(သိပ္ပံ)ဘွဲ့ ရသူငယ်ချင်းများ

ausZit x|wikifif

OrfenfaMuFif

အသက်(၉၁)နှစ်
ကျောင်းကုန်း

ကွယ်လွန်သူ ဦးသန်းထွန်း နာမကျန်းဖြစ်စဉ် ဝိုင်းဝန်းကုသပြုစုပေးခဲ့သော ပီတိရိယ အထွေထွေအထူးကုဆေးရုံကြီးမှ အထူးကုဆရာဝန်ကြီး Dr.ဦးစောအောင်နှင့် ဆရာဝန်ဆရာမများ၊ ဝန်ထမ်းများအားလည်းကောင်း၊ နောက်ဆုံးခရီးသို့ လိုက်ပါခဲ့ဆောင် ကူညီလုပ်ကိုင်ပေးခဲ့ကြသော ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအားလည်းကောင်း၊ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ပေးပို့ကြပါသော မိတ်ဆွေများအားလည်းကောင်း၊ လူကိုယ်တိုင်မလာရောက်နိုင်သော်လည်း တယ်လီဖုန်းဖြင့် အားပေးနှစ်သိမ့်ခဲ့ကြသော သူငယ်ချင်းများနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများအားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

OrfenfaMuFif

OrfenfaMuFif

အသက်(၈၉)နှစ်

သူငယ်ချင်းကျော်သူရ၏မိခင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ အနီးစခန်း အောင်မင်္ဂလာရပ်ကွက်နေ ဗိုလ်မှူးကြီးဇေယျကျော်ထင်သူရကျော်စွာ (ငြိမ်း)သည် ၁၃-၇-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း ကြားသိရသည့်အတွက် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

UTC-1 (1984-86) သူငယ်ချင်းများ

OrfenfaMuFif

a':oefat ni fyokfif

အသက်(၈၁)နှစ်

ဒုဗိုလ်မှူးကြီးမြတ်သင်း(ငြိမ်း)၏ဇနီး ဒေါ်ခင်ခင်ဆွေ(ခ) Valerie Po Saw သည် ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁၉ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

O.T.S 45 မှ တပည့်များ

t x|OrfenfaMuFif

OrfenfaMuFif

အသက်(၈၂)နှစ်

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဒါယကာကြီး၊ မိုးကုတ်မြို့နယ်အသင်း၊ နာယက၊ အမျိုးသမီးစွမ်းဆောင်ရည်များအသင်း၊ နာယက၊ အမျိုးသမီးရေးရာဘဏ္ဍာရေးမှု၊ ဒေါ်ခင်နန်းမွန် (ခ)စာရေးဆရာမကြီး(နန်းမွန်ဟိန်)(ဦးကုတ်)သည် ၁၇-၇-၂၀၁၅ ရက်(သောကြာနေ့) ည ၀၄:၁၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးမြတ်သင်းအောင်မိသားစု
ဦးဝင်းဆွေ-ဒေါက်တာမြတ်သီတာမြင့်
(၄-၂၅၅၅ အမျိုးသမီးစီးပွားရေးစွမ်းဆောင်ရည်များအသင်း)
Win & Win Co.,Ltd.

OrfenfaMuFif

OrfenfaMuFif

အသက်(၈၃)နှစ်

လျှပ်စစ်ဝန်ထမ်းဟောင်းများအသင်းဝင်၊ သက်ကြီးကန်တော့ခံပုဂ္ဂိုလ် ဦးညွှန်ရွှေ အသက်(၈၃)နှစ်သည် ၁၉-၇-၂၀၁၅ ရက် နံနက် ၆ နာရီတွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

လျှပ်စစ်ဝန်ထမ်းဟောင်းများအသင်း

t x|OrfenfaMuFif

OrfenfaMuFif

အသက်(၇၃)နှစ်

မန္တလေးမြို့၊ လမ်း ၂၉ x ၃၀၊ ၇၁ x ၇၂ လမ်းကြား၊ ရွှေလုံရပ်၊ သစ္စာလမ်းသွယ်၊ အိမ်အမှတ် (၃၁/၂၁)နေ့ ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဒါယကာ (ဦးစက်တင်)-ဒါယကာမဒေါ်ခင်လှ (ဇနီးအောင်မိသားစု)တို့၏သမီးကြီး၊ ဒေါ်ခင်ခင်ရီ ဦးစန်းအောင်-ဒေါ်ခင်ခင်သီ ဦးစန်းအောင်-ဒေါ်နန်းမွန်ကြိုင်(Mandalay Golden Wing Construction Ltd) ဦးစန်းမောင်တို့၏ချစ်လှစွာသောအစ်မကြီး၊ မောင်အောင်ထက်ကျော်၊ မလမင်းအိမ်တို့၏ ကြီးကြီး ဒေါ်ခင်ခင်ကြည်သည် ၂၀-၇-၂၀၁၅ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၄ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးစိုးသူရ
ဒေါ်စန္ဒာကျော်
MGW Construction Ltd ရုံးချုပ်ဝန်ထမ်းမိသားစု

လော်ဗီးလာညီလာခံ၌ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်ခေါင်းဆောင်များ အဆိုတင်သွင်းထားသည့် အချက် ၁၃ ချက်လုံး ဒုတိယနေ့အစည်းအဝေးတွင် ဆွေးနွေးနိုင်

သတင်း စာမျက်နှာ > ၆

ယနေ့မတီကာ

သဘာဝဘေးကို

ကြိုကြံ့ခံကျော်လွှား

စာမျက်နှာ > ၂

ရှေးဟောင်းဝတ္ထုပစ္စည်းများ

ကာကွယ်ထိန်းသိမ်းရေး

ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

စာမျက်နှာ > ၁၂

နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသား

လူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး

ဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ်

ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ ပြဋ္ဌာန်း

စာမျက်နှာ > ၁၃

မြင်းမူမြို့နယ်အတွင်းရှိ မူးမြစ်ရေဝင်ရောက်သည့် ကျေးရွာများတွင် ပြည်သူများ ကျန်းမာရေးကူညီစောင့်ရှောက်

မြင်းမူ ဇူလိုင် ၂၃
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မြင်းမူမြို့နယ် မူးမြစ်ရေဝင်ရောက်သည့် ကျေးရွာများတွင် အိမ်ထောင်စုဝင်များအား ပြောင်းရွှေ့ရေးနှင့် ကျွဲ၊ နွား၊ တိရစ္ဆာန်များအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရေဝင်ရောက်သည့် ကျေးရွာများအနက် သပြေသာကျေးရွာသည် မြင်းမူမြို့နယ် ပျော့ရွာနှင့် စစ်ကိုင်းမြို့နယ် ပေါက်ကားနှင့် ညောင်ပင်ဝန်းကျေးရွာတို့သို့ လှည်းကောင်း၊ မေဂျာကျေးရွာသည် ညောင်မြစ်ကျေးရွာ၏ တောင်ဘက်ရှိကျွန်းမြင့်သို့ လှည်းကောင်း၊ ပုံညာကျေးရွာသည် မကျီးကန်ကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းသို့ လှည်းကောင်း အိမ်ထောင်စုဝင်များနှင့် ကျွဲ၊ နွား၊ တိရစ္ဆာန်များအား ပြောင်းရွှေ့ပေးခဲ့သည်။

မူးမန္တလေး၊ ဝံ့ညင်းဆိပ်၊ ပျော့ရွာနှင့် မကျီးကန်ကျေးရွာတို့သည် ရေဝင်ရောက်မှုနည်းသဖြင့် ပြောင်းရွှေ့ရမှုမရှိပါ။ ညောင်မြစ်နှင့် မရုရကျေးရွာတို့သည် ယင်းကျေးရွာများအတွင်းရှိ ရေမဝင်သည့် **စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၁ သို့**



ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ် ယုနေဥယျာဉ်မြို့တော်ရှိ တိုက်ခန်းအချို့ကို တွေ့ရစဉ်။

ခေတ်သစ်ရေသည်ပြဇာတ်

သတင်းဆောင်းပါး - သိရီ၊ ဓာတ်ပုံ - သွန်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ် ယုနေဥယျာဉ် မြို့တော်လမ်းများတွင် တစ်လမ်းဝင် တစ်လမ်းထွက် စားဝတ်နေရေးအတွက် ရေစည်လှည်းဖြင့် ရေလိုက်လံ ရောင်းချနေသူများကို သင်တွေ့ပေးလိမ့်မည်။ အဆိုပါ ရေရောင်းသူများကို သာမန်မျက်စိဖြင့်ကြည့်မည်ဆိုလျှင် ၎င်းတို့၏ တကယ့်ဘဝကို သင်တွေ့ရလိမ့်မည်မဟုတ်ပါ။ ထိုသူများထဲတွင် ကျွန်ုပ်တို့သင်ကြားခဲ့ရသော စလေးဦးပုည စိကုံးရေးသားခဲ့သည့် “ရေသည်ပြဇာတ်”ထဲမှ ရေသည် မိန်းမထက်ပင် ဘဝကိုခက်ခဲကြမ်းတမ်းစွာ ဖြတ်သန်းနေရ သည့် ရေသည်မိန်းမများရှိသည်ဆိုလျှင် လွန်အံ့မည်မထင်။

ဇူလိုင်လ၏မိုးက စိုတစ်လှည့် ခြောက်တစ်လှည့်ဖြင့် ပစ္စလက်ဆန်စွာ ရန်ကုန်နေလူထုကို လှည့်စားလို့နေ သည်။ မနက်ကတည်းက မိုးတစ်ဖြိုက်နှစ်ဖြိုက်ရွာသွန်း ပြီးနောက် နံနက် ၁၁ နာရီနေရောင်သည် အလျှည်းညီး ဖြင့် အင်အားကြီးစွာလမ်းပေါ်၌ တောက်လောင်နေသည်။

ယုနေဥယျာဉ်မြို့တော်၏ လမ်းတစ်နေရာတွင် တစ်ပတ်ရစ်လုံချည်အနွမ်းလေးကို ခူးပေါ်အောင်ဝတ်ဆင် ထားသော အမျိုးသမီးနှစ်ဦးက ရေစည်လှည်းကိုတွန်း၍ ရေလိုက်ရောင်းနေသည်။ အမျိုးသမီးနှစ်ဦးတွင် တစ်ဦးမှာ သက်လတ်ပိုင်းဖြစ်ပြီး ကျန်တစ်ဦးက သက်ငယ်ပိုင်းဖြစ် သည်။ ၎င်းတို့၏ မျက်လုံးများက ဘေးဘီဝဲယာရှိ တိုက်ခန်းများဆီသို့ ကျိန်းတောင်းမောက်ကြည့်ကာ ရေဝယ်ယူမည့်အိမ်ကို ရှာဖွေလို့နေသည်။ အလျှည်းညီး တောက်လောင်နေသော နေရောင်အောက်တွင် ၎င်းတို့၏ နဖူးပေါ်၌ ချွေးများက သီးနေသော်လည်း လက်ဖြင့်မသုတ် အား ရေဝယ်ယူမည့် အိမ်ကိုသာ သဲသဲမဲမဲရှာဖွေနေတော့ သည်။

စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၁ သို့ *

Korean ginseng & royal jelly

နပျိုလင်းလက် စွမ်းအင်ထက် အမျိုးသမီးတိုင်းအတွက်

Oramin-F

'အော်ရာမင်-အက်မ်' အဆင့်မြင့်အားသေး

DAEWON PHARM CO., LTD.

www.mirror.npl@gmail.com
www.facebook.com/themirrordaily
www.themirror.com

ပုံနှိပ်ခြင်းလုပ်ငန်းအဖွဲ့(၁၀၆၄၀၇)၊ ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေခွင့်အမတ် (၀၀၇၇၁)ဖြင့် ဖြောင့်မတ်စာတိုက်ထုတ်ဝေသည်။